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The following information 1s included on the admin-
istrative pages because PH 614-C-TE is involved in the matter
in a manner which it is not possible to conceal. The information
was obtained from him by SA JOSEPH A, VERICA, 3/17/62.

At a time, which source was unable to remember
exactly but when the Maggio Cheese Company was in its old
location at Ninth and Montrose Streets, informant was called
there to see MARIO MAGGIO and ANGELO BRUNO. He was told that
a cousin of MARIO's, named MONTALBANO, a druggist in the
vicinity of 54th Street and City Line Avenue, Philadelphla,
had been arrested by Captain CLARENCE J. FERGUSON, Philadelphia )
Police Department, on a narcotics-charge and had been held
for court by Magistrate BENJAMIN SEGAL.

MARIO MAGGIO asked the source to make some kind -
of contact with Captain FERGUSON and get the case "washed."

Through a cousin, NAT FRANK, who writes a column,
"Frankly Speaking," in a local newspaper, "The Observer," and
who has numerous political connections at City Hall, the
source met Captain FERGUSON at the Venlce Grill on 12th Street

- and discussed the MONTALBANO case.

FERGUSON was agreeable to an arrangement, but said
he must have $7,500, $2,500 of which was to6 go to the attorney
who would defend MONTALBANO, and FERGUSON said that would:
have to be JOSEPH ALESSANDRONI.

This was agreeable to MAGGIO, but the trial resulted
in MONTALBANCO being placed orn probation. MAGGIO felt that
FERGUSON had not lived up to his agreement, and it was
finally agreed that he would accept $5,000 instead of the
original $7,500. This money was obtained by the source from
MARIO MAGGIO and delivered in a paper bag to FERGUSON at the
Venice Grill shortly after the trial. 'FERGUSON took the bag
to the basement; where he presumably counted it, returned, and
said everything was all right.

-
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PH 614 ~CTE on March 15, 1962, obtained possession of a metal
box containing 3x5 index cards, which cards bore notations set out
verbatim below:

1. "Politi Peter 56 Buick WA 2-1572. <Not in
Jan. $12.00
Feb. $15, oo™

2. "BERNARD NOWAK 15774D
2418 So. 10th St. (59 Red Dodge Sedan)
HO 7-9842 - work BA 3-0671
Jan $13.00 PD," ,

3. "EERCHE WM 376 Haverford Ave. Not in
Jan $22.00"

4, "OLIVERIRCH, MANUEL HO 5-2732, not in
2420 So. Alder St '51' Chev, '
Jan $10,00
Feb..$12;po"

5. AMADA "s58" 014 (Reverse side: "Abrams Elmer
2553 Sartain St. "57" Int. K. 922 McPherson
Jan $12.00 (12, oo) 8-1175,_Storage Jan..

Feb. 15 $25 00 Pd. ")'bn _

6. RUSSELL BENIGNO 1959 ded Live (not in)
Jan $15.00

7. JAMES CONTE HO 8-7564, not in
2512 So Alder St
Jan $12.00
Feb 15.00

8. DORAZIO, GUS Int. & K (not in)
1326 So. 13th St.
Jan $40.00

9. ELMER G22 N. Person 25.00 .
: (Reverse Side: Jennte-G--Yeses
B 2469-8ex-226hR
‘ : (¢crossed out) Jar-$12-00-24.

| L or
| COVER PAGE ’ <{/
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The informant did not know the significance of the
notations on these cards, nor the identity of the collector
as 1t appears a sum of money is collected each month to defray
a loan, a debt, or to repay ‘anservice.

Fhiladelphia Office will trace ownership of a
representative number of ldentified vehicles listed above
to determine if all were purchased from the same source and
if BRUNO has proprietary interest in that source,.

Source believes that FRANK IANNARELLA is the
collector who made the notations and is active in collecting
that reflected above.

It is to be noted on May 8, 1962, PH 61l4-C made
avallable the check book of Penn Jersey Vending, Inc., showing
all transactions from January to May 18, 1962, Same has
been photostated and 1s an exhibit in this file.

Also avallable at this office is a list of all
BRUNO's clgarette vending machine stops in Philadelphia. For .
brevity the same is not reflected in this report, however,
where it 1s apparent dual capacity servéssBRUNO at these
- locations, 1.e., gambling, horse betting, and cigarette vending,
- same will be established by investigation.

By separate communication each office receilving a
copy .of this report will in the near future be furnished specific
leads as well as an index.

Present investlgation indicates that several

investigative leads will be set forth in those offilces which
are receiving only one copy of the above report.

- M -
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Multiple "T" symbols were used to afford greaﬁer
- coverage in the case of PH 623-C* (PH T-1, T-3, and T-5),
PH 591-C* (PH T-2 and T-4), and PH 614-CTE (PH T-6, T-8,
and T-21). T symbols have been used in the report only
where necessary. '
PH 5:1 PH 623-C¥*
PH T-2 PH 591-C*
PH T-3 PH 623-C*
PH T-4 FH 591-C*
PH T-5 PH 623-C*
PH T-6 PH 614-CTE, to SA JOSEPH A, VERICA
PH T-7 PH 523-C
PH T-8 PH 614-CTE, to SA JOSEPH A, VERICA
PH T-9  PH 514-C '
PH T-10 PH 269-C
PH T-11  HERMAN TAYLOR, By Request, to SA EDWARD D. HEGARTY
PH T-12 ALBERT COPELAND, By Request, to SA JOHN C. MURRAY
. PH T-13 ALFONSO FRIO, By Request
PH T-14 NK 2251-C*
v+ PH T-15 NICHOLAS SIVIER, By Request .
PH T-16  PH 540-C
PH T:17 LEONARD RUTLIGIANO, By Request

- N -
COVER_PAGE
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PH T-18 PH 599-C, to SA DAVID E. WALKER
PH T-19 BEN MILLER, to SA ROBERT W. HOLMES
PH T-20 Miami PCI to SA JOSEPH I. GREALY
PH T-21 PH 614-CTE, to SA JOSEPH A. VERICA R Act 6 (0
PH T-22 BU 82-C* | B ” |
PH T-23 @ Dun and‘Bradstreet S
B PH T-24 bo SA JOSEPH A. VERICA 6/27/62.
| PH T-25 WILLiAM LYNN, Philadelphia Internal y,ﬁevenue Service
\ Agent, 10/25/61, to SA J. ROBERT PEARCE.
\ N _ o
PH T-26 Miami PSI| | contacted by
SA PAUL J. NEUMANN, 2/20/62. -
PH T-27 Legal Attache, London
 PH T-28 Legal Attache, Panama
"PH T-29 Former PH 535-C (Deceased)
PH T-30 LA 4350-C (Bureau letter to San Juan 11/17/61).
PH T-31 WILLIAM MC FADYEN, Real Estate Department, American .
Stores Cecmpany, By Request, to SA JBEPH A. VERICA.
.
F&E\vi&&’s’f{,‘ SY &5/FK TASK FORCE
o ! ’)D\]‘ﬁg’ e
O RELERGE By FULL
X( RELEASE IN PART
. O TOTAL DENSAL. -~ S
- O* - ' et ;
'COVER PAGE
L e
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PH T-6 on June 16, 1962, stated MASSI told him
SINATRA would remain in the United States for a period of
three or four months on a visitor's visa

: The New York Office advised on June- 16 1962
that BRUNO and PAUL GAMBINO, the latter of New York City,
met SINATRA on his arrival in New York on June 16, 1962,

On June 17, 1962, PETER MAGGIO was observed by
SA JOSEPH A. VERICA driving CALOGERO SINATRA and ANGELO BRUNO
“with BRUNO's wife SUE ~as passenger in Philadelphia.

a PH T-8 on June 19, 1962, said PETER MAGGIO on
- that date drove CALOGERO SINATRA from PETER MAGGIO's residence
to Trenton, N, J., that evening.

" PH T-8 had reported cn June 18, 1962 that SINATRA
was seen leaving the side door of Penn Jersey Vending with
- RALPH MARANCA on that date, who drove SINATRA to BRUNO's
residence.

It is to be noted that SA's EDWARD D. HEGARTY,
DAVID W. BREEN; and JOSEPH A, VERICA on June 26 1962, saw
”PETER MAGGIO arrive at the Immigration and Naturalizatlon
Service Office in Philadelphia with SINATRA for the purpose
of having SINATRA interviewed by Immigration and Naturalization
Service Agents that date. Photographs of SINATRA and PETER MAGGIO,
walking together, were obtained by SA HEGARTY on this &ate, '
PH T-5 identified SINATRA as an "amico nostro,"
which is known to this source as a name applying to members
of the organized Italian underworld.

‘ It is to be noted that ANGELO BRUNO and PAUL GAMBINO -
along with others met SINATRA on his arrival at Idlewlld
Airport; New York, on June 16, 1962, as observed by Agents

- of the FBI. Further, PAUL GAMBINO is the brother of CARLO
GAMBINO, previously identified as a member of "the organization."

Agents participating in this survei11ance on

June 16, 1962, were SA's ROBERT W, KENNEDY, SALVATORE J.
FERRARA, RICHARD J. ANDERSON, and CHARLES Gn DONNELLY .

-9 -
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-ANGELO BRUNO's Milita*y Service

T-l advised that BBUNO claimed to him during April 1962
~-that BRUNO was ‘a’ citizen of the United ‘States sincée” 1927, and. that

~he had- been in the Army and had papers in his" home to prove. it

It is to be noted that BHUN@ may ‘have been a member of
the National Guard even ‘though® no preef of this has developed.
* He was not a member of the Armed- Services during World War II and
~his Identifica ),nﬁRecord shows no current service

BRUNO's. Physical Condition

During May 1962 T-3 advised ‘that BRUNO told him on two
-occaslons. that he has an ulcer, = Late in May 1962, BRUNO told T-3
that BRUNO did not properly take" eare of his ulcer.

T-3, in March 1962, said that BRUNO claimed to him that
- he had had a "sinus". ‘operation, -and did not agree with a doctor's
~epinion ‘that he ‘should not fly.  BRUNO told T-3 that he, BRUNO
. will "hemnrrhage" at the drop of a hat.

- ANGELO BRUNO's Alleged Girl
-f?Friend KAY CALAMARO s

. - ;‘*/; 0 18 married “to VICTOR "BOBBY" CALAMARO and
 resides” 1736 Ritner Street, “Philadelphia. "BOBBY" CALAMARO as ‘the
;result of a stroke cannet speak ‘and is an invalid, but was formerly ®
-a close frieﬁﬂ of &NGELQ ERUNO as previously reported e

' Philadelphia Genfidential Informant T-7 advised that on_
iMay 19, 1962; gANGELQ”lﬂINO went ‘t6. CALAMARO's ‘héme at’ approximately’
5 p.m.” T=7 stat hat KAY CALAMARO had ‘never claimed to. be ANGELO
’BRUN@lS*girllfrie but it was the informant's impression that KAY
- CALAMARO was: BRUNGY;rgirl friend based on KAY CALAMARO's reactions
Fin BRUN@“s presence.; '

| ,?Travel

PH T~6 advised on’ February 2 1962 that BRUNO contemplates
- .;a trip to Miami between February 7 to 12 1962 On" February 9, 1962
,:informant advised that a trip te Miami was planned- for February 15 or

f‘f"‘!"m ’VTW’

—~— L A e o mm o cadi_ 3l .- ~ S
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”'7l6 On Februaryeaayfl

om——

-962, this informant advised that BRUNO was

in Miami, and on. February 27, 1§62 “advised ‘that BRUNO had
;'returned

: T-6 advised that on. Mareh 8 1962, that BRUNO had con-
templated flying to Miami March 10, 1962 "~ Informant: advised

- March 17, 1962,  that.. ‘BRUNO was in Miami to- puy or sell an interest’

An a car rental agency." On March 18, 11962, informant. sald that

~ BRUNO “could not makeé the trip to Miami . that BRUNO was called
feut—of=town On March 20 and 21, 1962 informant advised BRUNO

- was in Miami "On
_ returned RO

: arch 23, 1962 informant ‘advised that BRUNO

g Informant"en February 13, 1962 advised that ANGELO.

;BRUNO was in Atlantic City, N.J.s; that date, to visit a JAMES :

'1DENATLE Mays Landing, N. Jo, telephone number 5081 or 55081.

On April 30, 1962 informant advised that BRUNO was in

‘;New Jersey all day.

on May 16, 1962 informant advised that BRUNO, accompanied
by PHILIP TESTA -was in Atlantic City, having left Philadelphia mid-
fnight May 15, 1962 and returning T: 30 a.m, May 16 1962,

L= advised that on’ March 13, 1962, he was told that

: ERUNO had ‘told ‘him that he ‘was- going to Florida the following week,

probably a Thurﬂday : N
-3 stated ‘that on February 10, 1962 ‘BRUNO- arranged to

;travel to. ‘New Jersey and was to meet’ unknown individuals at the Bo Bet*
*Motel, owned by_FELIX -

CHHICCO Mount Ephraim, N, J )

On_Sdpt *ber‘20 1961 PAULLLUSH-EEastern Airlines

al % 'diascertained
deAEELINE COSTEIIO departe -Phil delphia, 11 30
mbé 9**1961;3Eastern ‘Airlines Flight 841. From

;;prior fnvestigation 1t71i8 known that this is the usual means
“of reservation utilized by Mrs. CHARLES I. COSTELLO and SUE -
-:BRUNO o : : :

HW 45737
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FRANK ALENO (Phonetie)
aka Big Frank
Operator Fruilt Store
1901 Moore Street
Philadelphia, Pa.

'T-6 on May 11, 1962, reported that PHILIP TESTA
and ANGELO BRUNO held & meeting on this date at the "Fruit
Store." The party they saw was eontacted by "Lu Lu"
‘ESPOSITO who arranged to have this party present. BRUNO

".would not make the eontaet direetly to arrange The meeting.

T-8 said "Big Frank" is a former bootlegger who
did four to six months in a Federal Penitentiary for this
offense., In 1957 or 1958 he operated a still whieh was
finaneed by PHILIP TESTA.

amEemm meeamacs P PN
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ROCCO AULETTO, aka
Roeceo Latters, Rexy Allen
Philadelphia Police, Department #90180

PH T- 8 on April 11, 1962, reported that he observed
ANGELO BRUNO in the company of ROXY ALLEN, Camden, N.J., at
7 p.m. en April 10, 1962, The purpose of their meeting was not
known te the sourece. Souree also recalled that PHILIP TESTA and
ANGELO BRUNO at the same tlme were %é&cvisit a friend in the

University Hespital. It was not known if ALLEN accompanied them

or visited BRUNO for this purpose.

{ HW 45737 DocId:32295448 Page 11
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SALVATORE AVENA, aka Sam,

. Attorney, 425 West Market Street,

\

Camden; N.J.; #2 Deven Read,
Cinnaminsen Tewnship, N.J.

_Phone Talmadge 9-0019

T-8 on ‘Mareh 2, 1962, reported that BRUNO was awalting
the return of SAM AVENA fr@m Miami, Fla.,, or Puerto Rico, to have
AVERA make necessary. transfer of officers of Garden State Vending
Company. AVENA had gone to Mlaml or Puerto Riceco the preceding
week in the epmpany of MARIO MAGGIO.

This same source reported on April 2, 1962, that in
addition to AVENA and MARIO MAGGIO, "CHINZEY" (JAMES M., SALVATORE,
116' Merion Read, Colwick, N.J.), the son-in-law of MARCO REGINELLI
(de@eased) also had accompanied AVENA and MAGGIO to Puerto Rico.

CHINZEY" presently owns a liquor store in Camden, N, J

PH T-6 on April 10, 1962, reported that AVENA will
handle the legal aspects of the business for Garden State Vending.

Further, BRUNO continues to exercise control of the operations of

Garden State Vending.

: /

- PH T-8 on May 11, 1962, reported that BRUNO obtained
the serviees of SALVATORE AVENA, attorney, 425 West Market Street,
Camden, N.J., to contaect SONNY LISTON at LISTON's training camp
during thils week. The purpese of AVENA's contact with LISTON
was not knewn to the souree; however, the source did state he
belleves BRUNO has a proprietary interest 'in SONNY LISTON's
eontraet.

PH T-8 on May' 17 and 18, /1962, stated AVENA made
geveral attempts to eentact BRUNO at Penn Jersey Vending, Inc.,
on each date but failed te find BRUNO in at the time he called.

HW 45737
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PH T-8 on June 21, 1962, stated that SALVATORE AVENA
attended a meeting with ANGELO BRUNO in the vieinity of 8th
and Christian Streets, on this date, PAT MASSI was also present
at this meeting; however, MASSI departed for private conference
with BRUNO, then AVENA did the same. The purpose of each meeting
wag not known to the source, noer was the topic discussed known to
the sourece.

PH T-6 on June'27; 1962; reported AVENA again contacted
BRUNO at appreximately 1 p.m. on this date at Penn Jersey Vending,
Ine., but, in BRUNO's absence, AVENA departed, v

_ PH T-3 on June 21, 1962, reported that SAM AVENA

eontacted BRUNO on this date for the purpose of reporting the
progress he made with the principals who are handling the PATTERSON-
SONNY LISTON beut 1n Chieago on September 25, 1962,

The source stated it appeared BRUNO exerecises considerable
control ever these negotiations being handled by AVENA. '

60 -
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GABRIEL BERK, Attorney

Offices: 1420 Walnut Street,
Philadelphia, Pennsylvania

Office Telephone No. PE 5-2144

PH 92 4&4
JAV/1lac
(1)

- Residence: 616 Webb Road

Elkins Park, Pa.

- Home Telephone No. MElrose 555310 .

T-8 on May 21, 1962, reported that ANGELO BRUNO ‘Is

presently using the services of Attorney GABRIEL BERK, Penn

Square Building, 1420 Walnut Street, Philadelphila. On May 21,
1962, Attorney BERK and his assistant, (FNU) RUSKOFF and
DAN BUCCERONI, also known as Don. Battles, appeared at Penn’
Jersey Vending and conferred with BRUNO. It is to be noted
that this source reported that DON BATTLES the day before had
lunch with BRUNO and it was at this time thls meeting was
set. This source reported on May 31, 1962, that BERK again

_conferred with BRUNO at BRUNO's offices.

T—6 on June 5, 1962, said that GABRIEL BERK made
BRUNO aware that an organization, not identified, desired to

‘sell cigarette vending machines and the entire business for

$200,000. No additiecnal details were known by this source.

HW 45737
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MARTIN BERNSTEIN,
Bartender, Open Deer Cafe,
12th and Lecust Streets;
Philadelphia, Pa.

T-8 en March 29, 1962, reperted that MARTIN BERNSTEIN
is the bartender at the Open Deer Cafe, which was epened March 26,

1962, He werks fer its ewners, MAX WEISBERG SAMUEL HOFFMAN, SOLLY
GLEANER and JOSEPH KANEFSKY.

BERNSTEIN is repaying $6O 00 weekly te ANGELO BRUNO's
vending machine serviceman te defray the $5,000 lean BRUNO and
LOU LALLI made te the Open Deer Cafe.

T-6 en April 11, 1962, said that he was teld by BRUNO
and several ether peeple that KANEFSKY and HOFFMAN visit the Open
Deer Cafe practically daily.

HW 45737
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UNSUB, aka "Blend Babe,"
Operater eof a stere at
11th and Wharten Streets,
Philadelphia, Pa.

T-8 on April 12, 1962, stated that "Blend Babe," whe
@perates a stere at 11lth and Wharten Streets, whese identity is
unknewn te him, attended a meeting in the back reem eof ALFONSO
MAIORIELIA's barbershep, 902 Seuth 8th Street, en this date.
IGNATIUS DENARO and ALFRED IEZZI were present. BRUNO, at the
same time, held a meeting acress the street at 907 Seuth 8th
Street, SONNY RICCOBENE's luncheenette, with several unknewn
individuals., A ceurier was meving between beth meetings.

T-24 on June 24, 1962, stated "Blond Babe" is a numbers
writer known to him for many years taking numbers action at 1llth
and Wharton Streets; Philadelphia. He has never been known to
T-24 by any other name.

- 65 -
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BARNEY BBOOKS
1900 Pennsylvania Boulevard

LO7=5709.
‘Employed as a elerk,

Philadelphla Counsy Gourbs~

_21 on. Mar@h 75 1962, said BRUNO, MITCHEL COHEN, .

ABE SEROT, and BARNEY BROOKS held a meetingg this date, at : i
GIARDINOdel'IORINO's Restaurant, 826 South Eighth Street, . -
eoneerning the a@tion desired by BRUNO on the part of BROOKS//
and COHEN in behalf of RALPH MARANCA s and DOMINIC COLOZZI'S
- loeal eourt eases. COLOZZI was to be tried Mareh 14, 1962,
' for A and B on a Philadelphia. Poliee officer. On Mareh 8, 1962,

informant said BRUNO told COLOZZI he had eontaeted MITCHELL |
- COHEN to bring about favorable aection in COLOZZI's case, i

Furth@r, he eontaeted BROOKS $o do the same for RALPH MARANCA. ‘

e .

T-8 said ‘BARNEY BROOKS is a good pollti@al sontaet
'man and court fixer.

. He "hangs out" at-LEW- TENDLER% Broad and Loeust
Streets, and at Fourth and Gaekill Sbreetss where FRANK MATTEO,
‘number writer, has a bar. The Jewish hang out" is at Fourth
and Gaaklll aa@ording to informant

BARNEY BRO@KS 13 a elerk in Philadelphia Courts and
is agsigned’ to handle hotel and travel aecomodations, ete.
for visiting Judges within the state who sit to hear ®ases
in Philadelphia county when needed %o suppliment the eourts.
(per ADA F, EMMETT FITZPATRICK %o HOLMES?

T-1 on Aprll 4, 1962, said BARNEY BROOKS ‘'is a eourt
eclerk fixer who has been used by ‘BRUNO in this eapacity.

67 Q@Ns
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DAN. M, BUCCERONI

aka DON’ ‘BATTLES ,

Fairmount Manor Apartments
CIVe-2426 : -

Maitre d', RDA Club e

249 North Juniper Street (LO3- 5843)
Philadelphlas Pa

T 8 reported BRUNO met with ‘DON BATTLES Maitre d'
:RDA Club ‘and two unlmown men at the Itallan Restaurant
;Tenth and Catherine Streets ‘on May 15, 1962,

. On_May.El 1962 this souree observed BUCCERONI,
‘a@@ompanled by Attorney GABRIEL BERK, 1420 Walnut Street,
. PE5-2144, and BERK's asaistant RUSSKOFF visit ANGELO BRUNO
~ ‘at Penn. Jersey Vending on shia date, The business discussed
weas not known.

- 68 -
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RUSSELL BUFALINO (LCN)(T-4)
- 304 East Dorrance Street
:.Kingston, Pa._ - »

‘ T-6 on- February 8 1962, said '‘RUSSELL BUFALINO
and MAX "WILLIE" WEISBERG visited ANGELO BRUNO at. Penn N
Jersey VEnding, Inc , on February 8, 1962. BUFALINO was
driving .a car bearing Pennsylvania license Vv80-957. It-is
noted this license .1s registered to- RUSSELL A, BUFALINO,
304 East ‘Dorrance- Street, Kingston, Pa. :

‘\—\A___.__, —— = E‘fA;; ~

|
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LEWIS CAMPBELL, aka
. . Lew Campbell
' 936 Randolph: Street
Camden, New- Jersey
-Phone EMerald 5- 3912

-Philadelphia PD No 37790

T-8 on May 28 1962, advised that 'ANGELO BRUNO,
through a second pa¥ty, contacted LEW. CAMPBELL, desiring to
.meet’ him in Philadelphia that date, They agreed to meet
at’ Dante's Restaurant, Tenth and’ Catharine Streets, that
date. BRUNO then had in his presence SAM CARIOLA, labor
organizer for the hotel and restaurant workers union from-
Buffalo, New York.. CAMPBELL was to meet them in Philadel- »
phia at approximately 3:15 p.m. that date. "CARIOLA was
making efforts to leave his organization and become affiliated
with the AFL—CIO .
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JOHN CAPPELLO (LCN)(T 1)
2934 South Juniper Street

'Philadelphia, ‘Pa.
‘Operator of a grocery store at

Ninth and Fitzwater Streetsg

'Philadelphia, Pa

T- 8 on’ April 3 and 17, 1962, observed JOHN CAPPELLO,

'brother-in—law of PETE ‘CASSELLA;. enter. Penn Jersey. Vending -
~to see ANGELO BRUNO. Source advised that CAPPELLO gambles

frequently and visits BRUNO to borrow money or to repay money

T-6 on April 27, 1962$‘said CAPPELLO lost- approxi-
mately $4,000 in a "zlganatte" game operated by LOUIS
ESPOSITO, also known as "LULU." FRANK SINDONE and CAPPELLO
visited BRUNO after-: 5: :00 p m. this date with respect to the
money they lost at the game

T-8 on- May 19 and June 6;- 1962 observed CAPPELLO
enter Penn Jersey VEnding,.Inc s to talk with ANGELO BRUNO

T-8 on June 7T, 1962, reported that JOHN SIMONE,
also known as "CASABLANCA;" from Trenton, New .Jersey,

,delivered in Philadelphia 50 Wedding invitations for his
associates at Philadelphia. Source believed that the daughter

of JIMMY BROWN of Trenton was to be married at Trenton . ,
on July 1, 1962. BRUNO sent 15 wedding invitations to JOHN

~ CAPPELLO for further distributlon. It is to be noted this
:source later reported that" BRUNO attended this wedding at.

Trenton.,

T—6 on June 12 and 20, 1962, agaln reported
CAPPELLO visited BRUNO on both dates at Penn Jersey VEnding
On BRUNO's ‘absence on June 12, he departed. However, on
June 20 they held a short discussion, the nature of which

. discussion was not known to the source. CAPPELLO agailn’
‘visited BRUNO, along with NICHOLAS PICCOLO, also known as
NICKY BUCK; on June 26, 1962 according to T-6. _
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SAM CARIOLA

Internatienal Representative;

Hetel ard Restaurant Werkers Unien,

Buffale, New York

T-8 en May 28 1962, reperted that SAM CARICLA, b
Unien Representative fer Hotel and Restaurant Werkers Unien,
was ebserved entering Penn Jersey Vending Cempany en this date
te enlist the assistance eof ANGELO BRUNO in CARIOLA's welfare
and unien activities, CARIOLA desired te "pull away frem" his

present erganizatien and affiliate with the AFL-CIO,

T=1 @n the same date ¢enfirmed the abeve,

T-8 en the same date reperted that LOU CAMPBELL, reputed
bedyguard for MARCO REGINELLI (deceased) eof Camden, N.J., was_
centacted by BRUNO- in this regard. This seurce ebserved CARIOLA,
BRUNO, and ALFRED IEZZI in BRUNO's car depart Philadelphia fer

New Jersey on May 28, 1962,
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MICHAEL CASALLARO aka MIKE BARLO
Part Owner 1501 Bar, 1501 East
Passyunk Avenueﬁ FU9 9297
Philadelphiag Pa e

: -T-6, on Mareh 30 19629 said MIKE BARLO, number
writer who operates 1501 Bar, 1501 East ‘Passyunk Avenueg
FU9- 9297,v(Fifteen-0—Gne Ine.) visited BRUNO at Penn Jersey

Vending on this date. T-8 stated MIKE BARLO had been seen

at the Bowie Rage Tra@k in Mareh 1962 MARIO MAGGIO and

his female @ompaniong~»girl friend were also chere
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DAVID GOHEN,_Att@rney

“Pehn Square Building
fPhiladelphie Pa,

"I'elephene 7] 3 8551'

T—6 on June 1, 1962 reported that. Attorney DAVID COHEN,
}Penn Square Building,‘Philadelphia, telephone number LO 3-8551,

is presently representing SUE,BRUNO as a. principal in' the Oregen

_Avenue land development. purchase made by BRUNO ANGELO RUSSO and
fMICHAEL GRASSO JR,,

. COHEN was in centact with BRUNO, according to the same
source on June’ 5, 1962 in cennectien. W1th the above enterprise.

- On June 7> 1962 T—8 reperted that GRASSO and ANGELO
RUSSO were to accempany BRUNO to COHEN's office at 2 p.m. in
connectien with their land develepment at 3rd and Oregen Avenue.
BRUNO was unable to make the trip RUSSO and GRASSO departed

’with@ut ‘him,

' T-8 on June 26, 1962, reperted that on this date BRUNO
met with DAVID COHEN at Penn Jersey Vending, Inc.  BEN GOLOB who

was also present was observed ‘departing these offices golng to
. BRUNO's residence and returning with papers which COHEN reviewed.
"They eoncerned sales and leases in cennecti@n with 3rd and Oregon
Avenue land develepment COHEN then had lunch with BRUNO, JOE
“SPITALERI and CALOGERO SINATRA at 10th and Catherine Streets,-

Philadelphia. They. returned -te Penn. Jersey Vending where their

. conference centinued until appreximately 2:15. MICHAEL GRASSO

was ebserved driving COHEN frem the vicinity of 8th and Christian
Streets _

T-1 on June 26, 1962 reported that COHEN on this date
contacted BRUNO prin01pa11y to ebtain the necessary figures he
needed to determine BRUNO's capital gains tax in connectien with
3rd and Oregon Avenue. _
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. MITCHELL COHEN AN

. 3702 Censhehecken Avenue
Philadelphia, Pa.,
Telephene TR 8-3768
.Philadelphia PD #139 288

It is te be noted that Iﬂspecter FRANK RIZZ0O en March 21,
1960, had stated that MITCHELL COHEN ewned the Media Club at 1525
North 60th Street He has had an ‘excess ef 30 arrests, primarily
fer gambling : . , . _

It is to be noted that T-6 has identified MITCHELL COHEN
as a numbers writer in the vicinity of 19th and Market Streets,
Philadelphia, who presently gives his "actien" to ANGELO BRUNO
_through PHILIP TESTA, BRUNO'S principal lieutenant.

T-8 on February 28@ 1962, reperted that MIT JHELL COHEN
centacted BRUNO on this date to settle a dispute in.which he was
invelved. ' The nature of the dispute was net knew to the source. .

However, on March 6, 1962 the same source reported
that BRUNO conferred. with COHEN te obtain COHEN's assistance to
centact the preper parties to- appeal the local cenvictien of RALPH
MARANGA _

T-8 on March 7, 1962 reported that BRUNO on this date
met with MITCHELL COHEN, ABE SEROT, and BARNEY (LNU) at Giardine
DiTerine 'Restaurant at 806 Seuth’ 8th Street. This meeting concerned
the action desired by 'BRUNO on the part of BARNEY and GOHEN eén N
behalf ef RALPH MARANGA and DOMINIC COL@ZZI, each having a pending
local case in 1eca1 ceurt o , .

On March 8, 1962, BRUNO infermed DOMINIC. COLOZZI that
MITCHELL COHEN had been contacted and he was to bring abeut -
faverable pelltlcal actien in COLDZZI's behalf 1in COLOZZI's pending
case invelving assault and battery on a pelice @fficer which was
to be tried by a nonjury on March 14, 1962. -

‘le' e - 21 ‘en March 17, 1962 rep@rted that MITCHELL COHEN
‘ who' was presently acting in behalf of BRUNO te bring abeut.a .
change in the sentence of DOMINIC COLOZZI daily drives back and
forth to work Judge ADRIAN BONNELLI president Judge, Geunty
Court, Philadelphiao SR S

S ‘ |
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T;B en March 27, 1962, rep@rted that MITCHELL COHEN,
COLOZZI and BRUNO: again held a meeting at 826 Seuth  8th btveet
cannernlng C@L@ZZI'S 1eeal case.

T-8 on April 24 1962 rep@rted that COHEN contacted
BRUNO en this date to @btain a decisioen from him as' to whether
er n@t #5547 or 587 was the winnlng number that. date, It appeared
that there was an ‘erasure. at the track of #587 and MITCHELL COHEN
desired a deelsian se that he could stralmhten out his "pickup men."
T-2 en May 2 1962 tated that COHEN st@pped at Penn
Jersey Vending on May 2, 1962, and collected a sum of meney PHIL
TESTA had left for him apparently in cannecti@n with a numbers
hit. - _

T-6 on May 17, 1962, @bserved COHEN enter Penn Jersey |
Vending twice during that date and departed in BRUNO'S absence,

so  GONFIDNNTIAD
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2503 South* Garnet Street

,Philadelphia, Pa.
FU 9-4702

- Operator Bars: _ o
Club House No. 1, 1636 Wolf”Street,-

‘DE 4—9715
Club ‘House No.: 2, 1655 South
' Chadwick Street, 'HO' 7-8450

APhiladelphia Police Degartment No 257672e

T—8 on February 8, 1962, stated DOMINICK COLOZZI,
operator of Club House No. 1‘and No. 2 18 ‘closely associated

_,with ANGELO BRUNO.

On March T 1962, BRUNO, BARNEY BROOKS, MITCHELL

,COHEN, ‘and ABE- SEROT met -at" Giardino ‘del Torino Restaurant,
f'825 ‘South Eighth Street to discuss BRUNO's desired action
~on the part of- BROOKS and COHEN to ‘bring about favorable

results in setting aside COLOZZI's convictiong for assault

and battery on a police officer at Philadelphia. The results
of same are treated in another portion of this report

BRUNO and GGLOZZI met .on March 8,.1962, to discuss
_BRUNQés actions in COL@ZZI'S behalf by MITCHELL COHEN, -according .
$o T-

. T—21 on March 17, 1962, said MITCHELL COHEN
daily drives Judge ADRIAN BONNELLI, President Judge, County

'COurt, Philadelphia,.back and forth to work.

T-8 on March 27, 1962, reported COLOZZI,_COHEN

and’ BRUNO ‘again met at 826 South Eighth Street concerning
"COLOZZI'S ‘case.. .

It is to be noted COLOZZI's sentence or conviction
was set aside at a later date. o

CONFIDNNTIAL
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T-6 on May 18, 1962 reported COLOZZI made efforts
to contact BRUN@ this date because the group to which he is
attached lost a great deal of” money this day ‘on number hits.

It is to be noted that T=l7 has known COLOZZI to
_be associated withAANGELO ‘BRUNO ‘in numbers activity for many
_years and served a ;office ‘man in BRUNO'S numbers bank in the
" past.

= CONFIDENQAL
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CHARLES IGNAZIO COSTELLO (ICN)(T-2)
Residence Address: 714 Puritan Street, o
. Lawrence Township, Trentén,.N.J.
Winter Residence: 12468 North Bayshore Drive,
Miami, Florida : _
Business Address: J & C Vending,
947 Southard Street, Trenton, N.J.
FBI No. 365 088; New. Jersey License_#?vb 480

On February 13, 1962, it 1s to be noted that Speclal
Agent C. GRAHAM HURST at Mliami; Pla., observed ANGELO BRUNO
on- February 1, 1962, at the residence of CHARLES COSTELLO,

- 12468 North Bayshore Drive, North Miami, Fla. BRUNO was -

" driving a 1960 Chevrolet bearing 1961 Florida tags 1W62368
which 18 issued to J. C., Vending Machine, Inc., at 12468~
North Bayshore Drive. BRUNO was also observed there by the
‘same agent on February 5, 1962. BRUNO had arrived in Miami

at 12:55 a.m., February 1, 1962, on Flight #741. The =~ - -
Internal Revenue Service, Philadelphla, on Februa , 1962

JEK Law 11(a)

| BRUNO also vlsIted the
offices of AGOSTINO AMATG on February 5, 1962,

_ T-1 on March 13, 1962, reported on this date
ANGELO BRUNO and CHARLES COSTELLO discussed COSTELLO's
vigit to New York and the fact that -COSTELLO had purchased
stock in New York. They planned to leave for Florida that
evening together, o o ' ‘

T-8 on April“z 1962, reported that CHARLES
COSTELLO loaned Penn- ersgy Vending, Inc., $10,000. His
check on bank number 22-(C c¢leared Broad Street Trust
Company, 8th and “312  Christian Streets, this source
believed. ‘ ,

On April 24, 1962, T-1 reported that BRUNO was
well conversant wlth the personal affairs of CHARLES
.COSTELLO and was reviewing with CARL ”PAPPY" IPPOLITO

[
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FRANK D'ALFONSO _—

825 South Nlnth Street

WA5-7833
D'Alfonso Flowers
806 South Ninth- Street

WA5- 5263
/o ~ T-8 on April 1, 1962, said MARIO "SONNY" RICCOBENE
. has FRANK D'ALFONSO handle all his bookkeeping for his ‘1llegal
/ gambling asetivities. This sourece stated he learned through
/ ‘RICCOBENE that IGNAZIO DE NARO eut himself in as a partner in
i the operation of SONNY RICCQBENE‘ "Ziganette game, being
/ "bankrolled” by RICCOBENE. e

D'ALFONSO is also booking horses on_his own.

T-8. on. April 26 1962, aaw D‘ALFONSO eall at Penn
Jersey Vending and eonfer with FRANK IRNNARELLA on this date.

Thls souree reported PHILIP TESTA and BRUNO are

/ | presently 'eocol!’ toward D'ALFONSO beeause of his 1oya1ty to
! RICCOBENE

92
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FRANK DATTILIO
Partner, P & D Clothing Company,
429 North 13th Street, -
Business Phone: MA 7-4666
Resident Phone: HOward 7-0259 -
Additional Business Phone: PE 5-9270
Business Address: Frank's Luncheonette
1749 Bainbridge St. s 5-9279
Residence Address - 2416 S, Broad St, (HO 7-0259)
8802 Fairfield St. (HO 4. 0535)
1960 Cadillac, License F-53503

» T-6 on May 14, 1962 reported that FRANK DATTILIO,

who was one of the owners of the P & D Clothing Company, 429

" North 13th Street, visited ANGELO BRUNO on that date. TONY
'DUNDEE, partner: to FRANK DATTILIO, is the godson of JAMES
TURCO. BRUNO was. asked to arbitrate the differences between
DUNDEE -and DATTILIO dissolving theilr partnership in the above
clothing firm. The same source had saild on May 21, 1962,
BRUNO brought DUNDEE and DATILLIO face to face in’ his presence
where BRUNO acted as Judge in ‘the dissolving of this partner-
ship. ,

Philadelphia telephone directory lists only one
FRANK DATTILIO, 8802 FairTield Street, at HO 4»0535

Philadelphia County Detective Office, Philadelphia,
listed 1960 Cadillac, license F53503, as being seen at 2E
South Broad Street, Sald lieense registered to FRANK DATTILO
8802 Fairfield Street, Philadelphia,

Voters Registration Street List, City of Phlladelphia
for fall 1961, listed CATHERINE FROSCH, End floor, and STELLA
HAYES, residing at 2416 South Broad Street DATTILIO not
reflected,

S — = > - R e
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‘TONY DE MENTO
2113 Berwiek
Camden, N. J;
W03-6601

: T-8, on June 1 1962, was bragging on this date

he ‘loeated TONY DE MENTO, 2113 Berwi@k, Camden, N, J., for
" ANGELO BRUNO beeause BRUNO aeould nob find DE MENTO %o
eolle@t $600 DE MENTO owes kzim

.,  ConFDN{TAL
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IGNAEIO DENARO, aka (LCN)(T 1)

Ignatus Denaro,

3162 South Uber Street,

Phlladelphia, Pa., ,

Telephone DE 4-4048 ' | ' /
Philadelphia Poliee Department #109 734

T-6 on February 27, 1962, stated that IGNAZIO DENARO
on this date loaned two individuals from Vineland, N.J., a sum
of money for the purpese of opening in Vineland, N. J., some type
of business. The informant believed it was a vending machine
business and that DENARO's action was eontrary to the opinion
of BEN GOLOB, whe is currently operating Garden State Vending,

- Ine,, f@r BRUNO in the New Jersey area.,

. . T=8 reparted on Mareh 2, 1962, that DENARO met with “

”'MBRUNO at Penn Jersey Vending, Ine,, this date, There were several .
others, known to the source as numbers writers and gamblers, meeting
this date at Penn Jersey Vending, Inc. ,

- T=3 on Mareh 6, 1962, reperted that BRUNC and DENARQ
met with a numbers writer at Penn Jersey Vending, Inc,., on that
date shortly before noon, F@llewing this meeting BRUNO and DENARO
departed together. . '

m —— T=8 reported DENARO also visited on Marech 9, 1962, and’
Mareh 12, 1962 however;, on the latter oeccasion he was accompanied
by MARIO "SONNY" RICCOBENE ,

=6 on March 21, 1962, furnished three hangouts known
to him wherein BRUNO meets with IGNAZIO DENARC, They were identified
" as’ 812 South 8th Street; Flerentine Restaurant; 902 South 8th Street, .
& barbershop operated byALFONSO MAIORIELLO; and Penn Jersey Vending,
© Ine,

o

Y
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PH T-6 on March 31, 1962, reported DENARO's girl friend
to be CONNIE MAIORIELIO, and that DENARO and BRUNO both use the

telephone at 902 South 8th Street where CONNIE resides,

T-8 on April 1, 1962; said that IGNAZIO DENARO "ecut
himgelf in" as a partner in the operation of a ziganette game then

being bankrelled by MARIC "SONNY" RICCOBENE at RICCOBENE's luncheonette,

s

So7 South*Bth Street, This was done against the wishes of RICCOBENE,

This same source on April 4, 1962, rep@rted that DENARO
continues to be a partner with RICCOBENE; that he visited Penn
Jersey Vending, Ine.; on this date where he discussed the same

" with gNGELO BRUNO.

e

- T-6 on April 12, 1962, reported DENARO met with ALFRED
IEZ%ZI and "Blende Babe," a male, operator of a store from llth
and Wharton Streets; whese: identity is unknown te the source., At

. the same time BRUNO met with twe individuals at "SONNY" RICCOBENE's
“..luncheonette located directly aeross the street from the barbershop
.- where DENARO was meeting. The purpose of this meeting was unknown,

" but the souree stated that a courier was running back and forth

“meeting BRUNO in the late afternocon at "SONNY" RICCOBENE's luncheonette,

\

between each meeting,

T-8 on April 18, 1962, reported DENARO, PHILIP TESTA,

: and ANGELC BRUNO met on April 17, 1962, when DENARO announced

he was taking a trip the follewing day with Pennsylvanlia State
Senator ANTHONY DI SILVESTRC., BRUNO was instrueting DENARO as
to what to say and what noet to say. Further, it was not kKnown.
to the source where DENARO was goling or the purpose of this trip.

On April 20, 1962, T-6 eobserved DENARO entering Penn
Jersey Vending, Inc., on the morning of April 20, 1962, and again’

907 South 8th Street. It appeared to the source that matters of

decision in the vicinity of 8th and Christian Streets are determined
both by BRUNO and DENARO. _ -

% CDNFIDFK I
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T-8 on April 21, 1962, advised that DENARO is a "compare"
of FRANK SANNINI, whieh term is knewn to the sourece as meaning
he is SANNINI's Gedfather, but eemmon usage also denotes a relation
exists between them. Further, the term is also noted to mean "uncle.
..+ SANNINI and DENARO from 1946 to 1953 traveled together soeially,
“““drank tegether, and often dated women together. The identities
- of these women are unknown to the souree, DENARO during this
"~ period was known as a shyleck and in this capacity was associted
with ANTONIO POLLINA., In 1951 eor 1953, when he severed business
relations with POLLINA (shylocking), FRANK IANNARELLA, aka "Snuffy,"
went to work for POLLINA shylecking.

PH 92-444
(3)

A

1

On April 2& 1962, DENARO attended a meeting at Penn Jersey
Vending, Ine,, after 5 p.m. on this date along with FRANK MONTE,
CARL "PAPPY" IPPOLITO, and JOHN "CASABLANCA" SIMONE, where each
talked te ANGELO BRUNO An individual at this time came to BRUNO
to obtain the number on which they would pay off numbers hits for
that day. There was a track erasure of the number which led to the
confusion as to which number was valid., BRUNO rendered the decision.
The aboeve was furnished by PH T-8 on April 24, 1962,

On April 25, 1962, T-8 advised that DENARO would go to
Atlantie City with BRUNO teo see FELIX JOHN DE TULLIO for the purpose
of 1ntereeding for ALFRED IEZZI, who desired to disassociate himself
with the operation of the 500 Club in Atlantic City, N J

On April-27,-1962, T-8 advised that BRUNO was arbitrating
a cenfliect as to whether or not to release "Little Nicky" in the
operation of the numbers business of NICHOLAS PICCOLO. "Little
Nicky" desired to quit., BRUNO was making efforts to have DENARO
attend this meeting that date before rendering a decision. He
was unable to lecate DENARO.

T-6 on May 1, 1962, reperted that DENARO had complained
to BRUNO about the serviee FRANK IANNARELLA was rendering Dom's
Luncheonette, 15th and Merris Streets., IANNARELLA was servicing
vending machines for BRUNO at this time. This indicated to the
informant that DENARO 1s alert as to BRUNO's interests.

e 104

HW 45737 DocId:32298448 Page 35



/M\ P

CONHDEN AL

B ?H 92-44Y

4)

J

T-8 on May 10, 1962, reported that DENARO was questioned
at the intersection of 8th and Christian Streets by the police.
BRUNO was immediately advised of the same by FRANK IANNARELLA and
BRUNO and his visitor, SAM (LNU), from Trenton, N.J., were very
much concerned and walked to and from the intersection and Penn
Jersey Vending, Inc., to learn the results of the inquiry.

, T-8 on May 11, 1962, said that BRUNO met with DENARO,
FRANK SANNINI, FRANK NICOLETTI, and PHILIP TESTA at DON GEECH's
luneheonette at 740 Christian Street at approximately 2:30 p.m.

At approximately 4 p.m. this meeting moved to MARIO "SONNY"
RICCOBENE's luncheonette, 907 South 8th Street, where only BRUNO,
NICHOLAS PICOLLO, and DENARO were in attendance. DENARO could be
heard shouting and BRUNO could be heard shouting back. The nature.

‘of the argument wag not known to the source,

It is to be noted that DON.GEECH is known as "Mr. Frank"
to members of this group. Further, that 740 Christian Street is
listed to FRANK DAMIANO.

On May 14, 1962, DENARO again conferred with ALFRED

.IEZZI at RICCOBENE's luncheonette, 907 South 8th Street, according

\

to T-8, who reported same that date.

, .On May 15, 1962, T-6 observed DENARO driving a new
Oldsmoblile bearing New Jersey license GIN 622, which DENARO claimed
to be his. At approximately 7 p.m. this date BRUNO met with JAMES
TURCO, DENARO, and PHILIP TESTA at ALFONSO MAIORIELLO's barbershop,
902 South 8th Street. As TESTA and TURCO departed, DENARO and
BRUNO were Jjoined by FRANK NICOLETTI,. :

On May 16, 1962, T-6 said that BRUNO again met with
DENARO, SANNINI, and NICOLETTI at 740 Christian Street.

On May 17, 1962, T-6 said DENARO met with NICOLETTI and
IEZZI at approximately 12:30 p.m. Jjust prior to IEZZI meeting
with ANGELO BRUNO at Penn Jerse Vending, Inc,, to discuss his
disassoeliation with the 500 Club, Atlantic City, N.J.-
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: T-8 on May 23, 1962, said that BRUNO and DENARO departed
together on this date and source believed they were going to
New York. The purpose of their trip and the party they were

At@ see was unknown te the l@urme.

- IRUNO and DENARO at the barberah@p at 902 South 8th Street. BRUNO:

HW 45737

This same source on May 25, 1962, said BRUNO, DENARO,
SANNINI, and NICOLETTI again met at 740 Christian Street at
DQN GEECH's 'luncheonette,

®n July 1, 1962, T-8 observed DENARO entering Penn
Jersey Vending, Ine., and departing with ANGELOBRUNO.

On June 5, 1962, T-8 reported that FRANK NICOLETTI
informed BRUNO that DENARO was then at the barbershopa 902 South
8th Street, NICOLETTI was dispatehed: to the barbershop to have
DENARO meet BRUNO at 740 Christian Street, This he did. Souree
sald within ten minutes from NICOLETTI's departure BRUNOalso
departed and entered 74O Christian Street.

On June 6, 1962, T-8 advised that BRUNO and_DENARO
again met at the barbershop. The purpose of their meeting was
not knewn to the source, ‘

T-6 on June 7, 1962, identified 740 Christian Street’
a8 a "known hangout" of members of the so-called "Greaser Gang."
This sourece identified some of the members known to him of this~
gang as FRANK NICOLETTI, IGNAZIO DENARO, and ANGELO BRUNO. Further,
BRUNO frequently uses the telephone at 740 Christian Street, to -
make calls he does not desire to make from his office. The number
furnished by -the source for 740 Christian Street was MA 7—9&94.

T-6 on June 8, 1962, again reported on a meeting between

théreafter met with several people at Penn Jersey Vending, Ine,,
who are known to the source as gamblers and numbers writers.

.
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T-3 on June 9, 1962,reported that DENARO first met
ABE SEROT, BRUNO's associate, at the barbershop at 902 South
8th Street,

T-2 on June 14, 1962, reported that PAT MASSI md
ANGELO BRUNO met at the Maggi@ Cheese Company, 1llth and
Washington Avenue. BRUNO infermed MASSI that he had seen
DENARO on that date. The purpese of the meeting was not
knewn te the source. o ' ‘

T-6 on June 19, 1962, reported that at 12:30 p.m.
an elderly Italian man driving a vehigle bearing New Jersey
license EGP 815 arrived at Penn Jersey Vending Inc., and in :
BRUNO's absence departed looking for IGNAZIO DENARO in the x
vicinity of 8th and Christian Streets. |

It 1s to be noted the above license is registered to
one SAMUEL A, SCAFIDI, 12 Rempher Drive, Bridgeton, N.J. The
purpose of the meating was not known to the source; however, ,
the source stated that SAMUEL SCAFIDI is a partner to MARIO o
"SONNY" RICCOBENE at the luncheonette at 907 South 8th Street. :

On June 21, 1962, PH T-8 reported that BRUNO attended
~a meeting in the barbershop at 902 South Street prioer te noon.
At appreoximately 12:35 p.m.; DENARO entered Penn Jersey Vending,
Ine., and in BRUNO's absence departed, After his departure SAM
SCAFIDI, identifled above, entered and awaited BRUNO's arrival, .
BRUNO re-entered at approximately 2 p.m. with DENARO, at whié¢h' T
time SCAFIDI, BRUNO, and DENARO held a meeting. They were joined
in this meeting by FRANK MATTEQ and PHILIP TESTA, The nature of
the meeting was not known to the source, . '

On June 22, 1962, T-8 reported that TONY D!'ITALIA arrived
at Penn Jersey Vending operating a vehicle bearing New Jersey
license GYJ 521. In BRUNQO's8 absence, he left to speak to IGRAZIOQ
DENARO at 740 Christian Street.

, ' On June 27, 1962, T-8 reported-that DENARO met with
ANGELO BRUNO, LOU LALLI, and CALOGERO SINATRA, SINATRA was known to
‘ - this group as BRUNO's cecousln and a visiting Italian national, This )
group was later joined by FRANK MATTEO, PHILIP TESTA, FRANK NARDUCCI,
and FRANK IANNARELLA., The purpose of thia meeting was unknown to source
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PH T-3 on June 27, 1962, reported that IGNAZIO DENARO
met with BRUNO and PHILIP TESTA at Penn Jersey Vending Company
on this date° At this time TOMMY FOLEY, true name RALPH KATZ,

‘known to the ‘source as being engaged in numbers activities, was

also present. Following the meeting and FOLEY's departure,
DENARO, TESTA and BRUNO departed together,

PH T-6 on June 29, 1962, stated that IGNAZIO DENARO
was being echauffeured by MARIQU - "SONNY"RICCOBENE on this date

in Seuth Philadelphia. Further, that on the afternoon ef June 29,

1962, SAM SCAFIDI came from New Jersey leoking for BRUNO and
in his absence departed to see IGNAZIO DENARO.

~ 104
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ANTONIO D'ITALIA
Resident Camden, N. J,
vVehi@le‘Li@ensef#fGYJg521- ‘ ¥

T-6, on June 22, 1962, reported he observed
ANTONIO'D'ITALIA driving a vehiele bearing New Jersey ,
GYJ 521 on this date enter Penn Jersey Vending. In BRUNO's
absense, RALPH MARANCA said ANTONIO left to see IGNAZIO
DENARG; . I |

e
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ADAM D'OLIO

aka Addie =~ |

716 Manten Stree*

Operator of the Buckeye Club

T=6 on’ Febfuary 7 and 28 1962, ebserved ADAM . D“OLIO
Vlaltlng on b@*h aates and e@nferrlng with ANGEL@ BRUN@o S

On Mareh 6 1962 March T, 1962, and Aprii 3, 1062,
D'OLIO was sbserved visiting Penn Jersey Vending effices: by T-8

~Infermant states’he cenferred with BRUNO en all dates. Infermant

belleves BRUNO and D'OLIO discussed numbers activities,

Tné on Aprll 11, 1962 reparted D'@LIO ‘picked up PHIL
TESTA en that date in cennecti@n with numbers activities., . T-8

en-April 17, 1962; stated that D“OLIO appeared at Penn Jersey
Vending. BRUNO at this time was’ with PHIL TESTA at’ Glardine DiT@rine"

Restaurant acress the street making telephane calls, D!'CLIO -
walted with FRANK SINDONE -and FRANK NARDUCCI alsa to e@nfer With
BRUNO ab@ut numbers,_ ’

T=8 @n April 25, 1962, reperted that D“OLI@ and NARDUCCI

conferred. Wlth BRUNO to berrew.a sum ef money for a thiwzd. party who
was to repay se¢ mich per week. This lean was granued after D'OLIO

and NARDUCCI certified thaﬁ the b@rr@war weuld wepay it.

BRUN@ again met With D“OLIO FRANK: SANS@NE and FRANK
NARDUCCI en June 28, 1962 according t@ ‘T8, The -discussion.

‘was - n@t knewn te this seurce. Hmwever, T 1 @n the same date

rep@r*@d,ubat their discu881@n pwncerned numbers activitiesa
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"po po" (wun)
Operator Bar

1654 South Chadwiek Street o
Philadelphiag Pa S

T-8 on February 22 19629.sbated "SNUFFY"
TANNARELLA tolf him'that on sm1s date "DO DO", operator of a

‘bar at 1654 South Chadwiek Street had a $2.00 number hit
on this date and "SNUFFY" paid him $1,200 in behalf of ' .

ANGELO BRUNO., . This souree did not know if "DO.DO" is .
identieal wibh ROCCO DI NUBILE ‘who' is a number writer from

.Eighth and Fltzwater Streets, - "ROCCO works in numbers with
'FRANK ZIP (LNU) who also frequenss Eighth and Fiuzwacer
.Ssreebso '

T-6 on February 28, 1962, ‘said that "DO DO" told

"him he 3olleeted more than $900 from ANGELO BRUNO on this

dateo
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DON LNU » A
Operator, Coneord Hotel
New Jersey ‘

T-8 on Mareh 2, 1962, and April 5, 1962, said that
he saw Don, operator Coneord Hotel, New Jersey, enter Penn
Jersey Vending to see BRUNOvon both dates. -

GONFH

.......

NTIAL | |
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TONY DUNDEE (NUN)
Godson JAMES TURCO,
Dundee Company, owner,
P & D Clothing Company,
429 North 13th Street,
Phone: MA 7-4664

T-6 on May 1& 1962, said TONY DUNDEE told him he
eonferred with ANGELO BRUNO to dissolve his partnership. with ' .
FRANK DATTILIO. DUNDEE wanted BRUNO to arbitrate their diffqrenees.
DUNDEE is the Godson of JAMES TURCO. DATTILIO is BRUNO's friend,

On May 21, 1962, BRUNO, having conferred separately

with DUNDEE and FRANK brought each together in hls presence:
where BRUNO acted as Judge to dissolve their partnership.

109
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- ALBERT ESPOSITO, aka., LulLu

Resldence address - 2119 South 19th Street,
Philadelphia, Pa.
Business address - LuLu's Luncheonette .
o 19th and Hoffman Streets,
v Philadelphia, Pa.‘

- T-8 on April 26, 1962, said ‘that Lulu Esposito is
presently operating from his luncheonette at 19th and Hoffman
Streets, a "siganette" game. FRANK NARDUCCI and FRANK MONTE
are ‘dealing at the game. This source said that JOHN CAPPELLO
lost between $4,000 and $5,000 as a player at this game on
April 25, 1962 FRANK SINDONE also lost approximately and $250

T-6 on May 11, 1962, said that MICHAEL GRASSO, Jr.,
told him that he contacts LU LU ESPOSITO directly for ANGELO
BRUNO, who does not desire to call LU LU or to.contact him directly
GRASSO sald he delivered. a message to LU LU or May 11, 1962
to have LU LU contact BRUNO on that date. This LU LU did. -
LU LU has a brother, first name unknown, who works for the M. Maggio
Cheese Company . . ,

T-8 on May 14 1962, said the” "ziganette" game continues
to be operated by ESPOSITO and it did run on May 13, 14, 1962.

- FRANK IANNARELILA and FRANK SINDONE were known to be in attendance

on both dates.

» ) T-8 on May 19, 1962, said that ESPOSITO is presently
shylocking" the players at the game. He loaned JOHN: CAPPELLO N
ﬁproximately $6,000 and he loaned FRANK SINDONE approximately :

000 while playing at the game. JOSEPH LAZZARO; aka., Joe

Glbbons, ‘and FRANK MONTE are workers at the game., AUGUSTINE MAZZIO,

aka., Gussie Giddens, has been a consistent winner at the. game.

. 7-8 on June 28 1962, said that FRANK. SANSONE, aka.,'”'
Hank, told him that on this date he mét with ANGELO. BRUNO to tell
BRUNO thsat he, .SANSONE, had been arrested as a common gambler
at Lulu’ ESPOSITO's "ziganette" game. .-

’ T-8 on June 29, 1962, said- the game was runnlng on
June 28, and 29, 1962 at LU LU ESPOSITO's Luncheonette, however,
GUSSIE GIDDENS was. reported to 'be a loser on these dates. GIDDENS
was playing as much as $200 and $300 a card.

| | R @omf*%w‘ 5
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FELIX JOHN DE TULLIO, (LCN)(T 3)

aka "Skinny Jehn," ,
"Skinny Razer;" - ¢
2367 Baird Beulevard,

Camden, New Jersey;

FBI No. 928 463

Philadelphia PD #68570

Operator TV Bar,

8th and Washingten Avenue,

Philadelphia, Pennaylvania

PH T-1 on February 6, 1962, said ANGELO BRUNO was
going to meet FELIX DE TULLIO that night.

PH T-8 on February 8, 1962, sald that BRUNO visited
FELIX JOEN DE TULLIO en February 8, 1962,

PH T-8 stated that BRUNO and DE TULLIO again saw each
other on February 9, 1962, at which time DE TULLIO made arrangements.
to meet BRUNO's son, MICHAEL BRUNO, whe 1s eoperating the Globe
Exterminating Company at 775 Seuth 8th Street,at the 2-4 Club on
February 10, 1962, Seourece advised that DE TULLIO had sold his
business, exterminating, to MICHAEL BRUNO or may be maintaining
a proprietary interest in BRUNO's exterminating business.

On Mareh 12, 1962, PH T-1 said that FELIX JOHN DE: TULLIO
was then in Mlami, Fla.

PH T-6 on Mareh 28, 1962, reported that DE TULLIO and
ALFRED IEZZI acquired a proprietary interest in the 500 Club at
Atlantle City, N.J.

On April 25, 1962, PH T-8 sald ANGELO BRUNO and IGNAZIO

at the request of ALFRED IEZZI, who desired to become disassoclated
with the 500 Club at Atlantie City, N.J. IEZZI has been contacting
BRUNO te intercede for him, .

DENARO were to geo to Atlantie City, N.J., to see FELIX JOHN DE TULLIO o

L e
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PH T-6 on May. 18, 1962, reported that ALFRED IEZZI
was again badgering BRUNO on May 18, 1962, te have BRUNO contact
FELIX JOHN DE TULLIO to relilieve IE%ZI of the management of the

. 500 Club;, Atlantie City, N.J.

PH T-5 on May 11, 1962, stated that ANGELO BRUNO FRED
TIEZZI, and BRUNO's son, MICHAEL BRUNO, were discussing Univeraal
Exterminating Company, which was first'a partnership of ARNOLD
DE MARCO and FELIX JOHN DE TULLIO. DE TULLIO thereafter went to
a lawyer and bought DE MARCO's 50% interest, then ran. this
business alone, MICHAEL BRUNO has now acquired all of Universal's
customers, ‘ - B

On May 22, 1962, PH T-8 reported that DE TULLIO had met
BRUNO at Penn Jersey Vending,; Inc., and departed together in.
DE TULLIO's ecar at approximately noon that date, They returned
together at 2 p.m, After having a conversation in the immediate
vicinity of 8th and Christian Streets, BRUNO at the time of his
return sent for ALFRED IEZZI and told him of his conference with
DE TULLIO arnd that DE TULLIO had agreed that IEZZI could dis-
assoclate himself from the 500 Club, Atlantle City, N.J. PHIL
TESTA was present at the time IEZZI was summoned,

PH T-8 on June 5, 1962, advised that at approximately
2:30 p.m, DE TULLIO contaeted BRUNO to arrange a meeting with him
at the turkish baths at 4th and Mentrose Streets, Philadelphia,
It was determined by the sourece that the meeting time was changed
and DE TULLIO would see BRUNO that evening.

’ On June 8, 1962, PH T-6 observed DE TULLIO entering
Penn Jersey Vending and im BRUNO's absence departed within five
minutes of his entry. , N

PH T-6 on June 28, 1962, stated that ANGELO BRUNO had
been contacted on this date by RAYMOND (LNU) who is also known.
as "Long John.," '"Long John" presently operates a music¢ vending
machine business at the northeast corner of 7th and Fitzwater
Streets for "Hunchbaek Harry" (HARRY RICCOBENE). The latter is
presently an lnmate at Eastern State Penitentlary, Philadelphia.

CONFIDERTIAL
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NORMAN FROMKIN
Part owner (25%) Coney Island with -
BERNARD ALLEN in Dominiean Republie.,

- . T-8, on May 19, 1962, stated BEN GOLOB saw NORMAN
"FROMKIN on.the evening of May 18, 1962. FROMKIN is operating
"Coney Island" in the Dominiean Republie on a lease basis
from the Government. The lease is expiring and SONNY (RICH)
~ from Miami is eurrently trying to outbid FROMKIN for this
lease. FROMKIN saw BRUNO at Penn Jersey and later at *
- GIARDINO d¢1 TORINO Restaurant seeking BRUNO's influense to
speak to SONNY in FROMKIN's behalf. o

T-6, on May 29, 1962, reported BERNARD "BUCKY"
ALLEN told him he %alked to BRUNO on May 29, 1962 reeommending
FROMKIN e¢an no longer be trusted as he spends more money than
he earns,. '

ALLEN said FROMKIN and he are paying $18,000 & year
to lease "Coney Island"; further SONNY RICH represents a
Miami, Fla., syndicate whieh is bidding $25,000 to $30,000
to obtain this lease. ALLEN ownes 75% of the stoek and
FROMKIN 25%. '

—
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JACK GELMAN, Manager, Copacabana Bar
19th and Wallaee Streets -
Owned by WILLIE RIPKA

T 6 on May 25, 1962, Btated WILLIE RIPKA told him

ANGELO BRUNO loaned JACK GELMAN $500 on May 25, 1962, besause
"RIPKA vouehed for him. WILLIE said he eolleated the money

for GELMAN without interest

oYy

HW 45737 DocId:32298448 Page 49



-

)

PH 92-LLl
JAV:epe
1)

JOHN V, GIGLIOTTI, aka
"Poochie," _
2201 South 20th Street,
Philadelphia, Pa. .
Operator Candy Store,
20th and Jackson Streets

T-6 said that JOHN GIGLIOTTI, aka "Poochie," told him
he went to ANGELO BRUNO for a "note" to defray his current
expenses8 1n fighting his case in local court. "POOCHIE" said
BRUNO gave him $50.00 (a note) on May 14, 1962. This source
sald it is a standard practice to finanecially assist numbers
writers working for the "house" when the writer is arrested for
numbers activity.
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. SOLLY GLEANER

STANLEY GLEANER

Open Door Cafe

12th and . Loeust Streets
Phlladelphla, Pa. .

. T-6 on Mareh 29, 1962, stated SOLLY GLEANER, the
father of STANLEY ‘GLEANER, is a partner with JOE KANE, SAM
HOFFMAN, and MAX WEISBERG in ownership of the Open Door
Cafe, 12th ‘and Locust Streets.

STANLEY GLEANER is the manager. The Open Door
Cafe borrowed $2,500 from BRUNO and $2,500 from LOU LOLLI
in a packaged deal at the time they opened. BRUNO has a
. elgarette maehine there and LOLLI has the Jjuke box,
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BEN H, GOLOB :

Resident Address:. Cherry Hill Apartments,
Cherry Hill Township, New ‘Jersey

Telephone Number NO 3-9013’ ,

Previous Address: 1920 Riverside Avenue,
Trenton, ‘New Jersey

Previously Operated: - Eagle Vending Company,

355 Bernard. Street, Trenton, New Jersey
(1942 to 1946)

Born January 8, 1908 in Russia

: —2 and T- 8 on February 7, 1962, have consistently
reported that BEN GOLOB is presently operating the Garden
State Vending Machine Company for ANGELO BRUNO at Camden,
New Jersey, 1140 wright Avenue, telephone number WO 3~ 3375.

T-6 on February 7, 1962, reported that GOLOB was
soliciting new business for BRUNO's Penn Jersey Vending,
Inc .s Philadelphia

T-6 on February 14, 1962, reported that GOLOB was

‘soliciting clgarette vending machine stops and that GOLOB

on that date would contact the owners of the Latin Casino in
New Jersey, along with ‘DOMINIC COLOZZI and MICKEY TANITSKY.
GOLOB ‘was identified as BRUNO's manager of Garden State
Vending Company in Camden, New Jersey.

T-6 on February 27, 0962, reported that BEN GOLOB

‘was displeased that IGNAZIO DENARO loaned two individuals

from Vineland, New Jersey, a sum of money to organize a
cigarette vending machine business 1n that area, which would
be competing with GOLOB's interest in the Southern New Jersey
area. - . v

T-8 reported on February 28, 1962, that GOLOB was
observed enterlng Penn Jersey Vending, Inc., carrying a
typewriter and adding machine for the use of ANGELO BRUNO
in that office.

. T-8 on March 17, 1962, reported that GOLOB borrowed

-8 eum of money from a New York bank with which to purchase

cigarette -machines. The loan was to the ar en State Vending

125 CONNQENTIAL
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Company, however, the machines were for Penn Jersey Vending,

Inc.

On March 20, 1962, T-6 observed GOLOB enter Penn
Jersey Vending, however, "ANGELO BRUNO at this time was in
Miami, Florida, and -he departed.

T-8 reported on March 23, 1962, that the said
machines were purchased from the National Machine Company,
St. .Louls, Mo. It was not known whether the machines were
so6ld to Penn Jersey Vending from Garden ‘State Vending after
their arrival in Camden, N.Jd.

T-21 on Marchr27, 1962, reported that BEN H, GOLOB's

-son, STEPHEN, attends Syracuse Unlversity.

T-8 on April 10, 1962, reported BRUNO was with
BEN GOLOB the majority of the day on March 30 and again on

~ April 10, 1962; however, the purpose of thelr actlvity

those dates was not known to the source.

T-1 on April 11, 1962, reported that BRUNO and

‘GOLOB conferred on this-date. GOLOB stated that he had made ‘
efforts with the White Tower chain to get them to commit :

themselves to cigarette machines on a national scope. There-
after GOLOB would get local vending companles in each area
to service them. He also indicated that Chock Full Of' Nuts
had turned down his similar offer when he offered them
$60,000.

_ On April 13, 1962, GOLOB reported to BRUNO, according
to T-6, that he was experiencing trouble with locations
serviced by Garden State Vendling where the operators had
accepted Garden State's vending machines after breaking an
exlsting contract to do so. The previous vendors were instl-
tuting law suits. ’

T-8 on May 1 and May 2, 1962, reported GOLOB was
at the offices of Penn Jersey VEnding and running the offlces

'in the absence of any other person. The same source reported

he did likewise on May 16, 1962.

AT
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~ On May 19,1962, T-6 said BEN GOLOB informed ANGELO
BRUNO that he, GOLOB, had met with NORMAN FROMKIN on May 18
1962, at Howard Johnson's, just outside of Trenton, N.J.
FROMKIN, who was operating "Coney Island" in partnership with
BERNARD "BUCKY" ALLEN in the Dominican Republic, desired
intercession with one SONNY RICH from Miami, Florida. SONNY
bid on obtaining the lease to "Coney Island" at a higher
figure than FROMKIN has bid in the past

T-1 on May 19, 1962, also said BRUNO and GOLOB
conferred as stated above. This source also reported that
BRUNO met with FROMKIN -1n the vicinity of 8th and Christian
Streets on May 19, 1962, when FROMKIN reiterated essentially
the same information furnished by GOLOB above.

On May 29, 1962, T-21 advised that on that date
BEN GOLOB reported to ANGELO BRUNO on the status of the
Garden State vending machine buiness

- 7-8 on June 1, 1962, »advised he observed GOLOB
entering and 1eaving Penn Jersey Vending on May 25 and 28
and June 1, 1962, because BRUNO was not present at the time
he called.

T-6 on June 4 1962, again observed GOLOB entering
Penn Jersey Vending. GOLOB, PHILIP TESTA, and FRANK NICOLETTI
conferred with BRUNO at this time

T-8 on June 5, 1962, reported to BRUNO that GOLOB
had on this date advised that BILL KRANICHand JOHN BERKERY,
Penthouse Club Motor Inn in New Jersey, desired to borrow
$1,000 from BRUNO in consideration for BRUNO placing his
machines at their location. After this report, BRUNO.and MICHAEL
GRASSO, JR., were observed in a Chevrolet operated by BRUNO
bearing Florida tag IW62368 depart the vicinity of 8th and
Christian Streets. At a later hour, GOLOB returned alone
with BRUNO's car. ’ _

T-6 again observed GOLOB reporting to Penn Jersey
Vending on June 7, 1962. GOLOB had arranged for Mr. ANDERSON - .

of the National Machine Company to appear at Penn Jersey

29 4 CONFIDR T 1AL
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Vending to show BRUNO:how saild machines should be repaired.

T-21 on June 8, 1962, reported that BRUNO and GOLOB
were driving in BRUNO's 1961 Chevrolet ‘and they entered the

‘Market Street National Bank Bullding to see Attorney HERBERT
K. FISHER.

'~ T-1 on June 11, 1962, reported that" ANGELO BRUNO,
on this date, arranged for BEN GOLOB to take a $5,000 note,
possibly a demand note, to a Dr. FURIELLO and GOLOB was to
obtain a $5,000 check from the doctor in return. It is
believed that Dr. FURIELLO is identical with Dr. JOSEPH
FIORELLO; 639 Princeton Avenue, Trenton, New Jersey, who is
married to the sister of CARL "PAPPY" IPPOLITO.

The same source reported on June 12, 1962, that
GOLOB had given the $5,000 note to the doctor and received

-the check from him in return.

T-8 on June 21 1962, reported that GOLOB again
visited Penn Jersey Vending on June 14, 16, and 21, 1962

T-21 on June 26 1962, reported BEN GOLOB on
that date entered. Penn Jersey Vending with Attorney DAVID
COHEN, Penn Square Building, Philadelphia, where they held -

.a conference with BRUNO. GOLOB was agaln observed departing

alone, golng to the home of BRUNO;, 934 Snyder Avenue, where
he obtained papers from SUE BRUNO, BRUNO's wife, and he
returned these papers to BRUNO and COHEN. The source

believed ‘that the papers “concerned agreements of sale or

leases.

On June 27,,1962, BEN GOLOB was to represent BRUNO ,

and accompany LOU LALLI that evening to see MIKE MARRANO

concerning the vending machine business. BRUNO had conferred:

with GOLOB. that afternoon at his offices. The above was

: furnished by T-6 on June 27, 1962.

On June 28, 1962, T-21 said that on this date

'GOLOB conferred with BRUNO at Penn Jersey Vending and
Vthereafter departed in the company of BRUNO and NICHOLAS
PICCOLO.. BRUNO returned with PICCOLO, GOLOB, and CALOGERO

SINATRA to the Penn Jersey Vending. offices.
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T-8 on June 29, 1962, saild BEN. GOLOB conferred with
ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vendlng concerning the cigarette

- vending business. BRUNO, on this date, conferred with several

individuals who are known to thls source as gamblers and
number writers.

GOLOB was interviewed May 25, 1961 in regards to
his assabiatiQn with~ '‘ANGELO BRUNO. He saild that he did not

- want to answer any. further: questiQns without obtaining advice

"of his attorney, identified as R@BERT ROSS cf Trenton, N. d.
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MICHAEL M. GRASSO, JR.

1801 South Ninth Street (office)
Philadelphia, Pa.

Residence: 3405 Warden Drive
Philadelphia, Pa.,

‘Telephone: GE 8-0957

T-6 on February 2, 1962, stated that ANGELO BRUNO

received an overseas telephone call at the office of MICHAEL

GRASSO on that date. GRASSO announced the same to several
individuals,

This same source on February 7, 1962, reported that
GRASSO takes numerous messages for BRUNO at his office and
BRUNO frequently uses his office to hold meetings with individuals
concerning BRUNO's business,

T-2 on March 5, 1962, reported that PETER MAGGIO
on that date discussed the financial condition of MICHAEL
GRASSO, He indicated that MICHAEL has a "couple of properties"
and he has approximately $10,000 to $12,000 and another $12,000
which was due him when he sold GRASSO's Insurance Company. PETER
estimated that GRASSO had gone through $31,000 and that since November.
1861 he had $43,000,

T-6 on March 9, 1962, stated that on that date ANGELO L.
BRUNO announced that GRASSO was about $4,500 short in his rent
accounts, GRASSO's escrow account and insurance is $3,200 short
and these figures were furnished by GRASSO. BRUNO indicated
"who knows#*what amount he is short." BRUNO estimated that it is
closer to $8,000, Further that the attorneys for the Interstate
Insurance Company are foreclosing on GRASSO and that BRUNO is
attempting to protect GRASSO, and that he has cost BRUNO a
considerable sum of money in this behalf.

T-1 on March 9, 1962, stated that MICHAEL GRASSO has
gotten into his financial difficulties by playing thé numbers, .
illegal lottery., BRUNO had announced this to PETER MAGGIO on
'thiS date, ! :

ﬂﬁ
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This same source on March 26, 1962, reported that
MARIO MAGGIO that date said he determined the insurance people
definitely have warrants for GRASSO for stealing between
$15,000 and $20,000,

T-6 on March 26, 1962, stated that GRASSO visited
ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending, Inc,, on this date and again
on March 27, 1962, concerning his difficulties,

The same source on March 30, 1962, stated that they
obtained the services of MARTIN COOPERSMITH to file the income
tax return of GRASSO. : ;

T-6 on April 2, 1962, stated that BRUNO was approached
that date by MICHAEL GRASSO,. who stated he needed $4,150 to settle
his problems, and that he would like to take some money from the
rental account to put into the agency account. The source was
told by GRASSO that BRUNO became very angry and stated "What do
you want me to do, advance you another $4 150.,"

T-8 on April 6, 1962, reported on that date BRUNO spent

the majority of his day at GRASSO's office,

—

T~8 on April 12 and 14, 1962, reported that GRASSO
and ANGELO RUSSO held a meeting on each day with ANGELO BRUNO
at BRUNO's office at Penn Jersey Vendlng9 Inc., wherein they
discussed leases and their plans concerning the property they
purchased at 3rd Street and Oregon Avenue, Philadelphia, Pa,

' The same source reported on April 17, 1962, that
GRASSO again discussed the same topic with BRUNO at BRUNO's
office on that date. Plans were submitted to BRUNO at that
time for his approval.

T-8 on April 25, 1962, reported that BRUNO conferred
with GRASSO again in BRUNO's office and on April 279 1962,
BRUNO spent the majority of his afternoon at GRASSO's office.

On that latter date BRUNO held private conferences with

individuals unknown to the source.
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T-5 on April 11, 1962, reported that GRASSO's car
was repossessed by the bank financing the same, and that
GRASSO came to BRUNO on ths date to have BRUNO relieve him
from this problem,

T-8 on May 2, 1962, reported that MICHAEL GRASSO
again conferred with BRUNO on this date. GRASSO was
obtaining a $15,000 note payable to ANGELO BRUNO from
GRASSO's grandparents as BRUNO was furnishing GRASSO money
to extract him from his financial difficulties. GRASSO's
grandmother was selling her home for the same purpose.

’ T-21 on May 9, 1962, stated that an agreement was
drawn up between DAVID COHEN, Attorney, 500 Penn Square
Building, and MICHAEL CRASSO JR.y concerning the ShODplng
center at 3rd Street and Oregon Avenue, which BRUNO is
developing., The agreement between COHEN, attorney for the
corporation, and GRASSO reflects GRASSO has to procure options
from five individuals for the shopping center for which GRASSO will
receive 4% of the rentals., The corporation will then give
him $30,000, repayable by the rental money he receives,

GRASSO is also to get 25% of the stock., If a motor motel
is built at any time he will not receive any remuneration
for the same., According to the informant GRASSO is a front
for BRUNO in this enterprlsen

T-6 on May 11, 1962, said BRUNO used GRASSO on this
date to contact LOUIS ESPOSITO, aka LU LU, to request LU LU
to get in touch with BRUNO immediately on that date., The
informant stated that LU LU complied and BRUNO got LU LU
to contact a third party for a clandestine meeting. The
source stated same was in connection with BRUNO's illegal
activities in the gambling field.

T-8 on May 144 1962, said that MICHAEL GRASSO has
been known to "kite" checks, He dep051ted a check in the
Sons of Italy Bank, Philadelphia, Pa., in the amount of $15, 000
on the Bank of North America, California., MICHAEL GRASSO
thereafter used this money until the check "bounced."
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T-6 on May2l, 1962, said on this date GRASSO
visited BRUNO at Penn Jersey Vending, Inc. He later that date
conferred with others and told them that he sold his Cadillac,
was selling his home, and that he had been given a Ford by
BRUNO for transportation,

T-1 on May 30, 1962, reported that BRUNO on this
date again rev1ewed MICHAEL GRASSO's financial structure and
the pending prosecution of GRASSO by the insurance company.
This source stated that BRUNO was well versedvin every
aspect of GRASSO's operations inasmuch as GRASSO is "aligned"
with BRUNO,

T-8 on June Y4, 1962, reported that FRANK NICOLETTI
drove ANGELO BRUNO to GRASSO's office on this date, where
BRUNO conducted his business. BRUNO's car on this date was
being serviced at a gas station at Washington and Passyunk
Avenues,

The same source reported that ANGELO RUSSO and
GRASSO had previously conferred with BRUNO on May 31, 1962,
at BRUNO's office, concerning the 3rd Street and Orepon

- Avenue property,

On June 5, 1962, the same source reported that
MICHAEL GRASSO had a 1 p.m. appointment on this date
with BRUNO, BEN GOLOB accompanied BRUNO and GRASSO to make
this appointment. They conducted their business at GRASSO's
office., the informant stated he recited the same to indicate
how closely enmeshed BRUNO“q and GRASSO's activities are
daily.,

T-6 on June 7, 1962, and again on June 11, 1962,
reported that BRUNO was again consulted by RUSSO and GRASSO
on these dates concerning decisions to be made on the development
of land at 3rd Street and Oregon Avenue,

T-1 on June 11, 1962, reported that on that-date
GRASSO presented BRUNO w1th a long agreement of sale which
did not satisfy BRUNO, and he instructed GRASSO to return it
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DAVID COHEN, Attorney, to make an appointment with COHEN to
review this agreement. ., Inforfiant stated that BRUNO continues
to direct GRASSO and this land development,

T-8 on this same date reported that GRASSO, RUSSO and
- BRUNO met at the office of the Penn Jersey Vending, Inco, to
discuss leases at 3rd Street and Oregon Avenue,

This same source reported on June 13 1962, that
RALPH MARANCA is selling his home because of’ flnan01al difficulties.,
MARANCA owes BRUNO $5,000 which amount was spent by BRUNO
1 to obtain the necessary political influence to dismiss
MARANCA's sentence in local court, GRASSO is handling the
, sale of MARANCA's home so that BRUNO may recover his money,
\ according to the source.

%' On June 16, 1962, GRASSO was present with ANGELO
| BRUNO who leld a conference with MARANCA, number writers and
gamblers at Penn Jersey Vending, Incs

T 8cn June 19, 21, 1962, and T-6 on June 26 and 27?
1962, reported BRUNO met W1th CRAS%O on these dates concerning
decisions to be made regarding the shopping center development -
.at 3rd Street and Oregon Avenue.
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GUS and FRANK Luneheonette
1029 South Tenth Street
Philadelphia,.Pa ;

f T-6 on June 12 1962, reported that FRANK SINDONE
and GUS (LNU) operate jointly a luneheonette at 1029 Tenth:
Street. On Juhe 20, 1962; FRANK SINDONE told BRUNO he and
GUS were GO diseontinue 1029 South Tenth Street

V.

- T- 8 reported that aus may be identieal to GUS

K DE NARDO who ‘owns & bar in south Philadelphia and wasg
asso&iated With SINDONE in numbers astivities. *

2
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SAMUEL HOFFMAN, aka., Cappy Hoffman
"and’ Sam Hoffman
Residence Address - Apartment B-4
Wyngate Hall Apartments
‘50th 'and Spruce Streets .
‘Philadelphia, Pa,

PH ‘92-44l
JAV:MMK

FBI # 267 672
PHPD # 732 94

T-8 on March 1, 1962, reported that SAMUEL HOFFMAN,
aka., Cappy, along with JOE KANE, aka., Midnight; ‘and JAY KATTELMAN, Jr
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending on that date to adjudi-
cate financial responsibilities this group has with each other.
T-1 on the same date reported on this meeting. This source sald
SAM HOFFMAN was there to represent Midnight interests, further’
that JAY KATTELMAN and MIDNIGHT had been partners in a deal involving

‘approximately $54,000 and stocks. - When these two severed their
. partnership MIDNIGHT never paid the debt owed JAY. Ac¢cording

to the source, BRUNO wag to arbiltrate the differences.

‘7-8 on March 29, 1962, reported that CAPPY HOFFMAN was
one of four owners of the Open Door Cafe at 12th and Locust Streets,
Philadelphia. ANGELO BRUNO loaned the Open Door Cafe $2,500 in
cash to obtain a cigarette vending location at this bar. The
mahager Of this cafe is STANLEY GLEANER, son of -SOLLY GLEANER.

The owners are MAX WILLY WEISBERG, SAM{HOFFMAN,”SOLLY“GLEANER,

and JOE KANEFSKY,- aka., Joe Kane. - This same source on April 11,

1962, said that MARTY BERSTEIN told him that SAM HOFFMAN and .
JOE KANE visit the Open Door Cafe practically daily. This source
also said that LOU LALLI along with BRUNO also loaned the Open

Door $2, 500 for total of $5,000 ‘

‘7-6 on Aprll 25, 1962, reported that CAPPY HOFFMAN

“at 1: 30 p.m., this date, was eating at FRANK MATTEO's Bar at

4th and Gaskill Streets, Philadelphia. This source sald that

- both are associates of ANGELO BRUNO and that MATTEO 1is presently

turning in number "action" to BRUNO thiough BRUNO's lieutenant
PHILIP TESTA. T-8 on June 4, 1962, said that LOU LALLI told
him that SAMUEL "CAPPY"" HOFFMAN and a group from New York had

-opened a finance company in the 4500 block of North Broad Street,
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FRANCIS IANNARELLA, aka

Frank Iannarella, "Snuffy,"

812 South Seventh Street

Philadelphia, Pa,

Philadelphia Police Department #256 714
FBI #679 906 D :

T-6 on February 8, 1962, reported that FRANK
IANNARELLA, aka "Snuffy," is taking steady number bets
for ANGELO BRUNO. He reports daily at 12 p.m. to the
place where he picks up these numbers and returns to Penn
Jersey, Inc., at 2:30 p.m. He gain reports to the place
where he picks up numbers at 4:30 p,m. and returns to
Penn Jersey Vending, Inc., at 4:45 p.m.

T-8 on February 7, 1962, reported that "Snuffy"
solicits new business for ANGELO BRUNO, Penn Jersey Vending,
Inc. \

T-6 on March 8, 9, 12, 13 and 20, 1962, observed
IANNARELLA daily reporting to Penn Jersey Vending, Inc., and
conferring with BRUNO, .

T-6 reported on March 26, 1962, that IANNARELLA
paid off number hits on this date. In this connection he
gave FRANK SINDONE on this date a sum of money,

T-6 on March 18, 1962, stated that IANNARELLA had
attended a christening party at the C.,R. Club on the evening
of March 18, 19&, at which ANGELO BRUNO was to attend as he
was godfather. It was believed by the source that the child
christened was the child of DOMINIC PINARDO, who is related
to BRUNO and who succeeded BRUNO at Penn Jersey Vending
Cigarette Company when the latter was owned by BRUNO and PETE
CASELLA, : :

T-2lon March 23, 1962, reported that ANGELO” BRUNO

returned on this date from Miami, Fla., and was to meet with
PHILIP TESTA and IANNARELLA that evening regarding the heavy
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number hits and losses that incurred during the week BRUNO was

away, March, 19-23, 1962, It was during this week, according to .

\‘.

the same source, that IANNARELLA was paying off number hits.,

T-6 observed "Snuffy" entering Penn Jersey Vending,
Inc.,, on March 26, 1962, to confer with BRUNO.

This same source reported on March 27, 1962, that
TANNARELLA was running part of the "Ziganette" pame for
ANGELO BRUNO at MARIO "SONNY" RICCOBENE'S luncheonette, 907
South 8th Street.

T-8 on March 29, 1962, reported that IANNARELLA is
collecting loanshark money for BRUNO, as well as collecting
$60,00 a week on a $2,500 loan made to the Open Door Cafe,
12th and Locust Streets, by ANGELO BRUNO,

This source also reported that IANNARELLA is
olleotlng $10,00 a week on a $500 loan made by BRUNO to
Pat's Bakery at 15th and Dickinson Streets. It is not known
by the source whether 1nterest or loanshark rates prevail
in either loano

T- 6 on March 20, April 2, 3, and 4, 1962, stated” TA
visited BRUNO at Penn Jersey Vendlng, Inc., on theqe dates.
On April 3, 1962, he was repairing cigarette vending machines
for BRUNO and on April 4, 1962, FRANK MATTEO, aka Frankie
Mendell, met IANNARELLA 1n the vidnity of Penn Jersey Vending,
Inc., concerning a numbers hi,

\NARELLA

/ T-8 on April 6, 1962, advised that BRUNO, TESTA
and IANNARELLA attended the "Ziganette" game on that date
operated at Sonny Riccobeng's luncheonette by FRANK MONTE and

- FRANK NARDUCCI.

N

T-2lreported on April 11, 13, 17 and 20, 1962,
that TANNARELLA visited Penn Jersey Vending, Inc., on these
dates to confer with BRUNO, -
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T-6 on April 17, 1962, reported that IANNARELLA
went to the Camac Baths to give SOLLIE ZIEGER a message to
have ZIEGER call BRUNO. The source advised that BRUNO did
not wish to contact ZIEGER by telephoneo

T-8 on April 21, 1962, reported that IANNARELLA,
four years ago, had gone to work for ANTONIO POLLINA "pushlng"
loanshark .money., At this time IGNAZIO DENARO and POLLINA
were partners in the Shylocking business. Following the
severence of this relationship by DENARO and POLLINA in 1951
or 1953, IANNARELLA went to work for POLLINA in the same
capacity. Now, according to the source, he is working for
ANGELO BRUNO in several capacities, as indicated above.

T-8 on April 24, 1962, said that IANNARELLA
was observed entering Penn Jersey Vending, Inc., in the
morning and in the afternoon on that date, Further,
MITCHELL COHEN, who is active in numbers in Philadelphia,
conferred with BRUNO on this date to determine which number,
547 or 587, would be the proper number on which to make
"payoffs" that date. It appeared that an erasure was made
at the track cau51ng the conflict between the numbers 547 and
587 as a winning number for that date,

T-6 on April 26, 1962, reported that IANNARELLA on
this date was handling service calls for Penn Jersey Vending,
Inc., practically all day while FRANK MONTE remained at the
offlce of Penn Jersey Vendlng, Inc,, to take calls,

T-8 on the same date reported that IANNARELLA
lost $250 and JOHN CAPPELLO, brother-in-law of PETE CASELLA,
and frequent borrower of money from IANNARELLA, lost $4,000
on April 25, 1962, at the "Zlganette"}game operated by FRANK
MONTE and FRANK NARDUCCI for LU LU ESPOSITO.,

—210n1hls date also reported that individuals came
to Penn Jersey Vending, Inc., to make payments to FRANK
TANNARELLA and on this date he did receive such payment.,
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. T-8 on April 30, 1962, observed TANNARELLA report
to Penn Jersey Vending, Inca, thls date along with FRANK
MONTE. According to the source, the "Ziganette" game as of
this date changed to blackjack, the reason not known to the
source,

T-6 on May 1, 1962, reported that TANNARELLA was
serv101n9 machines for ANCELO BRUNO while BRUNO was out of the
city on this date,

T-6 on May 2, 10, 12, 14, 18 and 23, 1962, observed
TIANNARELLI erntering Penn Jersey Vendlng, Inc,, to confer with
ANGELO BRUNO,

The same source reported that on the evening of
May 13, 1962, to the morning of May 14, 1962, TANNARELLA
attended ESPOSITO'S "Ziganette" game witthANK SINDONE.

On May 14, 1962, MONTE and IANNARELLA were
observed obtaining an air conditioner at BRUNO's home which
they broughthto Penn Jersey Vending, Inc., for installation,

T- 2 on May 25, 1962, reported that persons calling
the Penn Jersey Vendlng, Inc.,, first confer with BRUNO, who
approves the loan, They then go to IANNARELLA to obtain the
money. IANNARELLA then collects payments until the loan is
repaid,

"On this date IANNARELLA did give a sum of money
to JACK GELMAN, Manager, Copacabana Bar, 19th and Wallace
Streets, who borrowed $500, o

T-6 on May 31, 1962, reported that FRANK SANSONE,
aka Hank, on this, date gave BRUNO $339 fops+FRANK IANNARELLA
which BRUNO gave to IANNARELLA later that day. Another number
writer, FRANK MATTEO, -ad®0 delivered a sum of morney to
IANNARELLA at Penn Jersey Vendlng, Inc., this date., .

143

B

HW 45737 DocId:32298448 Page 67



A Y

S,

HW 45737

CONHDM\A\HAL

PH 92-uu4y
(5)

T- 8 on June 1, 1962, observed IANNARELLA accompanied.
by PHILIP TESTA, enter Penn Jersey Vendlng, Inc.,s and depart
in BRUNO's absence°

On June 4%, 1962, T-8 stated that ANTHONY SAVINO,
oéerator of a store at 6th and Wharton Streets,; said he
borrowed an additional $550 from FRANK IANNARELLA, He makes
payemtns to IANNARELLA to repay loans.

T-8 on‘June 7, 1962, observed IANNARELLA working at
Penn Jersey Vending, Inc., servicing cigarette vending
machines, :

The same source also observed IANNARELLA reporting to

.Penn Jersey Vending, Inc., on June 12, 1962, June 20, 1962,

June 21, 1962, and June 26, 1962,

_ T-6 on June 13, 1962, reported that FRANK SANSONE
said that on this date he paid IANNARELLA $185 ‘for BRUNO,

T-6 on June 14 1962 said that BILL BALONEY, true
name JACOB KATZMAN,‘&ies BRUNO Sl »000, which IANNARELLA is
collecting, KATZMAN has been seen’By this source calling at

Penn Jersey Vending, Inco, and dlso at the residence of FRANK
TANNARELLA.

T-6 on June 16, 1962, reported that IANNARELLA on
this date conferred with NICHOLAS PERFULLO and FRANK MATTEO,
all three active in illegal lottery inthe vidnity of 8th and
Christian Streets.

On Juen 19, 1962, T-  observed TESTA give TANNARELLA
a sum of money on thls date which the source believes is in
connection with numbers activities.,

T-8 on June 21, 1962, observed IANNARELLA move
cigarette vending machines in the morning at Penn Jersey
Vending, Inc, He also “6bserved BILL BALONEY entering Penn
Jersey Vending, Inc. at approximﬁ%ely 10:30 a.m,, looking
for TANNARELLA, departing and entering IANNARELLA's home at
812 South 7th %tree‘t°

» X . .
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On June 22, 1962, T-. reported that IANNARELLA hads
contacted " TESTA on that date to learn why the number had been
changed from an unknown number to the source to the winning
number, 190, on that date,

‘ T-21 observed IANNARELLA entering Penn Jersey Vending,
Inc.,on June 26, 28 and 29, 1962, to confer with BRUNO.
However, on June 28, 1962, BRUNO was not at his office, and®
was holding a meeting'at ALFONSO MAIORIELLO'"s barber®shop,: -
902 South:8th Street. IANNARELLA was observed entering:the
same to§eé® BRUNO on that date.

On June 28, 1962, T-6 saw TESTA entering Penn Jersey
Vending,.Inc., at approx1mate1y 3 p.msy when ADAM D'OLIO, ‘
NICHOLAS- PICCOLO, FRANK TEZZI, FRANK NARDUCCI and IANNARELLA
were at-Penn Jersey Vending, Inc09 conferring with BRUNO.,

The v181t1n9 Italian CALOGERO SINATRA was also present at
the time.

This source also reported on June 29, 1962, .that
IANNARELLA attended LU LU ESPOSITO's "Ziganette" gameé the
evening of June 28, 1962, and morning of June 29, 1962,
.where. TANNARELLA was "sharking”" (Shylocking) - the players.,

]
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ALFREDO IEZZI aka (LCN)(T-3)

Fred Alfred Ie221, Fred Iezzi,

- 1437 South Broad Street,

Philadelphia, Pa.,
Summer Home: Baltimore and Atlantic Avenues,
Ventnor, N, J, {

T-9 as of March 18, 1958, had reported that ALFRED
IEZZT is a partner with PETE CASELLA at the Ticket Grill at
13th and Wharton Streets, which was well known for its number
operations in the past, After this was dissolved IEZZI became
associated with FELIX JOHN DE TULLIO as a partner in the
operation of a bar at 1039 South 8th Street. CASELLA is
presently serving a 40 vear sentence at the United States
Penltentlary, Atlanta, Ga., on a narcotics conviction and he
was ANGELO BRUNO's former partner in Penn Jersey Vending, Inc,,
which they owned at the same site the present Penn Jersey
Vendlnps Inc., is operating.

T-6 on February 9, 1962;’renorted ALFRED IEZZT,

‘business partner of FELIZ JOHN DE TULLIO, on that date contacted

(-

ANGELO BRUNO to have BRUNO arbitrate dlfferences he had with
one PETE (LNU), who was making accusations against IEZZI, the
nature of the accusatlons not known to the source.

T-1 on February 26, 1962, reported that ANGELO BRUNO
takes FRED TEZZI into his confldence and freely discusses
individuals and BRUNO's association with them., It appeared
that BRUNO was to borrow a sum of money from IEZZI on this
date,

T-8 jon February 27, 1962, reported that ALFRED IEZZI
on February 27, 1962, made a loan to ANGELO BRUNO in the
amount of $3,336.64, The check from IEZZI was drawn on the
Metropolitan Securities, Inc., which bank number is 3-76/310.

T-6 on February 27, 1962, reported that this amount,
$3 336.64, was deposited by Penn Jersey Vending, Inc,, on thls
dateo
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T-8 on March 28, 1962, reported that IEZZI and
FELIX JOHN DE TULLIO have a proprietory interest in the
500 Club in Atlantic Clty, N. J,

This same source reported on March 31, 1962, that
IEZZI is definitely operating the 500 Club in Atlantlc City,
No Jo

T-6 on March 30, 1962 and April 11, 1962, -reported
IEZZI, visited Penn Jersey Vendlng, Inc.,, to confer w1th BRUNO
on thése dates,

On April 4, 1962, T-6 said IEZZI gave BRUNO an
accounting of the personnel employed at the 500 Club as
well as the shows being booked there.,

T-1 on April 5, 1962, said that on this date BRUNO
was ,informed by IEZZI of hlS dlfflcultles at the 500 Club,
Atiantlc Clty, N, J. It appeared that they are using the
Boardwalk National Bank, Atlantlc Clty, N, J.y to handle their :
account, . IEZZI was asklng BRUNO to/intercede in his behalf {
at the 500 Club so that IEZZI could exercise his authorlty '
at the club,

T-8 on April 12, 1962, said that IEZZI met with
IGNAZIO DENARO and "BLONDE BABE," who operates a store at
11th and WHdrton Streets, at the barber shop of ALFONSO .
MAIORIELLO., At the same time BRUNO was meeting directly
across the street at SONNY RICCOBENE's luncheonette with
two unknown individuals. It appeared that a courier was
going back and forth between both meetings,

T-1 on April 19, 1962, reported that on this date
IEZZI had a long dlSCUSSlon with BRUNO concerning his trouble
again at the 500 Club, Atlantic City, N. J. At this time
IEZZI indicated that "LITTLE NICKIE," true identity not
known but who is known to T-6 as a number writer for NICHOLAS
PICCOLO, was being considered by IEZZI for a job at the 500
Club, Atlantic City. This source stated it was indicated that
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FRED TEZZI is definitely a member ofJBRUNO's "criminal family."

T-6 on April 25, 1962, reported that IEZZI met with
BRUNO, FRANK NICOLETTI and PAT MASSI at Penn Jersey Vending,
Inc., on this date. - The purpose of the meeting was not known
to the source. '

T-6 on April 25, 1962, also said that IEZZI has a
summer home at Baltimore and Atlantic Avenues in Ventnor, N, J,

On April 27, 1962, T- reported that IEZZI attended
a conference at Penn Jersey Vendlng, Inco, with PHILIP TESTA,
ANGELO BRUNO and NICHOLAS PICCOLO concerning PICCOLO's problem
with "LITTLE NICKIE", true name unknown, who is quitting
PICCOLO as a number collector as there is no future in it,

On May 3, 1962, according to this same source,
PICCOLO was again at Penn Jersey Vending, Inc., to see BRUNO,
who earlier had held "court" concerning "LITTLE NICKIE"
quitting, }

On May 4, 1962, T-1 reported that BRUNO announced
that IEZZI's pr1n01pal problems in Atlantic City at the 500
Club are the daily activities of "freeloaders" who not
only eat free meals. in the kiteke the 500 Club, but have
packages of food wrapped so that they can pick up the packages
on the way out, The identity of the "freeloaders" was not
indicated. The established practice is very much disliked
by IEZZI, and he was having difficulty with FELIX JOHN
DE TULLIO in curbing this practice,

On May 9, 1962, T-6 reported IEZZI again reported
to Penn Jersey Vendlng, Inco, to see BRUNO on May 9, 1962,

T-1 reported on this date, May 9, 1962, IEZZI
continued to report on problems at the 500 Club Atlantic
Clty, No Ja

T~-8 on May 14, 1962, said IEZZI conferred with
IGNAZIO DENARO at SONNY RICCOBENE'S luncheonette this date,
907 South 8th Street, It was not known that he was .
soliciting DENARO's support concernlng hlS problems in

Atlantic City., S
wy LOY‘ JfNAi
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T-3 on May 16, 1962, said that IEZZI told BRUNO
he desired to sell his share in the 500 Club, Atlantic City,
N. J., and become disassociated with it. He figured that
DE TULLIO would owe  him $54,000 for his share. BRUNO promised
he would attempt to get hlS money back so that he could "pull
out." o

At this time BRUNO admonished “TEZZI . for talking
to other people about the club and IEZZI's dlfflcultlee at the
club,

T-8 on May 18, and 21, 1962, said IEZZI again saw
BRUNO, urged his 1nterce351on, and BRUNO again said he would
see DE TULLIO concerning IEZZI's desires regarding the 500
Club, Atlantic City, N, J.

T-6 had reported on May 17, 1962, that IEZZI also
conferred with IGNAZIO DENARO on that date at 8th and Christian
Streets concerning these desires,

It is to be“noted on May 22, 1962, according to
T~6, BRUNO conferred with DE TULLIO and BRUNO sent for IEZZI
on the same date, and in TESTA's presence informed him that
DE TULLIO agreed-. to have IEZZI "pull out" of the 500 Club.

T-8 obsérved IEZZ1 enterlng Penn Jersey Vending, Inc.,
on May 24, 1962, May 25, 1962, May 28, 1962, May 29, 1962,
June 1, 2, 6, and i@ 1962

T-6 on May 28, 1962, in. addltlon reported on that
date TEZZI accompanied BRUNO and SAM CARIOLA from Philadelphia
to New Jersey, CARIOLA was v151t1n9 BRUNO on this. date to
obtain BRUNO's intercession in CARIOLA's behalf, CARIOLA !
is a representative of the Hotel Workers Union, Buffalo, N. Y.

T-6 observed BRUNO and Iezzi having lunch together
at Marie's Luncheonette, 827 Christian Street, on May 24, 1962,
and identified this place as one of BRUNO's known hanpoutq and
he has made telephone calls from the public telephoné , which
number is MA 7 9829

}50 | CONH T1AL
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T-6 on June 8, 1962, said IEZZI and NICHOLAS PICCOLO
conferred with ANGELO BRUNO concernlng "LITTLE NICKIE" qulttlng
PICCOLO as a number wrlter.

T-21 on June 13, 1962, stated that on that date
BRUNO, PAT MASSIT and IEZZI held a meeting to discuss the
arrlval of a visditor from Italy on June 16, 1962, BRUNO
indicated he received a letter from Italy 1ndicating this

. person's arrival on that dateo

On June 14, 1962, T 8 said BRUNO and IEZZI met
that date and IEZZI 1nformed BRUNO that FELIX JOHN DE TULLIO
wanted to purchase a piece of real estate on Passyunk Avenue,
and he desired IEZZI to become associated, IEZZI conferred
with BRUNO as to the advisability.

T-8 on June 16, 1962, said IEZZI again met BRUNO
at Penn Jersey Vending, Inc.,, and awaited his turn to see
BRUNO, who was conferring individually with number writers
and gamblers,

The same source reported’that IEZZI again on
June 20, 1962, entered Penn Jersey Vending, Inc., and departed
in BRUNO's absence,

T~6 on June 28, 1962, reported that IEZZI at Penn
Jersey Vending, Inc.,, waited to confer with BRUNO, who was
then conferring with FRANK SANSONE, number writer, NICHOLAS
PICCOLO, number backer, and others. It is to be noted IEZZI
' can be contacted at telephone number Dewey 4-9807,

- L m
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ANTHONY IOVINO, aka- "Needles
1835 South llth Street

‘Bartender, Ritz Tower (fgrmer Chaoellor Hall)

206 South 13th’ Street

'.PE5 3400

T-8 on May 16 1962, said ANTHONY JOVINO, aka

" "Needles" %0ld him he eontaeted ANGELO BRUNO %o obtain a
, eigaretta vending machina where IOVINO tends bar, -Ritz
Tower Bar, 206 South 13th Street. IOVINO formerly worked

“at the Johnny . Omtobsr ‘Bar, Ninth and Morris Sbreets, latter
notorioua for number men and - horae bookies

q2-a77T-C4D)
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CARL IPPOLITO, aka (ILCN)(T-5)
Carl "Pappy" Ippolito.

733 Brunswick Avenue,
Trenton, New Jersey

FBI Number 773 655

T-2 in January 1961 had reported that ANGELO BRUNO
contemplated using IPPOLITO :along with two other of his
associates at Trenton, N. J.,-to assault employees of the
Maggio Cheese Company who were stealing from their employer,

It is to be noted that on March 7, 1961 the
Philadephia Police Department furnished a copy of IPPOLITO'
arrest record indicating more than 15 arrests from 1931 to
1943 which inciuded charges of robbery, assault and battery,
rape, intimidating a person, attempting to obstruct justice,
and violation of Internal Revenue laws by operating a still,

It is toiﬁe noted that BRUNO was observed at the
funeral of ROSE IPPOLITO at Celini's Funeral Home, 931
Princeton Avenue, and at St, Paul's Church, Trenton, N, J.,
on the mornlng of December 13, 1961,

T-6 on Maroh 27, 1962, said on this date CARL
IPPOLITO and JOHN "CASABLANCA" SIMONE visited ANGELO BRUNO
at Penn Jersey Vending, Inc., Informant believed that SIMONE
and IPPOLITO were in Philadelphia at BRUNO's request to take
some action in BRUNO's behalf concerning the "Ziganette" game
as SIMONE and IPPOLITO accompanied BRUNO to SONNY RICCOBENE's
luncheonette on that date, SIMONE was critical of the operation
of the game,

T-8 on April 18, 1962, reported that both SIMONE
and IPPOLITO arrived at Philadelphia from Trenton, N. J.,
that date to accompany BRUNO to a local hospital to see
MICHAEL CAMAROTA (University Hospital).,

153 - CDNH\%\NT!AL
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: T-6 on April 24, 1962, reported that IPPOLITO
accompanied ‘BRUNO, PHILIP TESTA, FRANK MONTE and JOHN
SIMONE againto see CAMAROTA at the UanGrSlty Hospltal
SIMONE drove'in from Trenton, N. J., that date in a car
with New Jersey license GH ‘769, This group had dlnner
together that evening after the visit,

PH 92-4h4y
(2)

It is to be_noted the source knows CAMAROTA -
as PONZI. ‘ a : : o

T-1 on May 10, 1962 reported that SAM (LNU)

whom BRUNO - recognlzed as ow1ng practically everyone money°
Further, BRUNO indicated that CAVALCANTE was making good
money with CARL "PAPPY" IPPOLITO, BRUNO was under the
impression that SAM should have.gone to PAPPY to recover his
money instead of coming to BRUNO., SAM indicated he had
talked with.PAPP¥¥ PAPPY said he would take care of it but
apparently did not. BRUNO said he would confer w1th PAPPY
and see what could be done.

: T-6'on'May 1[)‘9 1962, also reported on SAM (LNU)'s
visit to BRUNO on this date. This source identified SAM
(LNU) as belng from Trenton, N, J., and that he desired
BRUNO's" intercession to collect a debt of $15,000 due him
from 'one of the boys," who is closely assoc1ated w1th
CARL "PAPPY" IPPOLITO of Trenton, N, J, : ' )
}
o T 5 on May 30 18962, said BRUNO announced that in
the past MICHAEL TRAMANTANA9 aka Daylight and CARL "PAPPY"
IPPOLITO once hijacked a truck. = BRUNO praised them because
they were calm, efficient hljackerso

BRUNO also stated that IPPOLITO, BRUNO, and
RAYMOND BRAYLINSKI, aka Brownie, as well as a fellow by the
name of HARVEY had 25% each of the club in the Grand Hotel in
Miami in 1946 or 1947,

-
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JOSEPH KANEFSKY, aka., Joe Kane, "Mr. Midnight"

7122 Tabor Avenue
Ph}ladelphia,_?a,, .

Co-oymer, Open-noér,cafe,zgggh_and'L@cust

Resldencé Telephone GL 7-

T-8 , on March 1, 1962, reported that JOE KANE, aka.,

- Midnight, along with JAY KATTELMAN and SAM HOFFMAN met with ANGELO

BRUNO .on this date to have BRUNO arbitrate financial differences
between KANE and  KATTELMAN, KANE was represented by HOFFMAN at -
thig meeting. T-6 on March 29, 1962, reported that JOE KANE along
with MAX WEISBERG, SAMUEL HOFFMAN, and SOLLY GLEANER are the owners
of the Open Door Cafe at 12th and Locust Streets, Philadelphia.,
ANGELO BRUNO loaned thé Open Door Cafe $2,500 in cash to obtain
a clgarette vending location at this bar. -The manager of the

Open Door Cafe 1s STANLEY GLEANER, son of SOLLY. This same. source

on April 11, 1962, said that JOE KANE and SAM HOFFMAN have visited

Vth@fopﬁnﬁn@orLCafé,ﬁféctically"daily; Further, that BRUNO along
©with LOU LALLI had loaned the management of the Open Door Cafe
-ﬂ;$5;000;"$2,500”Coming“fr6m BRUNO:andV$2,5OO céming”erM”LALLI.-».

- This source also reported that JOE KANE had told him that KANE

‘had a narcotics conviction prior: to 1940in the City of Philadelphia.

. : -T-1 on March.1l, 1962, also reported on the meeting
between SAM HOFFMAN, JOEMKANE;VANGELO.BRUNOs and JAY KATTELMAN

on that date. BRUNO. represented JAY KATTELMAN at the request of
BRUNO'S‘associate"MICKEYHTINITSKY}'WhilewHOFFMAN represented
JOE KANE, This sourceé related that KANE and KATTELMAN were partners

in an enterprise involving.$54,000 and stocks, after the partnership

dissolved KATTELMAN was to.receive $54,000 from KANE but this debt
was never.paid,’.Theldetails‘Of‘thisfme@ting and the business
discussed is set forth in ancther portion of this report.
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JACOB KATZMAN, aka Bill Baleney,
Stafford Arms Apartments, »

5555 Wigsahickon Drive,

Philadelphia Police Department #115 974

PH T-6 on Mareh 14, 1962, reported that BILL BALONEY
pregently operates the Stafford Luncheonette in Wissahickon (5555 l
Wissahickon Drive, Philadelphia) KATZMAN borrows money from ANGELO
BRUNO and is known algso te be engaged 1in numbers writing.

PH T-6 on March 21, 1962, reported that BILL BALONEY has
been a frequent visltor to Penn Jersey Vending, Inec. On each occasion
informant stated that BALONEY i8 either paying a sum of money or
berrowing a sum of money.

PH T-1 on April 3, 1962, reported that BILL BALONEY and
ANGELO BRUNO met on this date, at which time BALONEY dlscussed the
individual from New York who apparently has been arrested by local
authorities and held in excessive bail. The bail mentioned was
$450,000.00, The party was known only to the source as FANELLI
or PINELLI, BALONEY indicated that when this individual was released
from prison the first time he lived on 170th Street in New York City.
It was apparent from the conversation that BALONEY was well versed in
numbers actlvities and had participated in numbers activities for some
time., Some of the parties mentioned by BALONEY as8 being associated :
with BALONEY in New York prior to the time of PINELLI's or FANELLI's .
- first convietlon were a "MOONEY" and a "JIMMY," whose identities
/ are unknown te the sourece, BALONEY indicated he was presently
- operating the Stafford Diner and that ANGELC BRUNO has placed
his clgarette vending machines at this location.

On April 25, 1962, PH T-5 reported that BILL BALONEY
again visited BRUNO at Penn Jersey Vending, Inc. At this time
BALONEY was making efforts to sell his diner and was seeking
BRUNO's assistance to do the same. This source alse advised that
BALONEY is involved in numbers activities and it was not known to
the source whether he transacted any numbers business "with BRUNO
on this date,. : '

o conERyma, 0
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On June 12, 1962 PH T-6 reported that BRUNO on this

date was discussing the activities of BILL BAIONEY with GUS (LNU)

who is the partner of FRANK SINDONE in Gus and Frank's Luncheonette,

1029 Seuth 10th Street. BRUNO was. attempting to interest GUS in

purchasing BALONEY'e Stafford Diner which had new equipment and

was grossing $600 to $800 per week. Further, that BALONEY had

paid $4,000 for the equipment which was all new.

On June 21, 1962, PH T-8 stated that BILL BALONEY
was looking for FRANK IANNARELLA, aka "Snuffy," in the vicinity
of 8th and Christian/Streets ‘on this date, BALONEY was to make
a payment for meney borrowed, or in connection with the numbers
activity. Sourece did not know whieh,

, | \ CONFID
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JAY KATTELMAN
formerly of Sutten Terrace Apartment
Bala Cynwyd, Pa, . _

- Telephone number TE 9—7276

&

Formerly assoclated with his brethers

“in the Kattelthan Insurance Cempany .

Lewis Tewer Building

Philadelphia Business Telephene LO 3-6T7u44

,Present Addrese Unknewn, Les Angeles,rcalif

, T_6 on February 2 1962, reperted that JAY KATTELMAN

was acting in behdlf of: ANGELO BRUNO in Flerida to set up binge

games at state fairs.~

T- 8 en March 1, 1969 rep@rted that JAY KATTELMAN met
with. ANGELO BRUNG, JOE KANE true name Joe Kanefeky,,aka Mr.
Midnight, and SAMUEL: "CAPPY" HOFFMAN cencerning a dispute between

 KATTELMAN and KANE as. to meney.. - An additienal meeting was

HW 45737

'scheduled for March 5, 1962.

This source on . April 17, 1962, said that BRUNO again
met with JAY KATTELMAN and ‘JOSEPH. TANITSKY, aka Mickey Tinitsky
at the effice of Penn. Jersey Vending, Inc. The nature of their
discussion was ‘not” knewn to the seuice, _

- T= 1 en, April 17, l962,,reperted that JAY KATTELMAN teld

,_BRUNO he had" epened an insurance effice in Califernia, was living
‘ there and plans te ge te Flerida seen. They exchanged. identities

of parties they knew in different 1eea1es and- prepesed meney
making schemes in each

, T—l on Aprll 17, 1962, said JAY KATTELMAN told him FELIX

JOHN. DE TULLIO has the 500 Club in Atlantic. City and BRUNO would
go.with KATTELMAN teo Atlantic. City that night to see DE TULLIO.
'BRUNO said DE. TULLIO ‘could help JAY to establish a franchise. to
. sell vending machines. manufactured to dispense cans of Canada

' Dry soda, 1f” JAY desired- te do se in this area.

T- 1 reperted that KATTELMAN again visited BRUNO on

~ June 15, 1962, at BRUNO's efficea‘ The nature of their discussien

was not knewn te the seurce.~
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On June. 16, 1962 T-6 reperted that KATTELMAN and
TANITSKY cenferred with BRUNO én this date at the: office eof

fPenn Jersey Vending It is. to be n@tedthat BRUNO, according to

. T-1, arbitrated a disagreement over . finances between JOE KANE
‘and JAY KATTELMAN. concerning their investment in Puerto Rice.

KATTELMAN was represented by ANGELO BRUNO and SAMUEL "CAPPY"

»HOFFMAN represented JOE KANE o . p
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GEORGE KATZ
500 Tasker .Street

'Philadelphia, Pa.

It is to be noted that on May 14 1962 GEORGE KATZ

~at.-the above address was interviewed by SA EDWARD D, HEGARTY

and SA'J. ROBERT PEARCE at which time'he stated that. he has a
ten per cent interest in the Charles "Sonny" Liston contract.
It has previously been reported that ANGELO BRUNO: was: ‘negotiating

with FRANK PALERMO on behalf.of GEORGE KATZ in'an effort to secure
- KATZ' interest in SONNY. ‘LISTON, ‘however, KATZ in the above. 1nterview

denied that PALERMO is any way in .control of ‘SONNY LISTON.

on. February 2, 1962, stated that GEORGE KATZ t61d him he saw
ANGELO BRUNO on that date. The. purpose of their meeting KATZ
did not discloseo

T-1 on February 6 1962, said that KATZ told him that
he met with ANGELO.BRUNO that date.at BRUNO's office, at ‘this time
they discussed GEORGE's interest in. SONNY. LISTON BRUNO was

‘Interceding for KATZ to- effect a favorable return for KATZ in

the interest of SONNY. LISTON.  The. same source sald that KATZ
again told him on February 28 1962, that KATZ met with BRUNO,

‘at this time he! saild they discusﬂed the SONNY. LISTON - FLOYD

PATTERSON ‘scheduled fight in 1962. KATZ was urging BRUNO to secure
for him his intercst .in SONNY LISTON "KATZ also sald that he

was assured of ten per cent. and that BRUNO was attemptin to

get him an additional three per cent. T-6 on February 1 1962,
said that LOU LALLI told him on this date that. -GEORGE KATZ made

a statement to. tne effect that KATZ no lenger hasg SONNY LISTON

ag8 a boxer.

7 .7-8 on March 2, 1962, reported that GEORGE KATZ borrowed
$5,000 from the Broad Stréeet Trust Company te their branch office

‘at 8th and Christian Streets. ~KATZ then loaned this money to

ANGELO.-BRUNO to Garden State Vending, Inc., of Camden, N.J., for
which KATZ received a demand payment note, Interest on this note
is to be- paid every three months.l- : Co :

T-5 on’ April 35,1962, said that BEN GOLOB told him that

 .GEORGE KATZ had borrowed. '$5,000 and loaned this money to ANGELO

I
i

HW 45737

"BRUNO for Garden State Vending._
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T-8 on May 24, 1962, said that GEORGE KATZ visited

.Penn Jersey Vending on- tnat date to collect his flrst payment

on the $5,000 loan mentioned abovVe. This same source reported
on -May 25, 1962, that KATZ conferrved with BRUNO on that date
concerning this loan and its payment. T-6 on May 31, 1962,
-sald GEORGE KATZ told him on that date he received a payment on
the loan he had made to Garden State Vending, which was in the
form of a check in tne amount. of $250 plus. 71 25 of interest.
T-8 on June 4, 1962, obseérved BRUNO and GEORGE KATZ enter the

- GIARDINO d4i TORINO Restaurant located directly across the street
from BRUNO's Penn Jersey Vendingg Inec,

K T-l on June 15, 1962, observed GEORGE KATZ enter Penn

+ Jersey Vending, Inc.; looklng for ANGELO BRUNO. and in his absence

|
e

{ HW 45737

departed. T-3 on June. 20, 11962, said that KATZ told him that
he contacted ANGELO BRUNO to enlists BRUNO's asslstance in

-procuring for KATZ a better financial arrangement with KATZ'

partners in the coming SONNY LISTON - FLOYD PATTERSON fight.
KATZ stated that FRANK CARBO has been "paid off" and is- Tout

of the picture,"” as to proprietary interest in~ LISTON. SAM
"SAPPY" MARGOLIS and FRANK. "BLINKY" PALERMO "now own". LISTON,
"SAPPY" is presently "squeezing" KATZ to" "push KATZ out" as.
manager of LISTON. KATZ also indicated that MARGOLIS presently
owns pinball and cigarette vending machlnes, the ' business name .
being unknown to him.

CONF]
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TRVING KOLKER,
Proprietor Lo Bistro Club,

‘Atlantic City, N Jo
/ 7.8 stated IRVING KOLKER, owner of Lo Bistro Club,
% is part owner of Copacity Night Club, Miami, Fla.,
//

\ T-6 on February 9, 1962, reported KOLKER is a former
numbers man in Philadelphia and a close assoclate of BRUNO, BRUNO
and other "racket" figures have met at the Lo Bistro frequently.
BRUNO once stated he collected $1,000 for KOLKER and he did not
charge his usual ten per cent fee for collecting. He, therefore,
believes KOLKER owes him a favor. BRUNO has referred people to
Lo Bi&tro for employment.

- 167 -
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LOUIS LALLI, also known as

"Guinea Face Loule," Lou Lalli

Philadelphia Police: Department #47193

. Business address: LALLIL Mnsic Company, Inc. P
1111 Carpenter Street;

telephone number WA 3-4272

i 741 on February 13, 1962, said TOU LALLI told him

: that ANGELO BRUNO on that date attempted to borrow $10,000 from
LALLI as BRHNO'S money was tied up in investments with MICHAEL
-GRASSO JR,

T- 6 on February 14, 1962, said GEORGE KATZ told him
and LOU LALLI that KATZ no 1enger has SONNY LISTON under contract
as a boxer.

T-8 on March 2, 1962, said that BRUNO is referring his
customers to LOU LALLI. to install LALLI's music machines at
‘locations at whicn BRUNO has secret vending machines, _BRUNO .
formerly referred -his customers in this regard to JOHN'S Vending
at 7th and Fitzwater Streets, - The latter being operated by SONNY
RICCOBENE in behalf of 'HARRY, RICCOBENE; inmate Eastern State
Penitentiary. "LONG JOHNS" a true name, IGNAZIO MARTORANO, 767
South Tth Street, 13 SONNY‘S partner who actually runs this vending
business ‘

T-1 on March 6, 1962, observed LOU LALLI and ANGELO BRUNO
conferring at’ Penn Jersey Vending on that date.

T-5 on March 8, 1962; said that MIKE COHEN, Camden, N. J. s
told him that on ‘that date BRUNO was arbitrating an argument between
COHEN and LALLI concerning vending machine locations at which they
are' competing, MIKE, at this time, said that ANGELO BRUNO told
him that LOU LALLI*lToaned:' BRUNOT$20 ‘000, Further; that LALLI
v ~rides around in Cadillacg is jhe market to buy new vending
- routes and pay cash for the same;

T-8. on March 8, 1962, saw LALLI enter Penn Jersey Vending

to talk to BRUNO-on that da’(::e° LOF‘ME{\&T!AL

T-8 on March 9, 1962; saw LALLI accompanied by GLORIA,
the girl friend of EDDIE WAIKER, ‘of Local 107 Teamsters, Philadelphia,
enter Penn Jersey Vending and confer with BRUNO According to this

168

T-3 -on the same date also saw LALLI ‘enter.
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source, GLORIA and: WALKER have allegedly owned a vending machine
reute which LALLI or BRUNO were censidering purchasing,_

T-5 on- April 6 1962; said that ‘LALLI told him that

FRANK "BLINKY“ PALERMO and SAM MARGOLIS owe LALLI $400 that LALLY
loaned them, , .

T-1 on April 7, 1962, said that LOU LALLI told him
and JOE BAILEY, eperator of ‘a saloén at 24th and Somerset Streets,
Philadelphia, that LAntI was a partner to ANGELO BRUNO.

T-5 on April 16 and April 17, 1962, reported that LALLI
is. a frequent visitor to Penn Jersey Vending, Inc,, where he
confers with BRUNO. eeneerning cigarette vending machines or
music machines and the installatiens ef the samea

2 T= 8 on April 11, 1962, said that ANGELO BRUNO loaned
the management’of the Open Deor Cafe at- 12th and Locust Streets
$2,500 and LALLI at the same tine loaned an equal amount for a
total lean of $5,000. It is to be noted that JOE KANE and SAM

HOFFMAN, MAX. WEISBERG and SOLLY GLEANER are the owners of the
Open Door GCafe, 7

T-6 on May 15 and 19, 1962, saw LOU LALLI conferring
wilth BRUNO in BRUN@"S Office at Penn Jersey Vending.

T 8 on May 24, 1962, saw LOU. LALLT, ANGELO BRUNO, FRANK
NICOLETTI, PAT MASSI and FRANK SANNINI leave Penn Jersey Vending
on that date and ‘enter’ 74@ Ghristian Street where they conferred
in the back room. T-8 on May 25, 1962, said that IOU LALLI told
him that other vending machine operators in Philadelphia belonging
to a local assoclation were soliciting venders to "blackball"

Penn Jersey Vending, because of its unethical practices in
obtaining: vending machine ' stops. The latter was accused of

- urging locations to break existing contracts by means of either

lending of money or outright grants of money.

T-6 on June 4; 1962, said LALLI told him that SAMUEL }
"CAPPY" HOFFMAN and a group from New York opened a finance cempany
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1n the 4500 block of North Broad Street with over $1 000,000
to finance loans to operate locations where BRUNO has or will
place cigarette vending machines. The laws were not limited
only to BRUNO, but would be made available to any vending
machine operator.

7-8 on June 7, 1962, observed JOHN SIMONE, aka"JOHN
CASABLANCA" of Trenton, N. J., enter Penn Jersey Vending on that
date., Thereafter, LOU. LALLI, NICHOLAS PICCOLO, SIMONE, PAT MASSI
and BRUNO enter 740 Christian Street, which is known to the
source as a known hangout of the "Greaser Gang," of which ' BRUNO
is the recognized leader; :

‘P-6 on June 14 1962, said that LALLI told him- that
he collected $200 from MIKE MARONE, which was owed ANGELO BRUNO;
however, LALLI said he did not pay BRUNO with cash, but issued a
check in the amount of $20@ on the LALLI Music company

T- 8 on June 27, 1962, said that ANTHONY SAVINO, who
operates a luncheonette at 6th and Wolf Streets, told him he
went to BRUNO to have BRUNO intercede for him teo have LOU LALLI
replaced as the vending machine operator at SAVINO'sS Iuncheonette.
LALLI, BRUNO and SAVINO conferred on. the same and BRUNO relieved -
'LALLI and obtained ‘the machines of "LONG JGHN"(true name) RAYMOND
MARTORANO.. "LONG JOHN" gave SAVINO two checks. SAVINO said one
being issued in the amount of $420 which he gave to LALLI and the
$80.00 check he képt himself. It is to be noted that T-6 has
known LALLI as long-time numbers backer in Philadelphia along
with his brother, FRED LALLI. LALLI also was a partner with FRANK
"BLINKY" PALERMO in numbers aetivities in Philadelphia 1938 through
1941, known to this soureeo

N
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MARIO MAGGIO,

Regidence address: 2513 South let Street,
‘Philadelphia

Businegs address: M. Maggiw Gh@@g@ «C’ozn'xpaz;y_9
11th and Washington Avenuasg Philadelphia

Resldsence telephone number: Howard 8-1909

Business telephone numbers: Howar@ 7-8200

. T-2 and T-8 have frequently reported that MARIO MAGGIO
igs a very closé asSociate of ANGELO BRUNO. - T-2 has stated
that MARIO's father, MICHAEL MAGGIO, was th@ person vesponsible
for having ANGEILO. accepted into La Cauqa Nostra, T-8 has also
consistently reported that MARIO is & ¢lose personsl friend,

J. PAUL D'ORTONAS presid@nt, Gity Councll, Clty of Fhilad alphia.

T-6. on Msrch 2,. 1962 “raported that. MARIO MA&UIO and
SALVATORE VENA, aka. SAM&MHEM attorn@y from Camden, N.J., were
then in Miami, Fla., -and.-in Pu@rto Rico, Saurcc mald it was a
- businesgs trip and it was not known wh@th@r MAGGIO was lwtewested
in gambling in- Pucrto RiGQ, R

T-8 on March 14 19623 £51d he saw MARTO Mﬂvulo at
the Bowi@ Raece Track with a girl fri@nu Th identity of the
latt@r is Lmknewn to- him »

T-8 on M&r@h SL 19629 r@p@ft@a that MARIO MAGGIO and
hiq family went to Miami, Fla. This woo, according t@ the
souwﬁe, was a. business tripo T .

. T- 6 on April 1 1962, sald that MARIO MAGuIG had been
to Puerto Rico with SAM mnmm.and "CHINZEY", the gon-in-law of = .
. MARCO “RBANELLI who pres&ntly owns- the - Quality Liquero, Inco,'
10%4 South Broadway Strc@t Gamd@ng NoJ y

1-6 on May 17, 1952 related that MARTO MAGGIO - B

. 'rentmd a summ@r ‘home in Ventn@r, N.J.,-and that BRUNO was considering
) ~ same for aum@br 1962, ‘ _ o

s CONFIDBTra
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on May 21, 1962, the same source reported that MARIO
MAGGIO rented a box at the Garden State Race Track for the
season of 1962, and it was beli@ve@ that BRUNO would use
this box durlmv hiq 5@&3@n '

, T-8 on May 1 & @nﬂ 31, 196@5 saw MARIO MAGGIO enter
Pern Jersey V@mﬂimg to @@nf@r with ANGEL@ BRUNO , -

Tl on Jure 13, 1962, stated that on this date MARIO
MAGGIO told him that MARIO places ltems of value for ANGELO
BRIUNQ in the Milkmai@ gafe l@@at@d at th@ M, Msggile Cheese
Company .

On WMareh 29, 19629'M©NA BOYD, Avis Rent-A-Car
Office at Miaml International Airport, located at Eastern
Airlines arrival point, displayed to SA HURST Rental Contract
Number 1340670, which shows that shortly after noon on March 29,
1962, BOYD rented their vehicle, Number 21454, a white Ford
Fordor, bearing 1962 Florida license 1E5245, to MARIC M, MAGGIO,,
who displayed Pennsylvania Driver's Licerise 2056730 and Diner's
Club Credit Card Number 99- 765, as identification.,

His home address was shown as 2513 Seouth 21st
Street, Philadelphia, and his firm address as 1100 South 11th
Street, Philadelphia. MAGGIO stated he would return the car
no later than April 3, 1962..

B@YD advised she faliled to get an address in Miami
for MAGEIO, She said she recalled MAGGIO was by himself and
her inguiry of the porter who brought MAu&IO's car confirmed
this.

Subsequent to the above on March 29, 1962, SA HURST
made a spot check of CHARLES COSTELIO's home at 12468 North
Bayshore Drive, North Miami, which did not loeate the automobile
rented by MAGGIOC.

-
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“notarized quadruplicate of the above mentioned affidavit of

support a photostated eopy of the same has been obtained.

T—l on April 26 1962g said that PETER MAGGIO
told ANGELO BRUNO in his presence. that he made an. applieation

“e,for his passport so that he could have. one available in case
" he: wante t@ take a prolomged trip. : .

L

~ T-8, on Mar@h 9, 19629 said. that ‘MICHAEL GRASSO,
JR., told him that ANGELO BRUNO and PETER MAGGIO censured

GRASSO for losing between $15y000 and $QO OOO on some'

business ven%ure in behalf of BRUNO,
T-6 on May 30, 1962, said PETER MAGGIO conferred

‘with ANGELO BRUNO this date at Penn Jersey Vending .- The

nature of thelr discussion was not known to the" souree
However, on June l.and June 7, 1962, MAGGIO returned to

Penn Jersey Vemding and in BRUNO's " dbsenee departed

a ' P2 and T—6 on June 139 1962 Said that PAT MASSI,
BRUNO, and - PETER : MAGGIO discussed the trip of GALOGERO '
SINHTRA to the - United Sta@ee on 'Jume 16, 1962. =

T-2 on June 15, 1962, said that PAT MASSI attempted

to contact CALOGERO :SINATRA in Italy on this date concerning
his visit on June 16, 1962.° MASSI thereafter reported to
BRUNO. and PETER MAG@IO on the results of this contact. Ac-

cording to this source; this group would meet SINATRA at

New York City, N.Y., ‘on.June 16, 19629 upon his arrival.
on June 179 1962, SA IOSEPH A. VERICA cbserved

- PETER MAGGIO. on this date driving his Cadillac in South
‘Philadelphia with CADOGERO SINATRA, ANGELO BRUNO, and his

wife SUE BRUNO as passengers Details of the same appear
in another portion of- this report. .

/7.8 on June 19, 1962, sald PETER MAGGIO on June 18
1962, drove CALOGERO SINATRA from MAGGIO's residence to
Trenton, N.J., that evening where he was to meet BRUNO on

June ¢8 1962
7 ~ CONFIDEXTIAL
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T-8 on June 20, 1962, said PETER MAGGIO contacted
BRUNO at Penn Jersey Vending that date and in his absence
departed.

SAS EDWARD D. HEGARTY, DAVID W. BREEN, and JOSEPH
A. VERICA on June 26, 1962, obserwed PETER MAGGIO arvive
at Immigration and Natuvaliza sion Service offices, Philadel-
phia, Pa., with CALOGERO SINATRA for the purpose of having
him interviewed by INS Agents on that date It 1s to be
noted that T-5 has identified CALOGERC SINATRA as an-

- "Amico Nostro," which name is known to this source as anplying

to the Ofganized Italian nndﬂrw0W1d

: T-8 on June 20, 1962, rveported that PETER MAGGIO
drove CALOGERO SINATRA to Alfonso Maioriello's Barber Shop
at 902 Scuth Eighth Street (following his interview with
INS, Philadelphia) where BRUNO was then meeting with JOE
SPITALERI from New York,

T-6 on June 27, 1962, reported that on %his date
PETER MAGGIO was. flying to New York with his son to place

his son aboard a plane in New York for Framce - ANGELO BRUNO
was to drive him to the airport. '

CONFIDENTIAL
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ALFONSO MATIORIELLO -

Residence and Business “Address -
902 South 8th Street,
Maioriello!'s Barber Sh
telephene nnmber Mﬁ 7 3

———

T-6 on March 31, 1962, reported that ANGELO BRUNO and
his associate IGNAZIO.DENARO frequently use the tele hone number
of ALFONSO MAIORIELLO at his barber shop, 902 South 8th Stréet.
.DENARO is the boy friend of ALFONSO's daughter, CONNIE, a divorcee.

T—8 on. April 12, 1962, reported that a meeting took
place at MAIORIELLO's Barber Shop between IGNATZ DENARO, FRED
IEZZI, and "BLONDE BABE," at the same time BRUNO. was meeting with

unknown individuals at the ‘luncheonette operated by MARIO "SONNY"
RICCOBENE at 907 South 8th Street, with apparently a courier
going. back and forth between the two meetings,»»"BLONDE BABE"

'T-6 on April 27 1962, ebserved BRUNO ‘entering the
barber shop at 902 South éth Street and confer with unknown
individuals. This same source saw BRUNO on May 15, 1962, meet

-, with DENARO, PHIL' ‘TESTA, .JAMES. TURCO, and FRANK NICOLETTI. o
T-8 on May 16, May 21, May 22, May 28, and May 31,1962, reported.
that BRUNO. met with individuals-.at the barber shop 902 South 8th
Street on thesé . dates, howuvor, on -May 28, this source reco nimed-

- PHILIP TESTA as one of the perties. conferring with him. T-

June- 5, 1962, stated DENARO on that date was at the barber shop

at 902 South 8th Street.  He. iﬁm@diately departed and. joined BRUNO
at T4O Christian Street. '"DON GEECH" -is FRANK DAMIANO who operates
740 Christian- Street and whois known to T-6 as a close assoclate
of "ANGELO BRUNO, According to this source, "DON. GEECH'" was a
"pusher for loan shark asctivity" for ANTONIO POLLINA. This source
has known BRUNO to use the t@lephone ‘at this location, and the
telephone number ‘there is MA T- 9494.

) T-8 on June 6 1962, and on June 13, 1962 observed
BRUNO. entering the above barber shop, however, ‘this source on-
‘June 16, 1962, observed BRUNO. enter this barber shop at. approximately
9:30 a.m.,. alone and .again at- 10~25 a.m., in the corpany- of PAT
MASSI, of Camden, N.J,  T-6 on June 19, 1962, saw BRUNO entér this:
barber shop and receive a telephone call at the barber shop. -8
on. June 21, 1962, observed BRUNO enter this barber shop on this -

. date. He was followed byERANK MONTE who conferregd with BRUNO at

".this ba.rber shop . CONHD ‘ A‘_

—. . . i : W IR IRV I ‘e
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Formerly of 1139:" Sh. “3treet-
{Prasentlyj 6931 Stenton 'Avenue -

ﬁPenn Jers
quder to

(1)

RALPH MARANCA,"

™ T 1gan, T 6-hav fobservad'MARANCA enter Penn Jersey
:Vbnding on th: by '1owing dates. .

3 3_
;J18-22 26 29, 1962 -

-6-has reported thatv_
tely .$5,000 to; “fix"ﬁ'“ﬁ
“RALPH "MARANCA " However,
frsey Vending.l ' AT

é‘léé'ei;
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JOSEPH MARTINO,

Former Accountant,

M. Maggio Cheese Co.,

Presently employed as ‘
Macaronl Salesman for New York Firm

T-8 on February 7, 1962, and March 2, 1962, stated
JOE MARTINO solicited vending machine stops for ANGELO BRUNO

. and was observed on both dates visiting BRUNO at Penn Jersey

Vending (PJV). ‘

This source on March 8, 1962, reported MARTINO is
leaving PJV and will work as a macaroni salesman for a New
York firm.

MARTINO was again seen visiting Penn Jersey
Vending on March 14 and 20; and June 11 and 20, 1962,

193 CONFIDERTIAL
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PASQUALE MASSI  (LON)(T-1)
aka Pat Massi B
Operator, St. George Metel
Route 70, New Jersey
Residence 1420 Park Boulevard
Camden, N. J

It is te be neted that infermants in the past have
reported that PAT MASSI was a close assoclate of MARCO REGINELLI
reputed leader of the "Greaser Gang" in South Jersey—Philadelphia
areas prior te. hhs death. MASSI was a partner to REGINELLI in
the operation of Casablanca. Metel, Camden, N.J. area.

. T-8 on April 3, 1962 reported that MASSI presently
operates the St. George Motel, Route 70, near the Garden State
Race Course., . MASSI recently returned frem Hot Springs, Arkansas.
MASSI on this date .conferred with BRUNO mere than three hours at
Penn Jersey Vending.

T-1 en April 3, 1962, reparted that PAT MASSI had
bullt a hespital in Italy in 1948 which he donated to his home
town. PAT discussed his activities in Italy and his associates
there as well as the’ activ1ties of customs in Italy as cempared
to the United States,

T-6 en April 17, . 1962, reported that MASSI was walting
to confer with BRUNO and did cenfer with BRUNO en this date.

BRUNO was making telephone calls at Gilardine DiTerine Restaurant

—

HW 45737

with PHILIP TESTA on April 17, 1962, FRANK SINDONE, FRANK
NARDUCCI ‘and ADAM D'OLIO whe are active in- numbers activities,
according te the" infermant, were alse waiting te confer with BRUNO

‘The same source reported that on April 25, 1962, MASSI
attended a meeting with BRUNO FRANK NICOLETTI, and FRANK IEZZI '
atPenn Jersey Vending, Inc..v

T 8 en May 17, 1962, stated that MASSI on this date was
loeking for BRUNO'in the vicinity ef 8th and Christian Streets

and in BRUNO's absence departed. BRUNO at this time was holding
a meeting at T40 Christian Street. ‘
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On May 22, 1962, MASSI was again‘le@king for BRUNO
at 8th and Christian Streets, called at Penn Jersey Vending
and in BRUNO's absence departed. L : ’ .

T-  on May 24, 1962, stated that MASSI conferred with
BRUNO concerning a visiter they are expecting frem Italy to arrive

in New York on June 15, 1962. They made plans concerning this

visiter. It is te be neoted the visitor preved te be CALOGERO

. SINATRA,

On May 31, 1962, T-8 reperted that MASSI and BRUNO
met at Penn Jersey Vending on this date. MASSI-desired te convert
his motel to a hetel in erder to ebtaln a liquer license and .
requested counseling frem BRUNO in this behalf. BRUNO at this
time also met with a numbers writer who centacted TESTA for the

purpese of turning over a sum of money- te TESTA.

T-1 en June 4, 1962, and T-6 en the same date @bservéd :

MASSI enter Penn Jersey Vending and in BRUNO's absence depart. .

: T-6 rep@rted,ﬁhat MASSI;agaih ééhfécted BRUNO on June 5,
%962,6at Penn Jersey Vending and arranged fer a meeting en June

T-8 on June 7, 1962, reperted that PAT MASSI met
NICHOLAS PICCOLO, LOU LALLI, JOHN SIMONE, aka Casablanca, and

- ANGELO .BRUNO at 740 Christian Street. Informant stated that TA4O

Christian Street i1s a knewn hangout of members of the se-called
"Greaser Gang" of which BRUNO. is the recegnized leader. JOHN
SIMONE had brought frem Trenten, N.J. fifty wedding invitations
which were being distributed in the vicinity of 8th and Christian .

Streets for a marriage that was taking place en July 1, 1962, at

Trenten, N.J.. . o

T-1 on June 13, 1962, reperted that BRUNO attempted te
interest PAT MASSI on this date in a business preopesition concerning
the purchase of a pier on Delaware Avenue, Philadelphia, which the
city was going to put up fer sale in the near future. It is BRUNO's
intentien that a night club could be bullt en this same spet for

approximately $100,000.

s CONFIDENTIAL
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T-2 and T-6 en this same date reperted that MASSI met
with BRUNO and PETER MAGGIO. te discuss the trip of CALOGERO
SINATRA to the United States on June 16, 1962.

T-2 on June 15, 1962} stated that PAT MASSI attempted
to contact CALOGERO SINATRA in Italy on this date concerning his
visit on June 16, 1962, ~MASSI reported to BRUNO and PETER MAGGIO
on the results @f his centact. Accerding to this source, this
group would meet SINATRA at New Yerk en June 16, 1962, upen his
arrival _

T-6 on- June 18, 1962, said that MASSI reperted to BRUNO
that the Italian visiter would definitely arrive on June 16, 1962,

‘and that he would remain in the United States for a peried @f

appreximately three to four menths, a Visiting visa

'T-6 en June 18, 1962 reported that BRUNO and MASSI
toeok SINATRA frem Philadelphia te Atlantic City en that date

“for the purpese of placing him at a friend's home. The police

learned of BRUNO's movement in that city and it was necessary
for BRUNO teo return te Philadelphia with SINATRA. That evening

‘MASSI and SINATRA dined at BRUNO’S residence

 T-8 on June 26, 1962, reported that PAT MASSI on this
date was ebserved entering Penn Jersey Vending and departed in
BRUNO's absence. This source later stated that MASSI plans to
visit Italy within a week or two. He presently has his family
in Reme, Italy, visiting his brether.

196 CONFIBENTIA[ ?
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FRANK MATTEO -

aka Frankie Mendell

7808 Brocklehurst Street

Philadelphia, Pa. _

Philadelphia PD #72609. ' o T
Residence Phone 624-5311 :

Business Phenes at which

contacted by BRUNO, according

to T-8 - MA 7-9406 ; MA 4 -5311

Deputy Cemmlssioner DAVID MALONE on June 5, 1958 has

advised that FRANK MATTEO, Philadelphia Police Department #72609,?.

‘has been engaged in the numbers bank racket in the city of

"Philadelphia and has a history of 35 arrests, mostly invelving
gambling v1elati®ns, dating back to 19026.

T-1 on February 10, 1962, said FRANK MATTEO selicited

ESGL KATZ 1203 Locust Street, to install one of ANGELO BRUNO'

cigarette vendlng machines on that date.

: T-6 on February 27, 1962 reported that FRANKIE MENDELL
visited ANGELO BRUNO on February 27, 1962, at the office of Penn

Jersey Vending at the same time ADAM D'GLIO, ALFRED IEZZI and

"IGNAZIO DE NARO were Visitingo

T-8 on March' 2, 1962, reperted that BRUNO had a meeting

'on that date with: FRANKIE MENDELL and FRANK NARDUCCI at Giardine

DlTerine Restaurant;

T 1 en March 9, 1962, stated that FRANKIE MENDELL
conferred with: BRUNO ‘on- this date stating he was becoming dis-

associated with some ‘others ‘with which he was invelved in numbers

activity and he was going to back .the actien himself. MENDELL

then made an agreement with BRUNO whereby he would give BRUNO
numbers actien.rv L .

- T-1 on March 9, 1962, Stated FRANKIE MENDELL hab 20 -

numbers beoks @ the street which .gress between $900 to $1,000

a day.  He turns this actien 1nto_ANGELO BRUNO fer 25 percent

IaY \wﬂ
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T-6 on March 21, 1962, stated that BRUNO has employed
FRANKIE MENDELL as . muscle te collect debts frem reluctant

‘payers., MENDELL presently has a hangout at 5663 Ogentz Avenue

and also:at a stere in which he allegedly has a part interest
at 4th and Gaskill Streets.

On April 2, 1962, T-1 repsrbted that ANGELO BRUNO anneunced
that FRANKIE MENDELL is able te obtain Jobs fer individsals at
the Philadelphia Inquirer driving trucks. A person engaged in
numbers activities on this date, FRANK IANVnRELLA gentacted
BRUNO in this regard

On Agrll 4, 1962, T-8 reported FRANK MATTEOC contacted
IANNERELLA at ©th and Christian S‘creetsy on this date cencerning
a numbers hit. _

T-8 en April 25, 1962, reperted that FRANK MATTEO

‘owns a bar at 4th and Gaskill Streets. He has numbers. operations

working eout of the same and was visited there by SAMUEL "CAPPY"
HOFFMAN appreximately 1:30 p.m., on April 25, 1962,

T-8 on April 25, 1962, reperted that MATTEO accempanied
by an unknewn man visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending,
Inc. This seurce stated that meney transferred in cennection with
the lettery business.

T-8 on May 2, 1962, reported that FRANKIE MENDELL was
seliciting new vending machine gpets feor ANGELO ERUNO., He was
bragging this date that he ebtalned one for BRUNO at the China
House, 7030 Castor Avenue, where BRUNO was to place cigarette

vending maﬂhlnes,

T-1 on May 4, 1962, reported that FRANK MATTEC was a
frequent visiter teo Penn Jersey Verdiﬁgo Ny

On May 4 1962 PHIL TESTA and BRUNO attempted to locate

MATTEO at numereus places in South Philadelphia which infeormant

believes_is in connecti@n wlth numbers activity.

. T-6 en May 31, 1962, reported that FRANK IANNERELLA
waited at 8th and .Christian Streets this date for MATTEO to deliver
meney t@ him in connection with numbers actlvitiesa"*
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T-5 on June 1, 1962, repeérted that FRANKIE MENDELL
and BEN GOLOB were to dellveTa cigarette vending machines in
New Jersey at a place wherein MENDELL had influence.,

T-6 en June 12, 1962 rep@rted that MARIO DE MARCO
contacted BRUNO on this date te have him intercede to recover
$100 frem a used car dealer whe seld him a car in very peor
conditien. This same source reperted that FRANKIE MENDELL
was then centacted by BRUNC and MENDELL accempanied DE MARCO
to accemplish DE MARCG“S de81res in this regavd :

. T-1 en the same date also reported essentially the
same informatien as T-6 ncancernlng FRANKIE MENDELL'S use as
an enfercer in DE MARCO'S behalf. -

-8 on Jun@ 13, 1962, reported that GEORGIE SHAW,
ginger, Philadelphia, acceompanied MATTEO to Penn. Jersey Vending,
Inc., to see ANGELO BRUNO on that date., The purpese of thelr

" visit was unknewn to the seurce.

T-8 on June 16, 1962 reported that en June 15, 1962,

MATTEO and GEORGIE SHAW . again centacted BRUNO en this date and
. SHAW. was attemptlng to interest BRUNO in investing meney in a

patent which is to ‘be ebtained by a third party° The identity

of the third party is unknewn to the seurce. This same source
reported MENDELL and SHAW rec@ntaeted BRUNO 4in this regard on -~
June 19, 1962, -

T-1 en June 20, 1962, and T-8 on June 20, 1962, reported .
that FRANK MATTEO c%ntacted several individuals in the vicinity eof
8th and Christian Streets locking feor WRANK IANNERELLA in cennectien
with his numbers dc‘tivitiese ,

T-8 en June 21, 196 reperted that FRANK MATTEO; MIKE
BERARDO, prupriet@r-&f the Villan@va Grill at 1413 Locust. Street;

 PHILIP TESTA, and SAM SCAFIDI met with AN&ELO BRUNO, af Penn Jersey

Vending this date.

T-1 on June 21, 1962, rep@rued that MIKE BERARDQ and
FRANK MATTEO. had been inV@lved Jeintly in the oeperatien of a binge

~ game at the Knights of Columbus, 38th and Market Streets, in which

either or beth cheated anether partner cut of a sum of money which
partner allegedly was frem New Yoerk. Accerding te the soeurce, the
New York faﬁtien thr@ugh racket cennectiens had centacted BRUNO

“in"an effort to regain their meney. Beth MATTEO and. BERARDO were'

HW 45737
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- AUGUSTINE MAZZIO,

aka Gussie G@Giddens

Resident Address: Washington Park Apartments,
Camden, New Jersey.

Philadelphia PD No. 272 611

- FBI No. 508 7432 |

T-9 had reported in the past on November 25, 1958
that AUGUSTINE MAZZIO had been connected with the "Greaser
Mob" of Philadelphia in .the bootlegging business and had been
arrested in the past in this activity in behalf of FELIX
JOHN DE TULLIO.

. P-6 on May 1, 1962, reported that AUGUSTINE MAZZIO
also known as GUSSIE GIDDENS, on that date was observed

'entering Penn Jersey Vending to confer with ANGELO BRUNO,

but in BRUNO's absence immediately departed. On May 2,
1962, he again attempted to do the same but BRUNO was unable
to talk to him.

. T-8 on May 15, 1962, reported that MAZZIO was
working with FRANK MONTE and JOSEPH - -LAZARRO, also known as
JOE GIBBONS, for LOUIS ESPOSITO, 19th and Hoffman Streets,
Philadelphias where they were operating a "ziganatte" card

game.

COnE DR
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FRANK J. Mowrg (LCNO(T-3)
Residence Address - 722 Warnoclk Street
Penngylvania Vehicle License Number R~41 307
PHPD # 256 3868

FBI # 629- 2683

Tmé on F@b%uary 8 1962, &tat@@ that FRANK MONTE told
him that BRUNO sent to PHIL TESTA in & hurry and TESTA gave MONTE
a large sum of money to deliver to BRUNO on that date. It was
the gource's epinlon that TESTA is a d@p@sitery for ill@gal noney
accrued by ANGELO BRUNO's entar@ris&&,

This same source on Feb ruary 22, 1962, stated that
MONTE brought FRANE IANNARELLA on this date a sufficient amount
of money from which IANNARELLA paid off a $2.00 number hit in
the amount $1,200. This source sald that the winner was "DO DO"
ROCCO DI NUBILE L

: T 6 on February 28, 1962, ebs@rved DO DO again entering
Penn Jers@y Vending to c@ll@@t a number hit

) C P : ‘en March 13, 1962, March 14, 1962, March 26, 1962,
and March Ty 1962, obgerved WRANK ‘MONTE enter Penn .Jersey Vending.
It was this source's opinion that MONTE is PHILIP TESTA's first
1ieut@nant'in'the;numberﬁ buginess. MONTE 1ls & fr@quant'travéllng.
companion with TESTA., He acwampanied TESTA again to Penn Jeérsey
Vemding on M@rch 3@ 1962

T- 8 en March 31, lgérg sai@ tnaﬁ FRANK M@NTE told him
tnat MONTE and FRANK NARDUCCI were then running the "g*?an@tte"
game along with SONNY RICCOBENE. This same. gource en April 3, |
1962, obgerved MONTE driving a Caﬂillac besring Penngylvanla license
R14-307 which is r@gist@red in his name at 722 Wawnce} Street,
Philadelphia. This souvce on Apell 4, 16(?, learned that MONTE
continued to operate the "giganstite" game Tfor SONNY RIPCOBENE
along with FRANK NARDUCCI, oo

ST T T, on April-9;,19623 sald that MONTE and NARDUCCI
worked the entire weekend Apxil 6,7,8, 1962, at "siganette" game

and that ANGELO BRUNO acccmpanisd by PHILIP TBESTA attended the
game on the late ev@ninﬁ of April 6, through early moraing of

April 7, 1962,
203 ‘
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- T-6 on April 24, 1962, observed FRANK MONTE cperating
the offices of Penn Jersey Véending on this date in the absence
of FRANK IANNARELLA. MONTE conferred with BRUNO in these offices
on this date. MONTE also accompanied BRUNO, TESTA, JOHN SIMONE,
aka., "Casablanca," and CARL IPPOLITO, aka., Pappy, to see "PONZI"
(true name MICHAEL CAMMAROTA) who was then a patient at Universilty
Hespital, CAMMARCTA as well as SIMONE and IPPCLITO come from Trenton,
N.J., area.

PH 92-44)

This same source on April 30, 1962, as well ag on May 14,
1062, saw MONTE enter Penn Jersey Vending, Inc., and speak to
BRUNO on the latter date, BRUNO being absent and in New Jersey
practically all day en April 30, 1962, : o

h o T- s on Mﬁy1193'1962, said that FRANK SINDONE told
him that FRANK MONTE along with JOE GIBBONS, (true name JOE LAZZARO)
were operating the "giganette" game for LU LU ESPOSITO at 19th’

and Hpffman Streets, Philadelphia, Individuals playing in this:

game lost as much as $4,000 to $6,000 per night. ~JOHN CAPPELLO
and AUGUSTINE MAZZIO, aka., Guasie Giddens, have been frequent
players. ' ' o

On June 11, 1962, MONTE was observed entering Penn
Jersey Vending on this date te confer with BRUNO. Accerding
to T-6 this source alsc reported that MONTE conferréd with BRUNO
at the barber shop at 902 Seuth 8Bth Street, which is operated by

ALFONSO MATORIELLO.,

HW 45737
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FRANK NARDUCCI, aka "Chickie"
526 Dickinson Street,

. Philadelphia, Pennsylvania
Telephone No. Howard 7-9136
Philadelphia Police Department

No. 241 666

T-8 on February 8, 1962, said ANGELO BRUNO has
used FRANK NARDUCCI, aka "Chickie," as ‘a courier in that
NARDUCCI carried from: PHIL TESTA to BRUNO a sum of money
in excess of $2,000 that BRUNO needed immediately. _

T-8 on March 2, 1962, observed NARDUCCI, BRUNO,
and FRANK MATTEO, aka Frankie Mendell, leave Penn Jersey
Vending and enter Glardino DiTorino Restaurant for a
conference. MENDELL is known to the source as ‘being engaged

.-.in numbers activities and turning in his "action" to BRUNO.

‘ T-6 on March 9, 1962, saw NARDUCCI enter Penn
‘Jersey Vending to confer with BRUNO. This same source
reported on March 26, 1962, that FRANK NARDUCCI, along with
FRANK MONTE, on March 25, 1962, were operating the

- "ziganette" game being run by MARIO "SONNY'" RICCOBENE at
RICCOBENE's luncheonette, 907 South Eighth Street. This same
source on March 30 and March 31, saw NARDUCCI enter Penn
Jersey Vending on March 30, 1962, to see ANGELO BRUNO;

‘and to discuss the operation of the "ziganette" game at

!RICCQBENE'S 1uncheonette on March 31, 1962.

‘ T-8 on April 4, 1962, said that NARDUCCI, along
with FRANK MONTE, were operating the "ziganette" game for
SONNY RICCOBENE. Further that on April 9, 1962, this source
reported that NARDUCCI worked this game on April 6, 7 and

8, 1962. BRUNO, accompanied by PHILIP TESTA, attended

this game on April 6, 1962, to an early morning hour on
}April Ts 1962.
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On April 17, 1962, NARDUCCI, along with' other
gamblers and number writers known to T-6, walted at the
‘offices of Penn Jersey . Vending to confer with’ BRUNO who
was then making a telephone call from a public pay station

-across the street.

' T-8 on April 17, 1962, said that NARDUCCI and
FRANK SINDONE had been detalned on April 16, 1962, by the

- Philadelphia Police and. they were released'by these

officers and not booked .after giving two. officers in the

"ped car" “ten dollars each

T on April 25, 1962, said NARDUCCI, accompanied
by ADAM D'OLIO, conferred with BRUNO on this date to obtaln
a loan in the amount of $500 for a third party This loan
was granted ‘after each certified to BRUNO the borrower
would repay.

. On May 10, 1962, T-8 said NARDUCCI told him that
he is trusted by PHILIP TESTA and ANGELO BRUNO to the extent

Athat he attended a meeting at Peénn Jersey Vending, Inc.,
-where all were present in addition to a man from Trenton,

N.J., who 1s seeking BRUNO's intercession to recover $15,000
from the lender from Trenton; N.J., who is closely agsociated
with CARL- IPPOLITO ‘

T-8 on May 12 1962, and again on June 7, 1962, T
saw NARDUCCI enter Penn Jersey Vending to confer with BRUNO,
On the latter date, BRUNO sent NARDUCCI to run several

~errands for him as ‘NARDUCCI on this date was observed. paying

BRUNO's telephone, gas,and electric bills for BRUNO's
residenceo% ) ‘

This same source on June 8 1962, saw NARDUCCI,

’ accompanied by TESTA, enter Penn Jersey Vendlng. BRUNO,

this date, was conducting "court" arbitrating differences

,between a number backer and his writer. .

7-8 on June 11, 1962, saw. BRUNO. conferring with
NARDUCCI, FRANK MONTE, and FRANK SINDONE in that order on

209 -COM ;Ff D
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the ‘sidewalk in front of Penn- Jersey Vending on that date

T-8 on. June 12, 1962, reported that NARDUCCI, g
PHILIP TESTA, and ALFRED IEZZI, as well as FRANK SANSONE,

‘talked to ANGELO BRUNO.individually. TESTA and SANSONE are

very active in the numbers activities in South Philadel—

. phia.

6 on June 14, 1962, said NARDUCCI entered Penn
Jersey Vending and in BHUNO'S absence departed. On June 15,

1962, he accompanied NICHOLAS PICCOLO in the viclnity of ,
‘Eighth and Christian Streets inquiring of BRUNO's whereabouts
-~ at several stores. T-8 on June 20, 1962, sald that

FRANK NARDUCCI said he conferred with BRUNO on that date
to tell.BRUNO that NARDUCCI had been arrested by the Phila-

= delphia Police Department for lottery on June 19, 1962

It was not known by ‘the source whether it was dismissed,
released, or whether -or not NARDUCCI was broke.

NARDUCCI and PHILIP TESTA conferred with BRUNO on
June 27, and on June 28, 1962, at the offices of Penn Jersey
Vending;, according to T-8 who observed both- entering on :
both dates. T-1 on ‘the latter date said TESTA, NARDUCCI
and BRUNO definitely discussed numbers. T-1 also sald the

”number book 1s under the personal direction of ANGELO BRUNO,
'~ ad are NARDUCCI and TESTA . in this activity. ) | ' T
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NICHOLAS (LNU), aka.,, Little Niclq

former. number writer for NICHOLAS PICCOLO

' T-8 on April 27, 1962, said that NICHOLAS PICCOLO, aka.,
Nicky Buck, told him that Little Nicky, who works for him as a
number writer, desired to quit even though he's making between
$1OO and $125 a week. This source also reported that a conference
FRED IBZZI, ANGELO BRUNO, and PHIL TESTA
concerning "Little Nieky'a" ‘action. T-1 reported on April 27,
1962, that FRED IEZZI obtained a job in the summer for "Little
Nicky" at the 500 Club, Atlantic’ City, N.J. T-8 on May 3, 1962,
reported that TESTA and BRUNO met with- "Little Nicky" to discuss
his actions as quittins ‘28 & number writer for NICKY BUCK:

- 6 on May 9, 1962, observed LITTLE NICKY again entering
Penn Jersey to confer with BRUNO, IEZZI, and PICCOLO. It is to be

noted that T-5 on June 2, 1962, stated that BRUNO had contacted
'FELIX JOHN DE TULLIO, who: presently has a proprietary interest
in the 500 Club in’ Atlantic City, N.J., and LITTLE NICKY was’ assured

that his jeb at the 500 Club has been obtained.

"T=6 en June 20, 1962, r@ported that . LITTLE ‘NICKY commutes
from Philadelpnia, Pa,, to Atlantic City, N J,, daily.
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FRANK NICOLETTI residence 3123 South Broad Street,
Philladelphia, Pa.

T6 on November 13, 1961, reported that FRANK NICOLELTI
" durlng 1952 became a buslness partner with IGNAZIO DENARO 1n the
loan sharklng business operating from the corners of 8th and
Christian Streets. DENARR was previously affiliated in this
business with ANTONIO POLLINA. NICOLETTI practically dally

can be found at 740 Christian Street, which is operated by

"DON GEECH", true name FRANK DAMIANO. According to this source
this individual operates this hang out at 740 Christian Street
for ANGELO BRUNO and his friends. -"GEECH was a 'pusher!' of
money for ANTONIO POLLINA and he alsc operated a numbers book
from this location. .Several sources in the past as well as this
source have regarded 74O Christian Street as the known hang out
of the Breaser Gang", of which ANGELO BRUNO is the present
recognlzed leader. t

.~ SA DAVID E. WALKER on May 31, 1961, iaterviewed
NICOLLETI, at which time he admitted he has frequented the
vicinity of 8th and Christlan Streets for some 40 years.

T6 and T5 have never known FRANK NICOLETTI to be
employed at any occupation. T5 on November 1, 1961, reported
that FREDDY WILLIAMS, 821 Ieague Street, the address of WILLIAMS'
mother-in-law, is a lieutenant or a pick-up man in the numbers
business for FRANK and hils brother LEONARD NICOLETTI.  FRANK
at that time was handling the numbers work by telephone operat ing
on the third floor of 821 League Street. Informant also said
that NICOLETTI was associated with ANGELO BRUNO, and that
BRUNO,  NICOLETTI, and others meet persons in the vicinity of
8th and Christian Streets using the barber shop at 902 South
8th Street as a meeting place.

T8 on February 93 1962,'st§téd that FRANK NICOLETTI
was 1n charge of the offices of Pemn Jersey Vendlng in the
absence of ANGELO BRUNO on that date.

o T6 on April 25, 1962, said that FRED IEZZI, FRANK
NICOLETTI, PAT MASSI, and ANGELO BRUNO, at approximately
2:10 p.m. held a conference in the office of Peun Jersey
Vending. It is not known to thls source the nature- of the
topic they discussed. ’ ‘
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‘ - This same source on May 4, 1962, observed NICOLETTI
meeting with BRUNO and BRUNO'S 1ieutenant PHILIP TESTA,

“On May 15, 1962 ‘T8 said NICOLETTI met with IGNATIUS
DENARO and BRUNO in the evenlng of May 15, 1962, at ALFONSO
MATORIELLO's barber shop, 902 South 8th Street.

o This same source on May 16, 1962, observed NICOLETTI
meetlng with BRUNO; DENARO;, and FRANKSANNINI, at 740 Christian
Street, Philadelphia SANNINI was described by the source as
having in the past been a "pusher" of loan shark money for
ANTONIO POLLINA. Hé presently resides at 1160 South 1llth
Street, telephone number HOward 5- 5995 . He continues to
frequent 740 Christian Street. ,

' T8 on May 17, 1962, said that NICOLETTI and DENARO
met with IEZZI shortly befere IEZZI, on that date, conferred
with ANGELO BRUNO concerning hils desire to become disassociated
with the management of the 500 Club in Atlantic City, N.J.

On May 24, 1962, T6 said that NICOLETTI met BRUNO, .
PAT MASSI, LOU LALLI, and FRANK SANNINI at Penn Jersey Vending
Incorporated. From here they went to 740 Christian Street for
a private luncheon 1ln the back room and for conversation.

This same source on May 25, 1962, said NICOLETTI
on that date again met with BRUNO, DENARO, and SANNINI at
740 Christian Street, at approximately 3 p.m., however, just
prior to noon that date NICOLETTI was observed calling at
Penn Jersey Vending for BRUNO and in hils absence departed.

T8 on June 4, 1962, reported that PHILIP TESTA,
NICOLETTI, and BRUNO met at Penn Jersey Vending on that date.
NICOLETTI was then observed driving BRUNO in NICOLETTI's car
from Penn Jersgy Vending to MICHAEL GRASSO's office, wbere
BRUNO gntered for a meeting on that date.

On June 5, 1962, BRUNO sent NICOLETTI to the barber
shop at 902 East 8th!Street té6 give DENARO a message.” Thereafter,
BRUNO met DENARO and NICOLETTI at the barber shop on that date.

T8 on June 11 and 12 1962, saw 'NICOLETTI enter

" Penn Jersey Vending along with PHILIP TESTA for a conference

with ANGELO BRUNO. At a latter date BRUNO conferred with
NICOLETTI for a period of time walking back and forth on
Catharine Street between 7th and 8th.
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T6 on June 16, 1962, reported that FRANK NICOLETTI
and PHILIP. TESTA entered Penn Jersey Vending at approximately
12:30 p.m. followed by ANGELO BRUNO within 10 minutes on that
date. BRUNO conferred with several individuals who were
walting for him among which were number writers and convicted
felons: ~

- T6 on June 22, 1962, saw NICOLETTI enter Penn Jersey
on that date. BRUNO's absence he departed, however, this
source reported on June 26, 1962, NICOLETTI met at this office

‘with PHILIP TESTA, ANGELO BRUNO JOE SPITALERI, atid CALOGERO
SINATRA, the latter the visiting Italian Nationalo At
approximately 12940 on this date, BRUNO accompanied by DAVID
COHEN, his attorney, SPITALERI and SINATRA departed Penn
Jersey Vending to ~eat at a restaurant at 10th and Catharine
Streets. NICOLETTI and TESTA remained at the Penn. Jersey
Vending offices. NICOLETTI and TESTA were later observed
departing those offices togeter. It is to be noted that

‘Tl on June 26, 1962, reported the censor the same information
as above on that time. :

T8 on June27, 1962, reported that NICOLETTI was in
BRUNO's presence when ANTHONY SAVINO, ! who operates a store at
6th and Wolf Streets, attempted to ob*ain BRUNCG's Intercesslon
with " LOU LALLIGto.: have TALLI discontinue or replaced by
another vendlng machine operator. BRUNO was able to have
LALLI withdraw his. vending machines in accordance with SAVINO's
deslres.

\

T3 on June 29, 19629 reported that FRED SALERNO the
brother-in-law of ANTHONY CAPONIGRO aka Tony Bananas of New
Jersey accompanied NICOLETTI to Penn Jersey Vending on
June 29, 1962, to obtain BRUNO's assistance in securing
legal ald to handle an appeal case for FRED SALERNO (true name
ALFRED S. SALERNO)

T6 on the same date confirmed that this meeting
took place and said that NICOLETTI and SALERNO walked .from
Penn Jersey Vending to T40 Christian Street where they entered.
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NICHOLAS PIGGOLO; alse known as

"Nicky" Buek . \
Residence: address 1019 Fitzwater Street o
Business address Piccolo's 500 club at

11th and Christian Streets

Vehicle - Pennsylvania license D66415

T-6 and T-16 have eonsistently reported that NICHOLAS
PICC@LO and his brother, JOE PICCOLO, currently are engaged in

k»illegal lettery, numbers, in Seuth Philadelphia.

T 6 on February 14; 1962, and on February 28, 1962,
reperted that on the former date PIGGOLO ,met with BRUNO, PHILIP -
TESTA, FRANK SINDONE and FRANK- IANNARELL& at Pernin Jersey Vending,

- Inec.; on the- latter date he was again at Penn Jersey Vending

when other gamblers and number writers were present, T-8 rep@rted
PICCOLO's presence at Penn Jersey Vending with BRUNO again on

*March 8, 1962, and April 13; 1962.

' T-8 on April 27, 1962, reported that FRED IEZZI, PHILIP
TESTAQ NICHOLAS PICCOLO and ANGELO BRUNO met on this date to.

‘discuss "Little Nicky" who had turned over all his collection
‘sheets to NICHOLAS PICCOLO en Thursday night, April 26, 1962,
- "Little Nieky" desired te quit as a number writer for NICHOLAS
4 PIGGQL@

‘ This same source on May 3, 1962, reported that "Little
Nicky''s" desire to- quit PIGG@L@ as a number writer.,

 T<6 on May 9, 1962, said that BRUNO on this date
adjudicated ‘"Little Nicky'!s" quitting PICCOLO,. - "Little Nieky," .

PICCOLO, BRUNO and others met at the same place on that date.

T-8 on May 11, 1962, said that PICGOLO attended a

'imeeting with IGNATIUS DENARO and ‘ANGELO BRUNO at MARIO "SONNY" -

RICCOBENE®S Luncheenette at 907 South 8th Street where anyone
passing this lunchecnette could hear DENARO excitingly-shouting
and BRUNO in a loud voice shouting back The nature of this
friction was not kn@wn to the source.
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T-8 on May 17, 1962, observed BRUE@; PHILIP TESTA
and PIGC@LO entering Penn Jersey Vending for a meeting on this
date.

The same source reported on May 19, 1962, that
PICCCLO again accompanied by TESTA entered Penn Jersey Vending
while BRUNO was acress the street with N@RMAN FROMKIN at
Giardine &l Torine Restaurant.

T-8 on May 23, 1962, May 25, 1962, and May 29, 1962
reperted that PICCOLO was ebserved éntering Penn Jersey Vending
on these dates ‘and BRUNO's absence on May 25, 1962 he departed.

- On May 29, 1962 he met PHILIP TESTA and’ FRED IEZZI there for a
conference. This same source observed him entering again on
June 5; 1962 and departing at BRUNO's absence,

T-6 on June 7, 1962, said that PICCOIO met with JOHN
SIMONE, aka "Casablanca", BRUNO, PAT MASSI, IOU LALLI, at T4O
Christian Street, the known hangout, according to this source, -
of the so-called "Greaser Gang! SIMONE had brought to this
place wedding invitations of a mutual close associate at Trenton,
N. J., whose child was to be married on July 1, 1962, v

T-8 on-June 8, 1962, reported BRUNO met with "Little
Nicky", NICHOLAS PIGGOL@ and FRED IEZZI at Penn Jersey Vending
on this date., "Little Nicky" is now employed. in Atlantic City,
‘N. J., at the 500 Club, which is operated by FELIX JOHN DE TULLIO.
This source reported that BRUNO arbitrated this change, leaving
‘NICHCLAS PICCOLO as a number writer and being empleyed at
Atlantic City as indicated abeve.

B Tml on June~8 1962 said that NIGH“LAS PIGGOLO had
neeessary to pay off the 10@&1 police in” order to operate any
type of" gdmbling game., BR@NQ serves as counselor for PIGCOLO,
in these matters. STl Th , o _— =

“This'same ‘Source on- June 11 1962 repmrted that PIOCOLO'
was again present ‘when BRUNO was eounseling another individual on
this date concerning gambling matters., ‘
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T-2 on June 14, 1962, reported- that he had been
frequently present during the month .of June when BRUNO contacted
NICHOLAS PICCOLO at the 500 Club, 1llth and Christian Streets.

He regards thé "Buck Broéothers", JOE PICCOLO and NICHOLAS

PICCOLO as close associates of ANGELO BRUNO,

T-8 on June 16, 1962, saw PICCOLO accempanied by FRANK
IANNARELLA enter Penn Jersey Vending. PICCOLO then accompanied
FRANK NARDUCCI to several stores in the vicinity of 8th and
Christian Streets inquiring for ANGELO BRUNO. This same source
reported on June 20, 1962, that he saw BRUNO and PICCOLO leave
Penn Jersey Vending and enter PICCOLO's personally-owned vehicle,
PICCOLO was chauffeuring BRUN@ in South Philadelphia on this
date.

e T 6 on June 26; 19623 saw PICCOLO meet with TESTA
and BRUNO at Penn. Jersey Vending on this date.

The same socurce on June 28, 1962, reported that CALOGERO
SINATRA, the visiting Italian’ National,aﬁ@mmﬁﬂﬂﬁd BRUNO. to the
offices of Penn Jersey Vending. Shortly thereafter BRUNO and
SINATRA departed with NICHOLAS PICCOLO and BEN.GOLUP. SINATRA,
PICCOIO and BRUNO were again observed returning to Penn Jersey
Vending at later hour. At this time PICGOL@ held a meeting with
BRUNO and ADAM D'OLIO.

It is to be noted that JOSEPH PICCOLO when interviewed
on March 26, 1962, said JOSEPH RUGNETTA is his uncle. RUGNETTA's

first wife and PICCOLO's mother were sisters. Upon death PICCOLO's

father, JOE RUGNETTA materially assisted PICCOLO family. He is
regarded by PICCOLOs like a father. JOE and NICHOLAS jointly
run the 500 Club; 1llth and Christian Streets.,

R Y -
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EDWARD QUIROLO
Undertaker, 327 East 109th Street
New York City, N. Y

T-6 stated ‘EDDIE (QUIROLO),,Undartakar from New -
York, was seen entering Penn Jersey Vending on February
9, 1962 and Mareh 8, 1962 to talk to ANGELO BRUNO eoneerning
the purehase of pareela of land with BRUNO and mortgage
money.

o CONH&E#{:A[
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MARIO RICCOBENE," aka“"Sonny" Riccobene
Residence 728 Carpenter Street
Philadelphia, Pa., .

Vehicle License. No,;?ennsylvaniau577e954

PH T-8 stated MARIO RICCOBENE told him ANGELO BRUNO
was angry with him beécause HARRY RICCOBENE, inmate, Eastern
State Penitentiary, refused to sell BRUNO John's Vending Company,

737 South Seventh Street, phone WAlnut 5-O446, "SONNY" RICCOBENE’"

is running the latter in behalf of HARRY, with the assistance of "

"LONG JOHN," true name RAYMOND MARTORANO. BRUNO because of this o
is referring his customers to LOU LALLI to install LALLI's music

machines at the same locations BRUNO has cigarette vending

‘machines,

T-8 saw "SONNY" RICCOBENE enter Penn Jersey Vending

"to see BRUNO on March 12,14, 1962. The purpose of the visits
fis not known to this source. ‘

"PH T-6 on March 27, 1962, stated "SONNY" RICCOBENE

‘18 operating a "Ziganette" card game at his luncheonette, 909
‘South Eighth Street. JOHN SIMONE and CARL IPPOLITO came from

Trenton, N. J., on March 27, 1962, at BRUNO'S request to take
some action in BRUNO's behalf concerning this game, They
visited RICCQBENE'S luncheonette, March 27, 1962, accompanied

"by BRUNO.

This same source, March 31, 1962, said FRANK NARDUCCI

‘and FRANK MONTE are worklng at "SONNY' " game, apparently as
"dealers.

T-8 on April 1, 1962, said IGNAZIO DENARO declared

himself in as a partner in the operation of a "Ziganette"

game presently being "pankrolled”"by RICCOBENE. This game is
being conducted in the back room of "SONNY's" luncheonette,
909 South Eighth Street, RICCOBENE resented DENARO's actilons

"in this regard,

 CONFRenTIAL
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This same source, April 9, 1962, said the "Ziganette" !
game operated at "SONNY's" during the weekend of April 6-8, 1962,
by NARDUCCI and MONTE with BRUNO and PHILIP TESTA in attendance
during the evening of April 6, 1962, to early morning hours of
April 7, 1962,

T-6 on June 29, 1962, saw "SONNY" RICCOBENE driving
DENARO around South Philadelphia in RICCOBENE's car, bearing
Pennsylvania license 577-954,

T-8 on April 12, 1962, said BRUNO met with two in-
dividuals, not known to him, in the back room of RICCOBENE'S
place, 909 South Eighth Street on this date,

Further on April 20, 1962, BRUNO held a conference o
with IGNAZIO DENARO in the back room of this luncheonette..

' T-8 saw "SONNY" RICCOBENE enter Penn Jersey Vending
on April 30, 1962, and depart in BRUNO's absence,

This source said on May 5, 1962, that SAM SCAFIDI is
a partner to RICCOBENE at. this luncheonette. SAM's father, |
‘name not known, was "connected" with the "Italian underworld,".
in the Philadelphia area in the past. This source does not
know 1f SAM is connected in any way with BRUNO or his "crowd" ‘
except in the. ownership of the above luncheonette. 1
1

T- on May 11, 1962, said BRUNO, DENARO, and ‘NICHOLAS )
PICCOLO met at RICCOBENE's 1uncheonette, 909 South Eighth Street. !

' Anyone passing could hear DENARO excitedly shouting and BRUNO in-
a loud voice shouting back .at him. The nature of the argument
was not known; however, DENARO had been detained by the police
at Eighth and Christian Streets and questioned on May 10, 1962,
BRUNO may have been angry with him for having talked to the
police.

T- on May 14, 1962, said BRUNO met with TESTA at ,
RICCOBENE's luncheonette shortly after noon time on this date. .
DENARO met With FRED IEZZI there after 3:00 p.m, for a con- '
ference,

CONF1 ! » ‘
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‘e SONNY RICH
~Miami,. Fla._ :
,,QP@ssibly identical t@ THOMAS ALTAMAURA
‘Senny's Restaurant and Plzzeria R .
247 - 23rd Street

. Miami Beach Flao.

Té : stated BEN GOLOB teold him that "SONNY" (LNU) frem
Miami, Fla., is attempting te ‘outbid NORMAN FROMKIN for ‘the lease -
of "C@ney ‘Island" in thée Deminican Republic. Further, FROMKIN
met with BRUNO en May 19, 1962, at Giardine del Terine Restaurant
te obtain BRUNO'S intercession in his ‘behalf te speakte "SONNY"

T-1 reperted May 19, 1962, on FROMKIN's desires t@ have
BRUNO talk t@ "SONNY" for the ab@ve stated reasons.

B ] said ”SONNY RICH" @perates "S@nny s Pizzeria" in
:Miami F1a°~

T-8 en May 29, 1962, stated BERNARD "BUCKY" ALLEN (whe
evns 75 percent@f the steck, "Ceney. Island," Deminican Republiec,
while FROMKIN ewns 25 percent) said "SONNY RICH" represents a
syndicate in Miami, Fla., which is bidding. $25 000 to $30,000
te ebtain the lease° FROMKIN is presenbly paying $18 000 a year
te lease "C@ney Island. w

It is t@ be n@ted THOMAS ALTAMAURA, eof Senny's Restaurant
,and Pizzeria, 247 - 23rd Street ‘Miami, Fla., was interviewed by
the FBI, Miami, Fla., en May 25, 1962, "He said he ‘enly " knew BRUNO
.as a cust@mer during the paﬁt tww years.

;1 CONPIRENTIAL
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SAM RIPKA;

WILLIE RIPKA;

MARIE RIPKA,

Windsor Vending, Inc, (Former Business)
1140 Wright Avenue, Camden, N,J.
Phone: WO 3-3375

Garden State Vending, Inc. (Present Business)
_Same address (sueeeeded Windsor)

T=- on May<22, 1962, stated SAM RIPKA, brother of WILLIE

- RIPKA, former owner of Windsor Vending Company, Inc., 1140 Wright

[
Is ~

HW 45737

Avenue, Camden, N.J., WO 3-3375;, ls the present servieeman for
Garden State Vending, Camden, N.J. Informant states BRUNO has a
proprietary interest in Gamrden State Vending which succeeded
Windsor Vending., Further, WILLIE RIPKA and his wife, MARIE,
own several shares of Garden State Vending along with BRUNO,

JOE WILSON, Camden Attorney, and possibly SALVATORE AVENK aka
Sam Aveng, of Camden, N, J

T-6 on May 25, 1962, reported WILLIE RIPKA also owns
the Copacabana Bar at 19th and Wallace Streets, Philadelphia, where
JACK GELMAN is the manager. WILLIE told T-6 he obtained a $500
loan from BRUNO for GELMAN without interest

On June 27, 1962, MARIE RIPKA was working at Garden
State Vending, Inc,

232
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ANGELO RUSSO, Butcher, o

Residence and Business Address: 2301 South 9th Strest,
Telsphone number: Howard 5-0110, .

Permgylvania Vehiele Iicense Platep # GL?#Z

~6 had reported on February 14, 1962, that IOV

LALLL told him that BRUNO attempted to. borrow $1@ 000 inasmuch

RUSS0 in the purchase of a pieee of r@al estate at 3rd and
Oregon Avenuess Philadelphia,

T-8 on April 11 1962 @bserved MICHAEL GRASSO JR.,
and ANGELO RUSSO arrive at Penn Jersey Vending in RUSSO's .
personally owned car ‘bearing Penmsylvania License GL242, This
source reported they conferred with BRUNO- this date coneerning
the shopping center under development at 3rd and Ofegon Avenues
wherein GRASSO, RUSSO, and BRUNO.ire the principals involved,
T-6 also observed him at . Penn Jersey Vending on the~f©llowimg
dates to confer  with BRUNO ¢oncérning the land pur@hase and
d@velopment at 3pd and Oregon’ Avenu@8° :

April 12, 1962
May 31, 1962 | ,
© June 7,;11 20, 1962 - | L - .

v This sauree reporte@ that- RUSSO recbives mail in
conneetion with this development which is addressed to. Ranchland.
Construction- Companyo» ‘This 1is the company in which RUSSO,
BRUNO, - and GRASS0 are the principals in the purchasé and

‘dﬁvelopm€n+ of the ground at 3rd and Oregon. Avenues, which Will

be treated separately in another pertion of this P@uort

Lo

5 CONFIDRATIA
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ALFRED S. SALERNO, "aka FREDDIE -

Residence: 93 Bleeker Street,
‘Newark, N.J. _

FBI Number°'361 395

PH T-8 on June 299 1962, reported that ALFRED S,
SALERNO, aka FRED SALERNO, the brother-in=law of ANTHONY
CAPONIGRO of Newark, N.J., on June 29, 1962, wasg observed
_entering Penn Jersey Vending to confer with BRUNO. At the

time he was accompanied by FRANK NICOLETTI.

According to this souroe, NICOLETTI brought SALERNO
to BRUNO, SALERNO had a conviction in Camden, N.J,, and :
was obtaining BRUNO's assistance to appeal his case., The
source reported that BRUNO attempted to obtain the services -
‘of JACOB KOSSMAN; Attorney, 1325 Spruce.Street, Philadelphia,

.to represenb SALERNO and file an appeal in his behalf.

‘ PH T-6 on June 29, 1962, reported that SALERNO
‘Wa.s involved in ‘the traffic of 111egal alcohol.

v The Newark Office advised on July 6, 1962, that
ALFRED SALERNO, - FBI ‘Number 361 395, 93 Bleeker Street,
Newark; N.J., and NICHOLAS NARDIELLO, 5 Joy Street;: West
Orange, N. J., were arrested December.3l, 1959, at Absecon,
N.J., charged with operating an 1llegal still and evading
$250,000 in taxes on 1llicit 1iquor° "Both were convicted in
Camden District Court ’

On July 5, 1961, SALERNO was ‘sentenced to five years

in Federal prison by Federal Judge ARTHUR LANE at Trentong N.J.
Notification of appeal by SALERNO was filed.

-0 |
o ONFmQT, "
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'JAMES M, SALVATORE, aka "CHINZEY".

116 Merion Road, Colwiek N. J%

Quality Liquors Ine., 1034 South Broadway Street
Camden, N. J., (Proprletor) '

T-8 on April 1, 1962 reported that MARIO MAGGIO
was baek from Puerto Rieoo He werit  there with SALVATORE
"SAMMY" AVENA, Attorney, 425 West Market Street, Camden,
"N, J., and "CHINZEY“, son-in-law MARCO REGINELLI, deeceased.
"CHINZEY presently owns & liquor store in Camden, N. Jd.
(Quality Liguors Ine., 1034 South ‘Broadway. )

Mr. MARINO "SAMMY' father-in-law, also a@eompanied
them on this trip. BRUNO had made efforts to obtain a.
lawyer with conneetions-in Puerto Rigo o obtain a gambling

easino lieense aa@ording to. T- 8

235 cowrmb*:gmr
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FRANK SANNINI,
Residence -~ 1160 Seuth 11lth Street,
Philadelphia, Pa.
Phene: Heoward 5-5995
Business Address - Tapreem,
: - 15th and Meere Streets,
Philadelphia, Pa. :

~ . T-6 en April 21, 1962, reperted that FRANK SANNINI, ef
the abeve address, is a "cempare" ef IGNATIUS DENARO. 1946 te
1953 SANNINI and DENARO were very clese seclally. They frequented
drinking heuses tegether and dated wemen. SANNINI did werk fer
Unit Vending Cempany during this peried. In 1951 er 1953, DENARO
severed all business relatiens with ANTONIO POLLINA (shylecking)
and 1t was at this time that FRANK IANNARELLA went te werk fer
POLLINA 1n shylecking activity, Appreximately feur years age

- SANNINI went te werk "pushing meney" fer POLLINA and terminated
this appreximately six menths age. '

T-8 en May 11, 1962, reperted SANNINI was present at.
a meeting at 740 Christian Street attended by ANGELO BRUNO, -
PHILIP TESTA, FRANK NICOLETTI, and IGNATIUS DENARO, This meeting
meved frem 7£O Christian Street te MARIO "SONNY" RICCOBENE's
luncheenette where a meeting centinued between BRUNO, DENARO, and
NICHOLAS PICCOLO, !

This same seurce reperted en May 16, 1962, that SANNINI .
met at 740 Christian Street with BRUNO, DENARO, and FRANK NICQLETTI.

This same seurce en May 24, 1962, ebserved SANNINI,
PAT MASSI, LOU LALLI, FRANK NICOLETTI, and BRUNO depart Penn
Jersey Vending and enter 740 Christian Street fer a cenference
in the back reem. The nature ef their discussien was net knewn
te this seurce, '

The same seurce again saw BRUNO, DENARO, and NICOLETTI
with SANNINI at 740 Christian Street en May 25, 1962, :

236 CONFIDENTIAI
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H,FRANK SANSONE aka "HANK",

Resldence address~ 618 South 9th Street
Philadelphia,
Philadelphia Pclice Bepartment # 85863

- ' T 8 on March 2, 1962, reported that HANK SANSONE is
a numbers writer who "hangs around” FRANK PALUMBO's réstaurant.
"SNUFFY" IANNARELLA makes a regular collection of number plays
in the number’ book maintained by HANK. This source said that
on March 2, 1962, HANK told him that in IANNARELLA's absence
he had to turn his number plays for. that date over to ANGELO
BRUNO. HANK indicated he owes BRUNO $1, 800 HANK saild that if
he had a $6.00 hit on . that date he will be ablée’ to repay BRUNO
the $1, 8@0 dividend. = HANK said BRUNO is unhappy with him for
having come to BRUNO on that date to turn in his numbera as 1t
Jeopardized BRUNO,

The Same source on March 24 1962, reported that
ANGELO BRUNO&m@.HHIL TESTA continue to handle the number "action
of HANK SANSONE Sl A

to’carry a sum of money to Penn Jersey Vending that datc to E
give to FRANK IANNARELLA ;o . :

T SANSONE on. June 12 1962 met ANGELO BRUNO at Penn -
Jersey Vending aceording to T-6, The nature of this discussion
was not known to this source. Lo ‘ ‘

s 8 oh June 13, 1962, was told. by HANK SANSONE that

he’ would be back- shortly and that he had to deliver a sum- of

_ money to Penn Jersey Vending for BRUNO or TANNARELLA.

T-6 on June 15, 1962, said that ANGELO BRUNO met with B

'HANK, FRANK NICOLETTI, PHILIP TESTA, FRED IEZZI, and FRANK =

'_;MATTEO at the offices of Penn Jersey Vending Where he. ‘held

—— -~ -
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individual conferences, It is to be noted a@cording to this _ 7
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source, that HANK SANSONE TESTA and MATTEO are engaged in
numbers a@tlvitiesoA

T-8 on June 22, and’ 28 1962, gaid that SANSQNE
usually arrives at Penn Jersey Vending to see BRUNO, TESTA, or
IANNARELLA between 2:00 and "3:15 p.m. daily° He was observed
by this source entering on both days. imdicat@d ‘above,

Further, on June 28, 1962, SANSONE told him that he had been

arrestéed on a common gamblers charge at "LULU" ESPOSITO's
Luncheonette at 19th and Hoffman Streets, Philadelphla.

T-1 on June 28, 1962 ‘also observed SANSONE enter
Penn: Jersey VEQding to confer with BRUNO on that date.

9 CONFIDRMTIA
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ANTHONY SAVINO, Operator can@y store
and luncheonette at 6th and Welf Streets,
Philadelphia ,

T- 8 on March 27, 1962, ideéntified ANTHONY SAVINO as
an operator of a stors on the northwest corner of 6th and
Wolf Streets, Philadelphia, SAVINO on March 26, 1962, )
attended the "Ziganette" game at MARIO "SUNNY" ‘RICCOBENE's
luncheonette at 9@9~907 South’ 8th Street Players there

by oth r individuals present mhe majority pP@S@mv were closge
assogiaEPS who work'in SOme @apa@ity for ANGEL@ BRUNO .

T-6 on June 4, 1962 rep@rtmd that ANTHONY SAVINO,

2238 South 6th Strest, berrows money from ANGELO BRUNO through

FRANK IANNARELLA. SAVINO told him he presently owes $150, and
that he cbtains this money whenever needed by going to BRUNO'
Penn Jersey Vending and. there meeting IANNABELLA

S 7.8 on June 27,9 1962 saiﬂ SAVINO told him he
conta@ted _ANGELO-BRUNO to. obtain BRUNO's intercession in
removing LOU LALLI as. a vendor at SAVINO's store. SAVINO
desired to réplace LALLI by another V@nﬁor, but he owes LALLT
a sum of money in eenmecti@n with machines LALLI installed in
his place. - This same source r@p@vted on June 28, - 1962, that’

- BRUNO ¢alled him and told ‘him that BRUNG had been susccessful,

that LALLI would remove his machines,.and his machines would
be replaced by Long John's (RAYMOND MARTORANO) .- -SAVINO sald
that in accordance with what BRUNO effected, SAVINO obtailned
two checks from Long John totalling $500, -one for $420 he gave.
t6 LOU LALLI, and the $80. check for himself. Long Johm. =
would then plaee two pinball machines and. @n@,juk@ box in
SAVINO's place of business, SAVINO: would them split with Long
John the commissions fram the machines on a 50-50 bagid until
the $5@@ was mpaid : e

E CONFIDEW
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SAMUEL A, SCAFIDI

12 Rempher Drive,
Bridgeton, N.J.

New Jersey License EGP- 815

T 8 on June 19 and 21, 1962, reported he observed an
elderly Italian driving a car bearing New Jersey license EGP 815
on both dates visit ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending. Above
vehiele 1is. registered to SAM-SCAFIDT at the aboVe address,

T 6 on May 5, 1962, said SAM SCAFIDL known to her, is

the partner to MARIO "SONNY" RICCOBENE, at Riccobene's Luncheonette,'

907 South 8th Street. SCAFIDI was deseribed by T-6 as white male,
Italian origin, tall, thin with a yellowish.complexion. SAM's
father, name anéd address not known, was "connected" with the Italian
underworld in Philadelphia area in the past, It is not known to
source 1f SCAFIDI's father, known to him, is dead or alive,.

_ _
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RALPH SCHWARTZ »

1810 West Chureh Road,

Elkins Park, Pa.,

Employed motion picture projeetlonist
with IATSE Union, 1317 Vine Street,
Philadelphia, Pa., and Manageyr Penn
Jersey Vending, Ine., 775 South 8th

Street, Philadelphia, Pa.

PH T-1 and PH T-8 during the past six montha have
reported that RALPH SCHWARTZ has worked at Penn Jersey Vending
practiecally daily serving as office manager and "all-around
handyman" for ANGELO BRUNO, T-8 also reported SCHWARTZ is
presently employed as a motlion pleture projeetionist for the
JATSE Union, 1317 Vine Street; Philadelphia, working at several
movie houses because he does not have a steady assignment.

PH T-6 on November 1, 1961, reported that SCHWARTZ
and MARIO MAGGIO, of the M, Magglo Cheese Company, in the past
were seen together soelally in eenter e¢ity Philadelphia clubs.
To this source's knowledge, SCHWARTZ and MICHAEL MAGGIO, deceased
father of MARIO, had a father-son relationship. It was through
the MAGGIO# that SCHWARTZ became associated with ANGELO BRUNO and
members of the so-ecalled "Greaser Gang' who frequent:the ecorner
of 8th and Christian Streets, Philadelphia, Pa, .

PH T-8 on Oetober 30, 1961, stated that SCHWARTZ was N
formerly the proprietor or leasee of the Italia Theater, 729
Christian Street, and he employed PHILIP TESTA and FRANK IANNARELLA

in this theater either as "bouncers" or as ushers, .

PH T-1 and PH T-6 have consistenly reported that SCHWARTZ
serves as a "flunkie" for ANGELO BRUNO and they are of the opinion
he is of no signifieance in BRUNO'& legal or illegal networks.

PH T-6 reported that SCHWARTZ is on the payroll of
Penn Jersey Vending Inec.

-
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PH T-8 on June 26, 1962, observed RALPH SCHWARTZ, CALOGERO
SINATRA, and JOSEPH SPITALERI leave Penn Jersey Vending on this
date and enter RALPH SCHWARTZ's personally-owned Chevrolet., SCHWARTZ
was observed: driving these individuals to the 30th Street Station,
Philadelphia, where SPITALERI boarded a train, No, 132, departing
Philadelphia for New YQork at 3:30 p.m, SINATRA and SCHWARTZ were
observed leaving 30th Street Station and returning to Penn Jersey
Vending on that date., -

ais CONFIDJYTIAL
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ABE SEROT

Resildence: 1805 Hawthorne Avenue9

‘Havertown, Pa,, TR 8-0408"

‘Busiriess: Pennar Paper C:c»rmaamy9

~ Stationers, 330 North 2nd Street;
’ I"hﬁ.,Zl,a.cjle'.elygnlfn.:1,.&.9 Pa P wn 3«1350

PH T=8 on’ March 6 1962, advised that ABE SEROT
told him on March 6, 1962, that BRUNO discussed with SEROT
the conviction of BRUNO"S brotherhin»lawg RALPH. MARANCA in
local court; Philadelphia° BRUNO was making éfforts to
contact MITCHELL COHEN to ‘bring’ about favorable political
action to appeal MARANCA“s case°

. The same source observed SEROT enter Penn Jergey
Vending to confer with BRUNO on March 7, 1962,

- PH T~6 on March- 73 1962, reported that SEROT was '
in attendance at a meeting held by BRUNO at Giardino del Torino
Restaurant, 826 South :8th Street, attended by BRUNO, BARNEY
BROOKS; - and MITCHELL COHEN. The’ meeting concerned aetian
desired by BRUNO on the: part of COHEN and BROOKS to bring

- about favorable aetion in local court pending against RALPH

MARANCA and a reversal of the conviction .of DOMINICK COL@ZZI

It is to be noted that SEROT was' interviewed on
Jdne 75 1961, by Azents of the Philadelphia Office; at which
time he said he formerly owned and sold to DOMINICK COLOZZI

Clubhouse 1; 1636 Wolf Street, and Clubhouse 2, 1655 South

Chadwick Street, local bars in South Philadelphia., SEROT said
he was aware that the Phila@elphia Police considered COLOZZI

as a numbers operator°

PH T-1 on- April 18, 1962, said that SEROT told

. him he offered "BRUNO ‘an opportunity to invest in the Penpnar

Paper Company; which is owned and operated by SEROT. Further,

‘BRUNO did n@t consider the investment to be a good one at

that time.

# CONFIDMyriar

DocId: 32298448 Page 130



CONFIDENTIAL

PH -kl

JAV:bog

{2)

SEROT who also tol

PH T~8 stated that BRUNO was ccntacted by ABE
SEROT on. June 7, 9,12, and 13, 1962, He learned this from
“him that SEROT was experiencing union
trouble at his ‘place of’ ‘business and was attempting to ‘enlist
BRUNO's asaistance and 1nf1uenue With local unions ﬁo nave
this desist.

 The samé Source stat@d that SEROT recontacted’ BRUNO
for the same purposes on Jun 6, 199‘and 21, 1962 LA

PH*T 1:reported 'he too had been told by SEROT on
June 16 1962, that SEROT was seeking BRUNO' s influence to
cure his labor problemso aiﬁ

PH T=8 on June 14; 19629 ‘saw BRUNO, SERG‘*‘,L“‘9 and
CHARLES 'COSTELLO" departing Penn’ Jersey Vending Company and

. .&ll enter BRUNO's car, leaving the vicinity of 8th and |

e .- -
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Christian Streets on this date.

' It ia to be noted that SEROT is deriving an income
from the . operations of Clubhouse 1. and Clubhouse 2, which -

income may be altered 4f. DOMINICK COLOZZI's conviction in

local court prevented him from entering either Clubhouse
to operate the. same° ‘
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JOHAN JAMES SIMONE,

aka Jehn Casablanca,
710 President Avenue,
Laurence Tewnship, N.J.
FBI #355 389

PH PD #199 782

T-1 en March' 27, 1962, reperted that JOHN SIMONE, aka
"Casablanca," accempanied CARL "PAPPY" IPPOLITO and ANGELO BRUNO
te MARIO "SOMNY" RICCOBENE's 1unche@nette en that date eencerning
the eperatien ef a "ziganette" game which started at 8 p.m.,
March 26, 1962, and was still in eperatien en that date.,

T-5 en April 18, 1962, said JOHN SIMONE teld him he
recently visited Puerte Rice When he teld this te BRUNO, BRUNO
said he, tee, was there recently fer enly twenty-feur heurso

T-8 en April 18, 1962, stated that SIMONE had accempanied
BRUNO and IPPOLITO te visit PONZI (true name MICHAEL CAMMAROTA),
wh@ was then cenfined at the Universlty Hespital in_?hi}g@elphigm

This same seurce eon April 24, 1962, reperted that this
same greup, in additien te PHILIP TESTA and FRANK MONTE, saw
CAMMAROTA at the University Hespital en that date, SIMONE dreve
frem Trenten, N.J., accempanied by IPPOLITO in SIMONE's car,
bearing New Jersey license GH769,

T-8 en June 7, 1962, reperted that JOHN CASABLANCA breught
fr@m Trenten, N,J., en June 7, 1962, wedding invitatiens fer a
wedding which weuld take place at Trenten, N.J., with mutual friends
ef ANGELO BRUNO, SIMONE, PAT MASSI, LOU LALLI, and NICHOLAS PICCOLO
met at T4HO Christian Street on that date fer a c@nfereneeo:

740 Christian Street, accerding te this seurce, is a knewn
hangeut fer members of the sencalled 'Greaser Gang," ef which BRUNO
is the recegnized leader, .

us  CONF lﬁg{m\t
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FRANK SINDONE,

Residence:’ 736 Christian Street

Philadelphia Police Department # 235539

.Motow Vehicle License 5328552 Cy 056192

V.
~ 7-1 and T-8 during the past six months, thuary
through Juhe 1962, had reported that FRANK SINDONE daily
frequents the corner of 8th and Christian Streets., He also
frequents Penn. Jersey Vending" -and Marie's Iuncheonette at
827 Christian Street. T-8 has known" 'SINDONE to be active in
numbeérs, is a frequent borrower of ‘money from ANGELO BRUNO
through FRANK IANNARELLA, and he is a-constant gambler,

T 6 on February T 1962 ‘reported that SINDONE is
presently soliciting new vending machine stuffs for ANGELO :
BR.UNO . - — = N A P . . - . ._‘ "

i 8 has observed STNDONE entering Penn Jersey Vending
for the purpose of conferring with BRUNO on the following
datess

March 9, 14 20, 27, 1962 '

April 11. and 12, 13, a7, 30, 1962

May 24, 1962 ' -
June 11 1962 . e e S

—6 en Mareh 14, 1962 reported his purpose Was 6
borrow money from FRANK: IANNARELLA .This same Source reported
that on March 18, 1962, SINDONE: ‘attended a christening party
at the CR Club aleng With members ef -ANGELO BRUNO's famlly.

-8 on March 3@, 1962 said that FRANK SIN)ONE told
him that STEVE MELCHIORE working as a eounty detective,'

"ANGELO BRUNO SIN)ONE said that BRUNO was making an effort

in his behalf to have his loeal case dismissed
T- 8 on- April 17, 1962, said that SIN)ONE told him

that SINIQNE had reported to ANGELO BRUNO that' SINDONE and’
FRANK NARDUCCI had been "picked up" by the local. police on

v CONH UW&M
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ApWil 16, 1962, SINDONE snd NARDUCCI each gave the two officers
in the r»ed car $¢‘ 00 each and they were released.

T-1 on April 23, 1962, reported SINDONE was then
taking horse bo@ao_ He has a girl working for him,

T-6 ofi April 25, 1962, peported that SINDONE and
JOHN CAPPELLD, at Penn Jergey Vehd 1ngJ reported to ANGELD BRUNO
upor the results of thelr gambling at the "Zigsnetie" game
operated by LULU:ESPOSITO, CAPFELLO lost in exce Sg.of'$4gO@O3
SINDONE lest appr@ximately $25Q -

T-6 on May 4 "1962 said that SINBQKE £01d him he
sentagtad ANGELﬂ BRUNO *bﬂzugm JIMMY INU, a bartendsy at the
24 Club, on May &, 19@? for the ‘ﬁurnaﬁ@ @f obtalning & loan
from BRTNO ﬁ@ JLMME - B

L

. . Thig® ‘same soiroes hap@rﬁma that on May 113 1962, .
SINDONE arsived at Penmn J@rm@y Ver ‘ing with PHIL TESTA,
CTESTA than acﬂcmpmmi@ﬂ ‘BRUNO to- m@kg meat with a third pavrty.

. o6 o % May 13, 14, arﬂ 193 1@@2 pp@rsgd thaf T
SINDONE abt@ﬁdg@ LULY ESE@ST”OU "Zig&n@tt@ game on the latter
dat@ with JOHN CAPPELL@ and on thu f@I ar with FRANK IANNARELLA

U e on. Juné A 196@ '”%id %hat FRANK SILQGVF uplu'{
him that DEWEY YESNER, Proprie**w @f bh@ Deway @h@in TeE @@rgnts,
b@fﬁ@Wpa $5. @u@ frem ANGEI@ BBENQ :

g,

Co T -“~8 @* Junc 12 196? said that GUS, whose
is not knmownibo. h wen the F J- Luncheons
1229 So N hat he 1g_a partner with
FRﬁNK"bIM;@’W in thi 1unkugcnutt@ - GUS gaid that he was
makiﬁg efforts to gi dﬂtiﬁﬂb tbi@ partn@r@hipa

- = 7.8 on June dag 1962, Eaid that FRANK STNDONE
réegassted ANGELO BRUNG to-intercede for him in obtain ing a
postponement éf his éase in loeal court. This auawww.ﬁﬁli@v&s

.ths case involved gamblinga
251 CONk@:mm
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JOSEPH TANITSKY,

Aka "MICKEY®

42 Levering Oircle Drive

Cynwyd, Pa, '

- Telephone Number TE 9-T7978 ‘ '

'On payroll, Gordon=Davis Linen Supply Co.,
11th and Oxford- Streetsg Philadelphiag Paog
POplar 3=2500 -

Philadelphia Police Departmenﬁ NUmber 289086

-~ PH T=8,on" Fébruamy 8 19629 stated ‘that "MICKEY"
‘TANITSKY is soliciting st@ps for‘BmUNeﬂs Perm” Jersey Vending, Inec.
T-8 regards TANITSKY as a political Pixer” in local courts,

City of Philadelphiao

‘ ' Tel reported TﬁNITSKY was observed entering Penn Jersey
| ‘ Vending March-1, 2 and: 5y 1962

- ~~Comments of this- source appear under caption ”Illegal
A@tivitiesw in this- rep@rt

- T=8 -observed TANITSKY visiting BRUNO on April 17, 1962
May 1& 1962 and May-16;-1962,

TANITSKY obtained- BRUNOVs intercession on- behalf of his
-~friend JAY KATTELMAN, KATTELMAN"E ‘dispute with JOSEPH KANEFSKY,
- also knwwn ag JOE KANE, is-set- forth under the names of the
o dispmting parties- in this report;

© Om June 1, 1961;° “PANITSKY ‘informed SA JOSEPH A, VERICA

~“he is -employed as a soltedter and-trouble shooter for GORDON-DAVIS
Linen’ Supply Company and has beenso-employed for-the past ten )
yéars, He denied any dealings with BRUNO, TANITSKY is seen daily
at Broad and Locust Streets, Philadelphia,

i | 1253 CONF IMTML
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RE: PHILIP TESTA (ION)(T-1)
: 1010 Carpenter Street
FBI #222651

Tl on February 7, 1962,‘stated BRUNO contacted PHILIP
TESTA that date and TESTA told the source that he was going
to drive BRUNO to Trenton, N.J., that night.

T6 stated PHILIP TESTA was ANGELO BRUNO's principal
lieutenant and trusted employee in BRUNO's illegal enterprises,
numbers, skylocking, and often chauffeur and bodyguard. This
source, on Febeiary 8, 1962, stated that BRUNO needed a sum
of money in excess of $2,000. He contacted TESTA and TESTA
immediately sent him the money on this date within a period
of five minutes., The source was of the opinion that TESTA
must be a depository for BRUNO,

On February 8, 1962, TESTA was observed entering
the office of Penn Jersey Vending, Inc., 775 South 8th Street,-

where he conferred with BRUNO. BRUNO at this time had numerous

visitors known to the source as numbér writers and gamblers.
The identities of these parties will appear below. \

T8 on February 14, 1962, stated that PHILIP TESTA
is presently conducting skylocking activities as well as a-
numbers business for BRUNC but the skylocking is being con-
ducted from TESTA's home on Carpenter Street.

T6 again observed TESTA entefing Penn Jersey Vending,
Ine., (PJV) on Febrizary 14, 1962, where he conferred with
BRUNO,

Tl and T8, on March 2, 1962, advised that PHILIP .
TESTA was then in the Skin and Cancer Hospital, Fhiladelphia,
Room 203. This source reported on March 7, 1962, that TESTA
was to be released frpm the hospital on March'7, 1962,

3 T6, on March 9, 1962, advised that TESTA was pre-
sent at PJV where he conferred with BRUNO. At this time, FRANK
MATTEO, aka Frank Mendal, Frank Sindone, Frank Narducel, was -
known to the source to be aetive in illegal lottery in Phila-
delphia. ..Mémbers also conferred with BRUNO at this.time.

254
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T1, on March 9, 1962, reported TESTA visited BRUNO
after having Jjust left the Skin and Cancer Hospital.

T8, on March 14, 1962, identified FRANK MONTE, Phila-
delphia Police Department #256868 who will be listed as.otie
of BRUNO's associlates and identified above, was known to this
source as TESTA's "first Lieutenant in the numbers business.

T8, on March 13, 1962, reported that BRUNO and TESTA
were observed making telephone c¢alls from Glardino de Torino
Restaurant, 826 South 8th Street, :

On Marech 23, 1962, T8 reported BRUNO was returning
to Philadelphia from Miam, Fla., and was to meet that evening
with TESTA and FRANK IANNARELLA aka "SNUFFY" to discuss the
loss incurred due to the large number hits during the week
March 19-23, 1962,

T8, on March 24, 1962, stated that FRANK SANSONE,
aka Hank, 618 South 9th Street, Philadelphia PD #58863, turns
in his numbers plays to PHILIP TESTA. /

T6, on March 28, 1962, advised that BILL KATZMAN,
during the week of Mareh 18-24, 1962, borrowed a 'sum of money
from BRUNO after having been "hard hit on the numbers.” The
borrowor must go to TESTA to obtain the money after ERUNO -
approves the loan, aesording to this source, BILL KATZMAN is
also known as BILI BALONEY, whose identity will be set out

above. . , B

(\ T-1, on March 30, 1962, observed TESTA entering PJV
where TESTA conferred with BRUNO. The purpose of this
eonference not known to source. ,

j} T2 , on April 1, 1962, recalled FRANK D'ALPHONSO was

l working for MARIO “SONNY" RICCOBENE in the numbers business.
Tt was indiecated that BRUNO did not like DVALPHONSO "to be with"
RICCOBENE and BRUNO sent D'ALPHONSO a large sum of business,
1llegal lottery, in an effort té woo him away from RICCOBENE,
D'ALPHONSO declined the action and TESTA accosted D'ALPHONSO in
BRUNO's behalf because of D'ALPHONSO's actions, This indicated o
to this source that TESTA was still "ramroding" BRUNO's activities.
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T8, on April 2, 1962, observed TESTA visiting PJV
on this date, the purpose of the eontact was unknown to the
source, o

T6, on April 4, 1962, again saw TESTA entering PJV
where he conferred with BRUNO and FRANK MATTEO concerning -
numbers activities., _ . ST
0y " T-3 on April 10, 1962, advised that TESTA met at
P ' PJV with JAMES TURCO. The latter is a c¢lose associate of ANGELO
BRUNO who maintains a residence in Vineland, N.J., and has an
apartment in Philadelphia, Pa. TESTA and TURCO discussed
financial matters and the refinancing of a "$40,000 deal” the
specifics of which were not known to the source,

T8, on April 11, 1962, advised that ADAM D*OLIO met
PHILIP TESTA at PJV for the purpose of going to another location
for a meeting. The place of meeting and the nature of same wa
unknown to source. This source, on April 10, 1962, also =
reported that evening that TESTA was to accompany BRUNO at approxi-
mateély 7:10 p.m. to see a friend in a local hospital.

T8, on April 16, 1962, reported that TESTA was
present at a meeting at PJV with BRUNO and IGNAZIO DENARO. DENARO
indicated at the time he was to accompany State Senator ANTHONY
DI SILVESTRO on April 17, 1962, the purposeof DENARO's trip ‘
and the adsociation with DI SILVESTRO is unknown to the source,

' On April 17, 1962, T€ observed TESTA and BRUNO again
. using the phone at Giardino de Torino Restaurant even though
- BRUNO had phones available to him at his place of business across

the street,rﬂ . _ , —~

;u‘ 1, on April 24, 1962, stated that FRANK MONTE, PHIL
TESTA, ANGELO BRUNO, CARL (PAPPY) IPPOLITO and JCHN SIMONE, aka
. CASABLANCA, went to see "PONZI" true name MICHAEL GAMMAROTA who
7 was confled at the University Hospital. SIMONE, that date,
drove from Trenton, N,J., with IPPOLITO in SIMONE's vehicle,
- New Jersey Registration GH769. s

T6, on April 25, 1962, shortly after noon, observed
TESTA with BRUNO in BRUNO's e¢ar. The same source, on April 27,
1962, advised he observed TESTA entering PJV where he conferred
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wlth BRUNO, NICHOLAS PICCOLO, aka NICKY BUCK, and ALFRED
IEZZI. According to the source, the conference concerned the
actions of "Little Nicky" whose identity is unknown to the
source, who desired to quit as a numbers writér for NICHOLAS
PICCOLO even though he was making between $100 and $125 a week.
"Little Nicky" had turned over his collection sheets to PICCOLO
on Thursday, April 26, 1962,

T6, on May 2, 1962, said he learned that TESTA, on
that date, had turned over to ANGELO BRUNO on that date a sum
of money. At this time, JAMES TURCO was present. On May 3, 1962,
"ILittle Nicky" was summoned to PJV and there discussed the .
actions of quitting PICCOLO with PHILIP TESTA and ANGELO BRUNO,
According to T6, on May 4, 1962, BRUNO, TESTA, and FRANK NICOLETTI
met at PJV on May 4, 1962 where BRUNO arbitrated a situation

‘with an individual unknown to the source.

Tw5,»on May 10, 1962, stated that TESTA again met
with BRUNO and FRANK NARDUCCI at PJV omn this date. SAM, whose:
last name ig8 unknown to the souree who resides in Trenton, N.J.,
and is associated with CARL IPPOLITO at Trenton, N.J., called
on BRUNO this date requesting BRUNO intercede for him with -
IPPOLITO to have IPPOLITO recover for him $15,000. The $15,000
was borrowed from SAM by a friend of SAM and IPPOLITO.

. On May 11, 1962, T8 observed TESTA attending a meeting
at THO Christian Street at approximately 2:20 p.m. with BRUNO
and DENARO, NICOLETTI, and FRANK SANNINI. The meeting then
moved from <ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>